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Dež tokrat ni pokvaril praznovanja
Potem, ko so junija stranjski gasilci zaradi slabe parade. Povorko domačih gasilcev so spremljali 

vremenske napovedi odpovedali veliko praznova- gostje iz drugih kamniških gasilskih društev in po
nje, jim vreme zadnjo avgustovsko soboto ni od- bratenega PGD Benedikt, 
plaknilo prireditve, skrajšalo je samo pot gasilske Več na 7. strani.

Bilo je nekoč: Furmanstvo 
v Tuhinjski dolini

Že četrtič zapored je Turistično društvo Tuhinjska dolina v Snoviku 
predzadnji avgustovski vikend pripravilo zanimive in bogate etnolo- 

I ške prireditve, ki si jih je v treh dneh ogledalo blizu 2500 gledalcev 
Tokrat je etnološka sekcija društva, ki sledi ohranjanju dediščine v 

f običajih, delu, orodjih in s prireditvami, predstavila furmanstvo v doli- 
'V's sprevodom konjenikov in narodnih noš, z gasilci na vozu, gnojnim 
^°s‘em in kmečkim orodjem, spravilom lesa iz gozda, oranjem s konj
sko vprego, oživela je furmanska gostilna in kovačija za podkovanje 
konj. Zahtevno delo kovača je nazorno predstavil Franc Trebušak, 
kvalificiran podkovski kovač, pomagal mu je Lojze Žebaljec. 

Reportaža s prireditve na 9. strani.

m

Dragi bralci, naslednja številka Kamniškega občana bo med vami v 
Petek, 25. septembra. Rok za oddajo gradiva je petek, 18. septembra, do 
H. ure, v uredništvu v Kamniku, Glavni trg 23 (stavba med občino in so
diščem), tel: 01/83 91311, 041/662-450, e-naslov: sasa.meiac@siolnet

VROČA
posezonska
ponudba

Kamniški 
maturantje 
letos ponovno 
nad slovenskim 
povprečjem

Maturantje kamniškega Šol
skega centra Rudolf Maister se 
zasluženo veselijo svojega uspe
ha na splošni in poklicni matu
ri. Med zlate maturante trinaj
ste generacije se je vpisalo pet 
gimnazijcev in dijakinja srednje 
ekonomske šole. 32 dijakov po
klicne mature srednje ekonom
ske šole (SEŠ) je doseglo 100% 
uspešnost. Ravnateljica Srednje 
ekonomske šole (SEŠ) Tatjana 
Novak je navdušena in ponosna 
nad rezultatom letošnje mature, 
saj uspešnost vseh kandidatov 
izraža odlično delo tako dijakov 
kot profesorjev. Med zlate ma
turante SES se je vpisala Tja
ša Bošnak, Saša Vesel, Mateja 
Vesel ter Ana Janežič pa so se 
izkazale z odličnim uspehom.

Uspeha na splošni maturi pa 
se je veselilo 147 dijakov kam
niške gimnazije, ki je letos zabe
ležila 94,2% uspešnost (letošnje 
slovensko povprečje je 91,82). 
Letošnji zlati maturantje 
gimnazije so postali: Manca 
Mrvar, Spela Perčič, Matija 
Rifl, Maja Drolc in Klemen 
Jerman.

Več na 7. strani.

Dnevi narodnih noš imajo za Kamnik že od ne
kdaj poseben pomen. Mesto v drugem septembr
skem vikendu zaživi v znamenju plesov in običajev, 
razstav, v znamenju polk in valčkov ter predvsem v 
znamenju bogate oblačilne dediščine, katere vrhu
nec predstavlja nedeljska povorka narodnih noš.

Letošnji 39. Dnevi narodnih noš prinašajo pe
ster program prireditev, ki bodo v teh dneh na 
različne načine predstavile bogato etnološko dediš
čino slovenskih pokrajin in tudi tujine. Dediščino,

ki se odraža v oblačilni kulturi, smo spoznavali že 
minulo nedeljo v Budnarjevi muzejski hiši v Zgor
njih Palovčah, ki je obiskovalce sprejela pod novo 
streho, prekrito s skodlami. Etnolog dr. Bojan Kni
fic je ob predstavitvi knjige Ko v nošo se odenem 
predstavil nove modele originalnih kmečkih noš iz 
19. stoletja, ki jih je naredil za članice in člana orga
nizacijskega odbora 39- Dnevov narodnih noš.

Več o Dnevih narodnih noš na 3- strani.
VERA MEJAČ

Izvajalska pogodba 
za izgradnjo 
Povezovalke B31 
podpisana

V petek, 4. septembra, je v 
prostorih Občine Kamnik župan 
Tone Smolnikar podpisal pogod
bo za izgradnjo Povezovalke B31 
z izbranim najugodnejšim izvajal
cem - skupino podjetij CPL, SCT 
in Vegrad.

Projekt gradnje povezovalke 
B31 med Ljubljansko in obvoz
nico, ki bo znatno razbremenila 
promet na območju Bakovnika in 
Duplice, vključuje gradnjo dveh 
križišč na priključnih cestah in 
dveh v obstoječi in novi poslovni 
coni, gradnjo treh premostitvenih 
objektov, 1,6 metrov širokega obo
jestranskega hodnika za pešce in 
kolesarske steze, ureditev odvod- 
njavanja in prestavitev komunal
nih vodov. Dolžina Povezovalke 
B31 znaša skupno 520 metrov, 
končana naj bi bila prihodnjo je
sen.

Več na 3. strani.

IZ VSEBINE
AKTUALNO: OTROŠKO VARSTVO na strani 2
S 1. septembrom nova oddelka vrtcev v enoti Mavrica in Tinkara 
Starši zavrnjenih otrok izročili peticijo županu 
1. šolski dan
SKRB ZA STAREJŠE na strani 4
Starejšim občanom se v prihodnjih letih v naši občini obeta kar 
nekaj pridobitev
Začenja se gradnja prvih oskrbovanih stanovanj v naši občini 
ZANIMIVOSTI na 8. strani
V Mlinčkovem gaju - pot na 585 metrov visoko Krniško goro, na 
kateri so še danes vidne razvaline enega najstarejših slovenskih 
gradov, Starega gradu, vodi mimo priljubljenega Mlinčkovega 
gaja
PO ŠIRNEM SVETU na strani 10
Islandija, dežela ognja, ledu in vetra
MED MLADIMI na strani 11
Oratorij v Šmartnem, letovanje gasilske mladine v Savudriji, 
odbojkarski tabor na Krku
ŠPORT na straneh 12,13
Plavalci, gorsko kolesarstvo, gorski teki, triatlon, odbojka, tenis

kamp opreme 
in vrtnega 
pohištva

i ta
Jezikovna šola

ANGLEŠČINA
NEMŠČINA
FRANCOŠČINA
ITALIJANŠČINA
RUŠČINA
ŠPANŠČINA

V Centra Kamnika na Japljevi 4 poleg kavarne Veronika 

TEL - 631 73 60, GSM - 041 SS3 711

Začetek prvih tečajev: 81. september
www.lta-jexlfcovnasola.com
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Župan Anton Tone Smolnikar je na prvi šolski dan pozdravil tudi prvošolce v osnovni šoli v Šmartnem.

Prvič je prag kamniških osnovnih šol 
prestopilo čez 270 prvošolcev

Že dober teden je, odkar se je po več kot dva me
seca dolgem počitniškem premoru, ponovno oglasil 
šolski zvonec. Prvi šolski dan je po šolah v naši občini 
potekal v posebnem vzdušju pričakovanja, ki ga je bilo 
čutiti še zlasti med najmlajšimi 6-letniki, ki so večino
ma komaj čakali, da prvič sedejo v šolske klopi.

Za varen začetek šolskega leta je Občina Kamnik 
tudi letos poskrbela za dodatno varnost na poti v šolo 
s pomočjo preko 50 prostovoljcev, članov nekaterih 
društev, zavodov in krajevnih skupnosti. Poostren 
nadzor, posebej na vpadnicah v mesto, je izvajala 
Policijska postaja Kamnik, na dodatno previdnost pa 
so udeležence v prometu opozarjali izobešeni trans
parenti ter postavljene table in znaki.

Da je bil prvi šolski dan kar se da prijazen, posebej 
za prvošolčke, je poskrbela tudi Občina Kamnik in 
prvošolčkom podarila kresničke ter odsevne trakove, 
starši pa so prejeli knjižico z naslovom »Prvi koraki v 
cestnem prometu«.

Župan Občine Kamnik Anton Tone Smolnikar ter 
podžupana Brane Golubovič in Rudolf Pfajfar so na ta 
dan obiskali vse osnovne šole v občini ter v pozdravnih 
nagovorih prvošolcem zaželeli predvsem veliko pri
jetnih uric v šolskih klopeh.

Župan Anton Tone Smolnikar je v dopoldanskih 
urah pozdravil 89 prvošolcev v osnovni šoli Frana Al
brehta, popoldan pa se je udeležil še sprejema prvo
šolcev v osnovni šoli v Šmartnem. V svojem govoru je 
omenil pomembno vlogo Občine na področju zago
tavljanja varnosti v cestnem prometu ter dodal, da je 
bila Občina Kamnik na tem področju do sedaj uspešna 
in bo v tej smeri nadaljevala tudi v prihodnje. Župan 
je na koncu spregovoril še o načrtih postavitve dveh 
novih osnovnih šol. Občina Kamnik bo namreč v na

slednjih dneh potrdila idejni projekt izgradnje nove 
osnovne šole Frana Albrehta, ki bo stala vzporedno z 
današnjo športno dvorano. V spomladanskih mesecih 
naj bi potekal tudi izbor izvajalca, gradnja šole pa naj 
bi se začela poleti 2010.

Podžupan Brane Golubovič je prvošolce pozdravil 
na osnovni šoli v Stranjah ter na osnovni šoli Marije 
Vere na Duplici in v svojem nagovoru poleg prometne 
varnosti, izpostavil, daje naloga Občine, da vzpostavi 
šolarjem takšne pogoje za učenje, v katerih bodo lah
ko skupaj s svojimi učitelji uživali, raziskovali znanje 
in kazali svojo ustvarjalnost, kar Občini do sedaj, po 
njegovih besedah, tudi uspeva. »Šola mora postati 
vaša prijateljica in zaupnica, s katero boste preživeli 9 
let in doživeli marsikaj lepega in zanimivega, spoznali 
nove prijatelje in se pripravljali na naslednje korake v 
svojem življenju. Naj vam bo v naših kamniških šolah 
z našimi strokovno usposobljenimi učitelji lepo, imejte 
se fino, mi na Občini pa bomo še naprej skrbeli, da 
boste imeli lepe in sodobno opremljene prostore ter 
da se boste lahko udeleževali različnih dejavnosti«.

46 prvošolcev na osnovni šoli Toma Brejca je po
zdravil podžupan Rudolf Pfajfar, ki je uvodoma otroke 
spomnil na to, da so v »hiši«, kjer bodo pridobili veliko 
znanja, novih izkušenj ter tudi prijateljev. Tudi pod
župan Pfajfar je v svojem govoru izpostavil, da Ob
čina nasploh namenja veliko pozornosti sami varnosti 
v cestnem prometu ter da bo v tej smeri nadaljevala. 
Ob tem je spodbudil tudi starše ter jim predlagal, da 
si šolsko pot skupaj z otroci ogledajo peš ter jim na 
tak način dodobra predstavijo njihovo pot v šolo. V 
sproščenem zaključku so otroci obljubili, da bodo v 
tem šolskem letu pridno ubogali navodila svojih star
šev in učiteljev.

S1. septembrom nova oddelka 
vrtcev v enoti Mavrica in Tinkara
Nov oddelek v enoti Mavrica v osnovni šoli Marije Vere je v 
septembrskih dneh v svoje prijazne prostore prvič sprejel 24 
otrok. Poleg tega je Občina Kamnik v poletnih mesecih pre
urejala enote Pestrna, Tinkara in Sonček, kjer so bila s prvim 
septembrom prav tako zagotovljena nova mesta v sodobno 
opremljenih prostorih vrtcev.

Občina Kamnik tako še naprej 
zasleduje cilj, da so pri gradnji, ob
novi in opremi upoštevani visoki 
standardi, ki so predvsem v korist 
otrok, na drugi strani pa olajšajo 
delo vzgojiteljicam.

tembra naprej poteka celodnevni 
program, namenjen 19 malčkom. 
Vgrajeno je dvigalo za prehrano, 
nove so garderobe. Poldnevni pro
gram, ki se je v preteklih letih izva
jal v enoti Sonček, pa se je s prvim

Nov oddelek v vrtcu Mavrica v prostorih OŠ Marije Vere na Duplici 
je namenjen otrokom druge starostne skupine, katerim nova igralnica 
v petih tematskih kotičkih ponuja veliko možnosti za razvijanje lastne 
kreativnosti.

Enota Mavrica po novem šteje 
dva oddelka, novo odprti oddelek 
pa je namenjen otrokom druge 
starostne skupine, katerim nova 
igralnica v petih tematskih koti
čkih ponuja veliko možnosti za 
razvijanje lastne kreativnosti. Ve
čje preureditve so v mesecu juliju 
in avgustu potekale tudi v enoti 
Pestrna na Duplici. Povsem nova 
oprema je bila dodana igralnici,, ki 
je namenjena prvi starostni skupini 
otrok, nove so garderobe, kuhinja 
vrtca pa je dobila nov prezračeval
ni sistem ter termiko s kombinira
nim štedilnikom, šestimi gorilniki, 
konvekcijsko pečico ter novimi 
delovnimi površinami.

V enoti Sonček v Šmarci je po
tekala preureditev obstoječe igral
nice v igralnico za drugo starostno 
obdobje, kjer od letošnjega sep-

septembrom preselil v nove pros
tore enote Tinkara na Bakovniku. 
Tamkajšnja igralnica je tako name
njena 12 otrokom v poldnevnem 
bivanju in je opremljena za Mon- 
tessori program, ki v zadnjih letih 
na področju predšolske vzgoje ve
lja kot zelo kakovosten program za 
otrokov razvoj.

Občina Kamnik je tako zaklju
čila z investicijami v Vzgojno var
stvenem zavodu Antona Medveda, 
ki so bile predvidene za leto 2009 
in za katere je namenila 105.000 
evrov. Skupno je Občina v letih 
2007 - 2009 uspela zagotoviti kar 
19 novih oddelkov v vrtcih ter tako 
prostor za približno 340 otrok. Po 
besedah župana Antona Toneta 
Smolnikarja pa z ukrepi na po
dročju predšolske vzgoje še niso 
zaključili.

Občina Kamnik intenzivno išče 
možnosti za kratkoročno in dolgo
ročno rešitev te problematike. »V 
tem trenutku smo najbližje pri pri
pravi projektov za najem zasebnih 
prostorov, v katerem bi lahko pri
dobili šest do sedem oddelčni vr
tec« pravi župan Tone Smolnikar.

Nika Vrhovnik 
Odnosi z javnostmi

Večje preureditve so v poletnih mesecih potekale tudi v enoti Pestrna na 
Duplici. Povsem nova oprema je bila dodana igralnici, ki je namenjena 
prvi starostni skupini otrok, otroke pa so pričakale tudi prijazne nove 
garderobe.

Sanacija lokalne ceste iz 
Kolovca v teku
N a lokalni cesti, ki vodi iz Kolovca v sosednjo občino Domžale, 
poteka sanacija na predelih ceste, ki jih je neurje s poplavami 
prizadelo septembra 2007. V tem mesecu bo tako zaključena 
izgradnja dveh podcestnih propustov, v prihodnjem letu pa 
bo Občina nadaljevala z izgradnjo še treh propustov vzdolž 
ceste iz Kolovca.

Vrednost del je bila prvotno 
ocenjena na 65.000 evrov, ven
dar se je pozneje izkazalo, da 
bodo dela zaradi razširitve enega 
od propustov in dodatne posta

vitve varovalne ograje obširnejša. 
Omenjeni propust pod cesto naj 
bi prvotno meril 4 metre, vendar 
so ga zaradi izboljšanja pretoka 
vodotoka preko ceste razširili na

širino 5 metrov. Prav tako ni bila 
predvidena varovalna ograja, ki 
je bila postavljena naknadno z 
namenom dodatne zaščite robu 
ceste. Zaradi omenjenega pove
čanega obsega del bo tako konč
na vrednost investicije nekoliko 
višja.

Občina želi v prihodnjem letu 
nadaljevati s postavitvijo še treh 
propustov, pod pogojem, da bo 
investicija dobila ustrezno pod
poro v občinskem proračunu. 
Dela so s pomočjo države poteka
la tudi na vodotoku, predvsem na 
delih, kjer so potekale investicije 
na cesti. Le ta poteka v skladu s 
sanacijskim programom, ki ga je 
sprejela Vlada Republike Sloveni
je na podlagi ocenjene škode po 
neurju in poplavah ter ocenjene
ga stanja na terenu v obdobju, ko 
je bil program sprejet.

Po besedah podžupana Obči
ne Kamnik Rudolfa Pfajfarja, je v 
občini Kamnik kar nekaj takšnih 
cest, ki so speljane ob vodotoku, 
kar posledično za občino pred
stavlja precej zahtevnejše in dra
žje sanacijske postopke ter uskla
jeno delo z upravljala na vodah. 
Kot še dodaja podžupan Pfajfar, 
je pravilno, da so posamezna 
dela v čim večji meri zaključena 
kot celota, ob pogoju, da so za to 
zagotovljena sredstva. »Vsi vemo, 
da stalno krpanje cest, selitev me
hanizacije in priprava del izdatno 
poviša skupno vrednost investici
je« poudarja podžupan, ki hkrati 
podpira nadaljevanje ter sanacijo 
na še ostalih treh predelih ceste 
v prihodnjem lem. Nekateri sicer 
menijo, da gre za cesto, po kateri 
ni veliko prometa, a je odgovor 
na dlani. Ko bo cesta v dobrem 
stanju, se bo promet povečal, saj 
gre za krajšo cestno povezavo 
prebivalcev Palovč in okolice s 
Kamnikom, Domžalami, Ljublja
no.

Nika Vrhovnik 
Odnosi z javnostmi

m
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60 let 
gimnazije

30 let
ekonomskega izobraževanja

Šolski Center Rudolfa Maistra 
Novi trg 4i a, Kamnik

IZOBRAŽEVANJE ODRASLIH
Priključite se našim začetnim, 

nadaljevalnim ali izpopolnjevalnim tečajem
- ANGLEŠČINE - NEMŠČINE 

- ITALIJANŠČINE - FRANCOŠČINE
- TEČAJEM RAČUNALNIŠTVA

ali
- PRIPRAVAM ZA PRIDOBITEV 

^6^° NACIONALNE POKLICNE
KVALIFIKACIJE (NPK) KNJIGOVODJA

VPIS in INFORMACIJE v septembru 
od 11 h do 15h, torek in četrtek do 17.30. 

Tel.: 01-830-32-28 in 01-830-32-12 
www.sc-rm.net

Kamniški OBČAN - Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a. 
Odgovorna urednica Saša Mejač, univ. dipl. ekon. Na podlagi mnenja 
Ministrstva za kulmro sodi časopis med proizvode informativne narave. 
Medij Kamniški občan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno številko' 333. Kamniški občan izhaja dvakrat 
mesečno v nakladi 12.000 izvodov in ga prejemajo gospodinjstva občine 
Kamnik brezplačno. Naslov uredništva: Kamnik, Glavni trg 23 (zgrad
ba med občino in sodiščem), tel.: 01/83-91-311, 041/662A50, fax: 
01/83-19-860, e-mail: sasa.mejac@sioLnet Uradne ure: ponedeljek in 
petek od 8.30 do 15. ure, sreda od 8. do 12. in od 13. do 17. ure. Nenaročenih 
člankov in fotografij ne honoriramo. Tisk Set d.d., 10.9- 2009.

STARŠI ZAVRNJENIH OTROK IZROČILI 
PETICIJO ŽUPANU

Predstavniki staršev otrok, ki z začetkom septembra 
niso dobili mesta v VVZ Antona Medveda v Kamniku, 
so v četrtek, 4. septembra, županu Tonetu Smolnikarju 
izročili peticijo s 1086 podpisi občanov, zlasti staršev, 
starih staršev in sorodnikov zavrnjenih otrok, v kateri 
zahtevajo od občinske uprave večje angažiranje pri 
reševanju problema otroškega varstva v Kamniku in 
zagotavljanju potrebnih kapacitet. Po trenutnih po
datkih je namreč 132 otrok ostalo brez predšolskega 
varstva.

Predstavniki staršev zavrnjenih otrok, ki so se orga
nizirali v civilno iniciativo, so tokrat prvič sedli za mizo 
skupaj s predstavniki občinske uprave. Poleg omenje
nih predstavnikov - Miha in Nataša Pregl, Špela Razpo
tnik, Sonja Robnik - in župana so o otroškem varstvu 
razpravljali še podžupan Brane Golubovič, vodja od
delka za družbene dejavnosti Liljana Juhart Mastikosa 
in direktorica VVZ Antona Medveda Renata Hojs.

Predstavnik civilne iniciative staršev Miha Pregl je 
na začetku vroče razprave predstavil glavne zahteve 
staršev. Na prvem mestu je zahteva, da se do konca 
letošnjega leta ali najkasneje v 6 mesecih najde reši
tev, ki bo zagotovila prostor v vrtcih vsem kamniškim 
otrokom, pri čemer starši kot najhitrejšo in najugod
nejšo možnost predlagajo postavitev modularnega 
vrtca. Podpisniki peticije zahtevajo, da se zavrnjenim 
otrokom v celoti financirajo Cicibanove urice in dru
ge dejavnosti, ki jih v popoldanskem času organizira 
VVZ Antona Medveda. Tretja zahteva pa se dotika ne
ustrezne zakonodaje in mačehovskega odnosa države

Miha Pregl, predstavnik staršev otrok, ki z začetkom 
septembra niso dobili mesta v VVZ Antona Medveda 
v Kamniku, je 4. septembra županu Tonetu Smolni
karju izročili peticijo s 1086 podpisi občanov, zlasti 
staršev, starih staršev in sorodnikov zavrnjenih otrok, 
v kateri zahtevajo od občinske uprave večje angaži
ranje pri reševanju problema otroškega varstva v 
Kamniku in zagotavljanju potrebnih kapacitet

do občin in posledično tudi staršev otrok, zato predla
gajo Občini, da v okviru enega od združenj slovenskih 
občin ali na kak drug način skupaj z drugimi občinami 
oblikuje pobudo in tudi preko poslancev pritisne na 
državo, da spremeni zakonodajo glede vrtcev.

Župan Tone Smolnikarje s svojimi sodelavci pred
stavnikom staršev predstavil dosedanje aktivnosti obči
ne Kamnik za zagotavljanje večjih kapacitet kamniških 
vrtcev, ki so v zadnjih dveh letih in pol zagotovili kar 
340 novih mest in s tem dosegli tudi nadpovprečno 
vključenost otrok v vrtce. Vendar to še vedno ni za
dosti, saj se je v zadnjih dveh letih močno povečalo 
število rojstev, pravi baby boom, v novo zrasle sta
novanjske soseske pa so se večinoma naselile mlade 
družine. Tudi brezplačni vrtci za drugega in tretjega 
otroka, ki jih je uzakonila država, ob tem pa ni prevze
la finančnega bremena, so povečali pritisk na vrtce za 
okrog 30 odstotkov in s tem občinam naložili dodatno 
finančno breme za kritje teh programov, predvsem pa 
skrb za zagotavljanje dodatnih mest v vrtcih zaradi 
povečanega povpraševanja. Težave in finančno breme 
je tako država preložila na pleča občin. Kot je pove
dal župan, občina Kamnik za sofinanciranje otroškega 
varstva namenja 3,8 milijona evrov, za prihodnje leto 
pa bodo morali nameniti kar 4,2 milijone evrov.

Občinska uprava se zaveda, da je v vrtcih premalo 
mest za vse otroke, še zlasti za otroke prve starostne 
skupine, a ob tem opozarjajo na težave, ki jih pov
zročajo prezahtevni pogoji razpisanih koncesij, ki s o 
posledično zaradi tega neuspešne, in pa na izredno 
visoke standarde, ki jih za gradnjo vrtca predpisuje 
država, tako, da novega vrtca ni mogoče zgraditi prej 
kot v dveh letih.

Podžupan Brane Golubovič in vodja oddelka za 
družbene dejavnosti Liljana Juhart Mastikosa sta po- 
udarila, da potekajo aktivnosti za pridobitev dodatnih 
zmogljivosti v čim krajšem času in intenzivna poga' 
janja za ureditev novih oddelkov vrtca za približno 
sto otrok do pomladi prihodnje leto. Kot najboljšo 
in najhitreje izvedljive možnosti so najem ustreznih 
prostorov in njihova preureditev za potrebe vrtca, 
vendar lokacij še nista želela razkriti. Občinska upr3' 
va ne ocenjuje kot dobro rešitev gradnjo prizidka k 
vrtcu na Novem trgu, saj bi se zaradi pridobitve vseh 
dovoljenj časovno preveč odmaknila, prav tako ni na' 
klonjena postavitvi mobilnega vrtca, saj potrebuje za 
njegovo postavitev komunalno urejeno zemljišče, P3 
tudi pogoji bivanja v takšnem vrtcu naj ne bi doseg3" 
tistih v »klasičnih« vrtcih. To je podprla tudi direkto' 
rica WE Anton Medved Renata Hojs in poudarila, d 
se na račun pridobivanja novih prostorskih kapach3. 
za otroško varstvo ne smejo znižati že doseženi visok 
standardi v obstoječih vrtcih. j

SAŠA MEJAC
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Dnevi narodnih noš in 
oblačilne dediščine Kamnik

j Glavni trg (glavni oder)
17.00 REGIJSKO SREČANJE pevcev in godcev

Gorenjske . ^
19.00 GODBA MENGEŠ - VETERANI ,
20.00 Ansambel ČUKI

Šutna *^39.
18.00 Ansambel GALOP

Kamnik 2009

Glavni trg
9.30 Promenadni koncert Mestne godbe Kamnik

10.30 Nastopi otroških folklornih skupin: Šmarno pri
Slovenj Gradcu, Dobrovnik, Dragatuš, Domžale

11.30 Štirje kovači
15.00 Tekmovanje harmonikarjev za pokal narodnih noš 

-finale
17.00 Godba Stranje, Folklorna skupina Društva 

upokojencev Kamnik, Folklorna skupina Komenda 
in Harmonikarji Godič

19.00 Nastop Folklorne skupine KUD Oton Župančič
Artiče in Folklorna skupina KUD Sveti Sava Kranj

20.30 Ansambel Igor in zlati zvoki

Šutna
10.00 4. Tekmovanje harmonikarjev za pokal narodnih 

noš - predizbor
18.00 ALPSKI MUZIKANTJE
20.00 ANSAMBEL GRINTOVCI

Glavni trg I
9.30 Godbeno društvo Nabrežina - budnica

10.00 Nastopi folklornih skupin iz GANE, ŠKOTSKE,
LATVIJE, BOLGARIJE TER GLASBENIKA IZ
IRANA

15.00 TRADICIONALNA POVORKA NARODNIH NOŠ
16.00 ANSAMBEL VIHARNIK

Šutna
10.00 PREDSTAVITEV OBMOČJA »SRCE SLOVENIJE«
16.00 Ansambel SICER

HMH

Začetek javne predstavitve za 
ustanovitev regijskega parka 
Kamniško-Savinjske Alpe

Območje Kamniško-Savinjskih Alp ima po zaslugi ljudi, ki živijo v 
tem prostoru, izjemno ohranjeno naravo in kulturno dediščino. To je 
tudi prostor velike biotske pestrosti ter naravnih vrednot, zaradi česar 
je bilo območje v preteklosti že večkrat predlagano za zavarovanje. 
Občine Jezersko, Kamnik, Luče, Preddvor in Solčava ter Ministrstvo za 
°kolje in prostor so decembra 2005 podpisale sporazum o ustanovitvi 
regijskega parka Kamniško-Savinjske Alpe.

Ministrstvo za okolje in prostor je s pomočjo strokovnih služb in ob
čin v maju 2009 pripravilo predlog uredbe, ki kot krovni dokument že 
določa usmeritve za bodoči regijski park. Julija 2009 je Vlada RS potrdi
la predlog uredbe ter določila termin javne predstavitve. Namen javne 
Predstavitve je, da se lastnikom zemljišč, prebivalcem, uporabnikom 
Prostora ter ostali zainteresirani javnosti predstavi uredbo. Vsi zainte
resirani bodo imeli možnost podati predloge ter pripombe na vsebino 
uredbe ali na določitev meja regijskega parka. Ministrstvo za okolje in 
Prostor bo, skupaj s strokovnimi službami in občinami, pripravilo sta
lišče na vse podane pripombe. Cilj pripravljavcev uredbe je, da se le ta 
oblikuje tako, da bo uspešno zagotavljala varovanje narave in krajinske 
Pestrosti ter hkrati ohranjala poselitev in spodbujala trajnostni razvoj 
te8a gorskega območja. Park bo ustanovljen po pridobitvi konsenza 
v$eh petih občin, predvidoma konec letošnjega leta.

Prednosti in priložnosti, ki jih prebivalcem prinaša 
regijski park

Regijski park v prostor prinaša upravljavca, ki bo skrbel za izvajanje 
službe varstva narave, za urejenost turistične infrastrukture in okolja, 
Pridobivanje državnih in evropskih sredstev za naravovarstvene in 
razvojne cilje tega območja, pomoč domačinom pri razvoju trajnost
nih oblik gospodarjenja. Park bo prinesel tudi nova delovna mesta za
domačine.

Obenem park prinaša v prostor določene omejitve, ki so prednostno 
usmerjene v obvladovanje negativnih posledic množičnega turizma 
tcr preprečitvi posegov v okolje, ki niso povezani s tradicionalno de
javnostjo v prostoru (npr. gradnja vikendov).

Javna predstavitev bo potekala od 1. septembra do 31. oktobra. Jav
ne obravnave po občinah bodo v drugi polovici septembra.

V občini Kamnik bosta dve javni obravnavi:
v torek, 15. septembra, za lastnike zemljišč, prebivalce, upravljavce 

m druge zainteresirane posameznike ali združenja z območja Kam
niške Bistrice;
in Hredo’l6- septembra, za lastnike zemljišč, prebivalce, upravljavce 
plan"!’6 zainteresirane posameznike ali združenja z območja Velike

°be obravnavi bosta ob 19.00 uri v prostorih Osnovne šole Stranje, 
ec informacij o ustanovitvi parka si lahko preberete preko spletnih 

am www.ksa.si ali pokličete na telefonsko številko 01 8318 191 
74 otočkakamnik),041 766098(Logarskadolinad.o.o.),ali01 478 

0 (Ministrstvo za okolje in prostor).
abljeni, da s predlogi in pripombami v času javne predstavitve 

repS^?Vate k oblikovanju učinkovite uredbe in poznejšega upravljanja 
gtjskega parka Kamniško-Savinjske Alpe.

Kamnik bo zaživel v barvah narodnih nos
Predstavitev knjige »Ko v nošo se odenem« in odprtje razsta
ve »Ona v noši« v Budnarjevi muzejski hiši minulo nedeljo je 
napovedala pester program prireditev letošnjih 39- Dnevov 
narodnih noš

Dnevi narodnih noš imajo za Kamnik že od nekdaj poseben pomen. 
Mesto v drugem septembrskem vikendu zaživi v znamenju plesov in 
običajev, razstav, v znamenju polk in valčkov ter predvsem v znamenju 
bogate oblačilne dediščine, katere vrhunec predstavlja nedeljska po
vorka narodnih noš. Tako bo tudi v teh dneh.

Organizacijski odbor za pripravo prireditve, katerega častni pred
sednik je župan Tone Smolnikar, njegovo delo pa vodi dr. Andreja 
Eržen, je pester program letošnjih prireditev in priprave nanje pred
stavil minuli torek na novinarski konferenci. Programski sklop so ča
sovno razširili, saj se je spekter prireditev začel že minulo nedeljo, 6. 
septembra, v Budnarjevi muzejski hiši v Zg. Palovčah s predstavitvijo 
knjige etnologa dr. Bojana Knifica z naslovom »Ko v nošo se odenem...« 
in z odprtjem fotografske razstave Primoža Hienga z naslovom »Ona 
v noši«, ki prikazuje fotografije ženskih noš na Dnevih narodnih noš 
v Kamniku v letih od 2004 do 2008.

Dnevi narodnih noš, ki združujejo skupine, posameznike in društva, 
ki jim ohranjanje oblačilne kulture predstavlja pomemben del njiho
vega življenja in dela, bo zaokrožila tradicionalna nedeljska povorka 
13. septembra. Po besedah Erženove bo letošnja povorka še posebej 
pisana, saj bo v njej sodelovalo okoli 1900 udeležencev, med njimi 
tudi predstavniki iz Gane, Škotske, Bosne in Hercegovine ter Bolgarije. 
Dnevi narodnih noš v Kamniku postajajo največji tovrstni festival v Slo
veniji in eden pomembnejših v Evropi ter se letos ponovno vključujejo 
v ugledno mednarodno združenje folklornih festivalov CIOFF.

Novost letošnjega leta je bil tudi prvi sejem starih in novih narodnih 
noš zadnjo avgustovsko soboto na Glavnem trgu, ki je bil kljub slabe
mu vremenu dobro obiskan.

Od danes pa vse do nedelje se bodo po ulicah našega mesta zvr
stile številne prireditve, ki bodo v pesmih, plesih, glasbi in oblačilih 
predstavile bogato etnološko dediščino. S programskim sklopom se 
širijo tudi spremljajoče prireditve, med njimi sejem domače in umet
ne obrti na Šutni, kjer se bo predstavilo okoli petdeset izdelovalcev,

Etnolog dr. Bojan Knific se v knjigi »Ko v nošo se odenem« posveča 
kostumiranju. Opisuje zgodovinski razvoj slovenske narodne noše in 
kostumiranje narodno-zabavnih ansamblov. Obiskovalcem Budnarje- 
ve muzejske hiše je predstavil značilnost slovenske kmečke noše iz 19. 
stoletja na kreacijah novih noš, ki sojih oblekli člani organizacijskega 
odbora 39. Dnevov narodnih noš. Sešila jih je ga. Mojca Berce iz Selške 
doline.
predstavitev območja Srce Slovenije, razstava Primoža Hienga v Sam
čevem prehodu, organizirani bodo vodeni ogledi Kamnika, golf tur
nir v Volčjem Potoku, med Kamnikom in Volčjim Potokom bo spet 
vozil turistični vlakec. Organizatorji obljubljajo gostinsko ponudbo 
na kvalitetnem nivoju, eden do gostincev bo ponudil tudi tipične slo
venske jedi.

Dnevi narodnih noš so priložnost, da ob spoznavanju in spoštovanju 
preteklosti obogatimo našo sedanjost. Se srečamo na »nošah«!

VERA MEJAČ

Izvajalska pogodba za izgradnjo 
Lokalne povezovalne ceste B31 
podpisana

V petek, 4. septembra, je v prostorih Občine Kamnik župan Tone Smol
nikar podpisal pogodbo za izgradnjo Povezovalke B31 z izbranim naj
ugodnejšim izvajalcem - skupino podjetij CPL, SCT in Vegrad.

Kronologija Povezovalke B31 seže v konec leta 2006, ko je Občina 
Kamnik sprejela Občinski lokacijski načrt za Lokalno povezovalno cesto 
B31 ter v istem letu tudi podpisala mednarodno konzorcijsko pogodbo 
za izvedbo raziskovalnega projekta izgradnje karbonskega mostu Future 
Bridge, ki je del projekta in velja za prvi tovrstni most na območju Srednje 
in Vzhodne Evrope.

Kot je ob predstavitvi za občino velikega in pomembnega projekta 
poudaril župan Tone Smolnikar, želi Občina Kamnik z izgradnjo Lokalne 
povezovalne ceste B31 zagotoviti kar se da optimalno odvijanje sedanje
ga in pričakovanega prometa, izboljšati prometno-tehnične in varnostne 
razmere ter skrajšati potovalni čas na cestah. Del prometa območij juž
nega Bakovnika in Duplice proti Perovemu in Volčjemu Potoku se bo 
prerazporedil ter s tem razbremenil danes močno preobremenjeni križišči 
Šolske z Obvozno in Ljubljanske z Obvozno cesto. Hkrati se bo povečal 
kolesarski in peš promet, izgradnja Povezovalke B31 pa bo pomenila tudi 
razvoj degradiranega območja, ki trenutno nima razvojnih možnosti in 
bo zaradi večje dostopnosti bolj privlačno. Z umestitvijo te pomembne 
infrastrukture in vse potrebne komunalne infrastrukture bo omogočen 
kvaliteten razvoj gospodarskih dejavnosti in kasneje nekaterih družbenih 
dejavnosti v južnem delu mesta Kamnik.

Župan Tone Smolnikar, predsednik uprave Cestnega podjetja Ljublja
na Bojan Hočevar, predsednik uprave SCT Ivan Zidar in Ivan Kroflič, 
namestnik direktorice Vegrada, so si ob podpisu izvajalske pogodbe za 
izgradnjo Lokalne povezovalne ceste B31 »Povezovalka« segli v roke in 
zaželeli uspešno izvedbo 3,7 milijonov vredne investicije, ki naj bi bila 
končana prihodnjo jesen.

Projekt gradnje povezovalke B31 med Ljubljansko in obvozno cesto 
vključuje gradnjo dveh križišč na priključnih cestah in dveh v obstoječi 
in novi poslovni coni, gradnjo treh premostitvenih objektov, gradnjo 1,6 
metrov širokega obojestranskega hodnika za pešce in gradnjo kolesarske 
steze, ureditev odvodnjavanja in prestavitev komunalnih vodov. Dolžina 
Povezovalke B31 znaša skupno 520 metrov. V njenem sklopu je tudi 
karbonski most, poimenovan Future Bridge, ki bo del raziskovalnega 
projekta na podlagi mednarodne konzorcijske pogodbe.

Občina Kamnik je v letošnjem juniju pridobila gradbeno dovoljenje ter 
v javnem natečaju izbrala izvajalca gradnje Lokalne povezovalne ceste 
B31. Na natečaju je sodelovalo šest ponudnikov, kot najugodnejša je 
bila izbrana skupinska ponudba podjetij CPL, SCT in Vegrad. Postopek je 
nekoliko zavlekla pritožba neuspelega ponudnika, ki pa je bila s strani 
revizijske komisije zavrnjena.

Kot je ob podpisu pogodbe povedal župan Tone Smolnikar, se je pred
videna vrednost investicije, ki je lansko jesen znašala 6,3 milijone evrov 
znižala za dobra 2,2, milijona evrov predvsem zaradi znižanja gradbe
nih cen, prihrankov pri nakupu zemljišč, zaradi parcelacije in posledično 
zmanjšanega odkupa zemljišč. »S pridobitvijo nepovratnih sredstev v

višini 440.000 evrov v letošnjem letu in prav toliko v prihodnjem letu od 
Ministrstva za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, 500.000 evrov iz 
strukturnega sklada, se bo investicija dodatno zmanjšala za približno 1,5 
milijona evrov, Ministrstvo za promet pa bo sofinanciralo krožišče. Ob 
vseh nepovratnih sredstvih bo Občina Kamnik iz proračuna zagotovila 
preostanek v višini treh milijonov evrov, kijih je že namensko pridobila 
v okviru komunalnega prispevka že zgrajenih objektov ob Ljubljanski 
cesti, tako, da iz izvirnega dela proračuna ne bo dala niti evra«, je izpo
stavil župan.

V imenu skupine izvajalcev je Bojan Hočevar povedal, da je izgradnja 
Lokalne povezovalne ceste B31 zahteven kontruktorski in gradbeni pro
jekt, ki prinaša nove izzive. Kot je zagotovil, bodo pri njegovi izvedbi 
sodelovala tudi kamniška podjetja.

SAŠA MEJAČ

Vi sprašujete, župan odgovarja

O zaščiti območja izvira 
Kamniške Bistrice
M. K. z Duplice sprašuje kako je zaščiteno območje na izviru 
Kamniške Bistrice, ker se tam mnogokrat pojavljajo kopalci.

Izvir Kamniške Bistrice, kakor tudi celotno porečje Kamni
ške Bistrice je na podlagi Zakona o vodah v lasti države. Zakon 
med drugim določa, da je država dolžna zagotavljati ukrepe za 
preprečevanje onesnaženja voda ter vodnih in priobalnih zem
ljišč. S problemom, na katerega opozarja občan, je bila občina 
že seznanjena, saj se kopanje ljudi in živali v izviru Kamniške 
Bistrice pojavlja že nekaj let.

Občina se strinja, da je takšno obnašanje posameznikov ne
sprejemljivo in škodljivo za ekološki sistem. Da bi preprečili ta
kšno dogajanje, je Občina Kamnik že v letu 2006Ministrstvo 
za okolje in prostor, pristojno za področje voda, pisno sezna
nila, da se v izviru Kamniške Bistrice kopajo ljudje in živali in 
obenem pozvala, naj ustrezno ukrepa, da se prepreči nadaljnje 
onesnaževanje vode. Ministrstvo na opozorilo ni izvedlo nobenih 
konkretnih ukrepov, je pa občini posredovalo odgovor, v kate
rem navaja, da so si pristojni strokovni delavci ogledali stanje 
na terenu, proučili situacijo in ugotovili, da Zakon o vodah ne 
daje pravne osnove za prepoved kopanja. Nadalje navaja, da 
vodno dobro lahko uporablja vsak na način in ob pogojih, kijih 
določa zakon tako, da ne vpliva škodljivo na vode, vodni režim 
in naravno ravnovesje vodnih ter obvodnih ekosistemov in ne 
omejuje enake pravice drugim. Takšnega negativnega vpliva pa 
ministrstvo ob ogledu vodnega vira ni ugotovilo. V odgovoru še 
dodaja, daje v neposredni bližini izvira vodomerna postaja, 
katere delovanje zaradi opisanih dejavnosti ni ogroženo, izvirni 
del Kamniške Bistrice pa na vodovarstvenem območju zajetij 
pitne vode-režim (2), kjer kopanje v vodotokih ni prepovedano. 
Slednje pomeni, da ni pravne podlage, da bi kopanje na tem 
delu prepovedali.

Kljub posredovanim stališčem je Občina ministrstvu v letu 
2007ponovno poslala dopis z ugotovitvami, da se, po njenem 
mnenju, neprimerno in škodljivo obnašanje na izviru Kamni
ške Bistrice nadaljuje, zato predlaga skupni sestanek, kjer bi se 
dogovorili kako vendarle zavarovati vodni izvir, ga primemo 
označiti, očistiti in urediti okolico, določiti prepovedi in omejitve 
ter kako izvajati učinkovit nadzor na tem območju. Odziva do 
sedaj ni bilo oziroma je bil v ustnem razgovoru s predstavniki 
državnega organa dan namig, da občina sama poskuša po
sameznike odvrniti od tega početja bodisi v obliki sporočil ali 
drugi primerni obliki, saj za morebitne represivne ukrepe nima 
zakonskih pooblastil.

V okviru projekta »Kamniška Bistrica - rekreacijska zelena 
os regije« je občina v lanskem letu, kljub pasivnosti države, ob 
izviru uredila počivališče, postavila informacijske table ter table 
z oznako »prepovedano kopanje«. V kolikor bo potrebno se bo 
namestilo še dodatno število tabel, ki bodo vse obiskovalce opo
zarjale, da kopanje v tem izviru ni dovoljeno.

Seveda pa ob tem največ lahko postorimo obiskovalci sami z 
zavedanjem, da s takšnim ravnanjem, kot je kopanje na izvim 
reke pod Kamniškimi Alpami lahko le škodujemo naravnemu 
okolju, ki ima v teh časih neprecenljivo vrednost.

ANTON TONE SMOLNIKAR 
ŽUPAN
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Starejšim občanom se v prihodnjih letih 
v naši občini obeta kar nekaj pridobitev
Po zaslugi mladih družin je demografska slika naše 
občine mnogo boljša kot nekaterih drugih občin, 
vseeno pa bo morala Občina poleg zagotavljanja 
mest v vrtcih, gradnje in obnove šol ter zagotavljanja 
druge družbene, komunalne in cestne infrastruk
ture v prihodnjih letih precej vlagati tudi v skrb za 
starejše občane. O tem, kakšne investicije so zanje 
predvidene, smo se pogovarjali s podžupanom Bra
netom Golubovičem.

Konec lanskega leta je bilo v naši občini že več kot štiri 
tisoč prebivalcev starejših od 65 let in ti so upravičeni 
do določenih oblik pomoči. Podžupan pojasnjuje, da Ob
čina sledi željam velikega dela starejše populacije, da kar 
se da dolgo ohrani samostojnost in ostane v domačem 
bivalnem okolju, zato jim pomaga s subvencioniranjem 
pomoči na domu (letos je za ta namen v proračunu rezer
viranih 87.000 evrov) pa tudi s sofinanciranjem družin
skega pomočnika (75.000 evrov), poleg tega pa v celoti 
ali delno financira tudi oskrbne stroške za tiste občane iz 
naše občine, ki so v domovih za ostarele in sami oziroma 
njihovi svojci niso sposobni plačevati stroškov tamkajšnje 
oskrbe.

potrebe območja, ki ga pokriva, pa so potrebe še vedno 
velike. Tako imajo v domu trenutno več kot 400 prošenj 
za sprejem, od tega približno polovico iz naše občine,« 
pojasnjuje podžupan in dodaja, da je čakalna doba za spre
jem v dom zelo različna in odvisna od tega, kateri oddelek 
in tip oskrbe posameznik potrebuje, giblje pa se od nekaj 
mesecev do dveh let in več.

Starejšim, ki še ne potrebujejo popolne domske oskrbe, 
in njihovim svojcem bo morda koristila tudi informacija, 
da v okviru našega doma starejših občanov že od jeseni 
2007 deluje tudi Center za dnevno varstvo, v katerega je 
lani prihajalo od štiri do pet oskrbovancev na dan.

Začenja se gradnja prvih 
oskrbovanih stanovanj v naši občini

Oskrbovana stanovanja pomenijo 
dolgoročnejšo rešitev za starejše občane, 
ne bodo pa zmanjšala pritiska na dom...

Občina ni lastnica doma za starejše 
občane, zato ga ne more povečati

Na vprašanje, ali se občina že kaj pripravlja na poveča
nje Doma starejših občanov, se je podžupan Golubovič 
odzval s pojasnilom, da je naš dom starejših občanov v 
lasti države, zato Občina nima vpliva na to, kdaj in če 
sploh se bo njegova kapaciteta povečala. Občina je k mo
rebitnemu povečanju doma lahko prispevala samo to, da 
je s svojo prostorsko politiko omogočila povečanje doma. 
»Čeprav je glede na državne dokumente, ki urejajo to po
dročje, ter na število prebivalcev UE Kamnik Dom stare
jših občanov Kamnik z 223 posteljami še dovolj velik za

Kljub pomanjkanju zdravnikov, je 
zdravstveno varstvo še vedno dobro

Vse, ne samo starejše občane naše občine pa zanima, 
kako bo v prihodnje pri nas poskrbljeno za zdravstveno 
varstvo. Naša občina bi namreč glede na število prebival
cev potrebovala več zdravnikov, kot jih trenutno ima.

To potrjuje tudi podžupan Golubovič in pojasnjuje, da 
imajo na otroškem in šolskem dispanzerju, kjer ima naš 
zdravstveni dom po pogodbi z Zavodom za zdravstveno 
zavarovanje RS (ZZZS) za letos priznanih 3,82 nosilca za ku- 
rativo in preventivo, redno zaposlenega le 1,5 zdravnika, 
primanjkljaj pa rešujejo s pogodbenimi sodelavci (upoko
jenci in specializanti). »V splošni ambulanti pa imajo po po
godbi med ZD Kamnik in ZZZS zaposlenih osem zdravnikov 
v splošnih ambulantah, dejansko pa je zaposlenih sedem 
nosilcev ter specializantka splošne medicine. V to število 
zdravnikov pa ni všteta služba nujne medicinske pomoči,« 
pravi podžupan in dodaja, da naš zdravstveni dom nove 
kadre vseskozi išče z razpisi, a ni pravega odziva. »Čeprav 
povsod v Sloveniji primanjkuje zdravnikov in so zaradi tega 
obstoječe zdravniške ekipe preobremenjene, imamo za
hvaljujoč dejstvu, da imamo v Kamniku dobre zdravnike 
in medicinsko osebje, ki so sposobni in pripravljeni ta pri
manjkljaj pokriti s svojim delom, Kamničani še vedno dobro 
zdravstveno varstvo. Seveda pa prihaja do situacij, ko so 
tako uporabniki kot zdravstveni delavci nezadovoljni zaradi 
stanja v zdravstvu, toda krivde za to ni mogoče pripisati 
zdravnikom in drugemu medicinskemu osebju, niti občini, 
pač pa odgovornim v državi,« pojasnjuje podžupan.

V potrditev velike obremenjenosti zdravnikov je kamniški 
podžupan navedel tudi to, da ima po podatkih ZZZS, zbra
nih konec marca letos, vsak zdravnik v povprečju po 1.760 
opredeljenih pacientov. V kamniški izpostavi ZZZS ugotav
ljajo, da je število opredeljenih za posameznega zdravnika 
še višje (1.849 pacientov na zdravnika), pri čemer pa ima 
izbranega zdravnika zgolj 95,43 odstotka zavarovancev, kar 
je za približno dva odstotka manj od državnega povprečja. 
To nesporno dokazuje, da je obremenjenost zdravnikov v 
naši občini še večja od državnega povprečja, še zlasti, če 
upoštevamo, da tudi del zavarovancev, ki se še niso opre
delili za zdravnika, obiskuje zdravnike v ZD Kamnik.

Pred kratkim je bilo izdano gradbeno dovoljenje, ki v 
naši občini (v bližini Doma starejših občanov) omogoča 
začetek gradnje prvih tridesetih oskrbovanih stanovanj, 
pripravlja pa se še projekt s skoraj 150 oskrbovanimi 
stanovanji. Podžupan Golubovič je v zvezi s tema dve
ma projektoma povedal, da ju na občini podpirajo in da 
je imel župan že nekaj sestankov z investitorji. »Pri teh 
stanovanjih bo treba paziti predvsem na dvoje: da bo na
selje oskrbovanih stanovanj zgrajeno kakovostno in z vso 
potrebno družbeno infrastrukturo, ki bo stanovalcem v 
teh stanovanjih omogočala kakovostno bivanje, in to oba 
investitorja tudi obljubljata. Toda kakovostno bivanje ne 
pomeni le dostopnosti frizerja, trgovin, trafike, knjižnice 
in različnih oblik pomoči, ki jih nudi Dom starejših ob
čanov, ampak tudi možnosti za kulturno udejstvovanje in 
druženje stanovalcev v teh stanovanjih. Drugo nevarnost 
pa predstavlja lastništvo teh stanovanj, saj se lahko zgodi, 
da se to naselje čez 20 ali 30 let spremeni v navadno sta
novanjsko naselje, v katerem bodo živeli dediči starostni
kov. Da bi to preprečili, bo treba vzpostaviti prakso, da se 
bo v kupoprodajne pogodbe vneslo določilo o predkupni 
pravici upravljavca teh stanovanj ali občine, v kolikor de
dič ne bo dal stanovanja v upravljanje upravitelju, ki mora 
biti določen in delati v skladu z veljavnimi predpisi za to 
področje,« pojasnjuje Golubovič. Ob tem pa podžupan 
opozarja, da oskrbovana stanovanja verjetno ne bodo 
bistveno zmanjšala povpraševanja po posteljah v domu, 
ker je med vlogami za sprejem v dom največ takih, ki se 
nanašajo na postelje v negovalnem oddelku, interesenti 
za sprejem na ta oddelek pa niso kandidati za bivanje v 
oskrbovanih stanovanjih. »Zato gradnja oskrbovanih sta
novanj ne predstavlja rešitve problema dolgih čakalnih 
vrst za domove, ampak dolgoročnejšo skrb in rešitev za 
starejše občane,« še dodaja Brane Golubovič.

... to bi naredila šele negovalna 
bolnišnica

Skrbi za starejšo populacijo pa so namenjene tudi tako 
imenovane negovalne bolnišnice. Čeprav se gradnja to
vrstnih bolnišnic v naši državi še ni začela (zaenkrat ima
mo samo eno takšno bolnišnico), imamo lokacijo zanjo 
predvideno tudi v naši občini, saj je v OPPN B16 (Kamni
ška Bistrica) - ki je sicer trenutno še v fazi izdelave, vendar 
bi ga naš občinski svet po Golubovičevih pričakovanjih 
lahko obravnaval še letos - poleg novega doma starejših 
občanov in oskrbovanih stanovanj predvidena tudi nego
valna bolnišnica. Ker je načrt kompleksa za starostnike še 
v fazi priprave dokumentacije, je začetek njegove gradnje 
težko napovedati, vendar Golubovič pravi, da bi takšno 
bolnišnico v naši občini vsekakor potrebovali, saj ponuja 
storitve, ki jih sedaj opravljajo domovi za starejše občane 
in se zaradi tega spreminjajo v negovalne bolnišnice, kar 
pa ni njihovo poslanstvo. »Edina negovalna bolnišnica je 
trenutno v Sežani, razlog, da država ne spodbuja gradnje 
dodatnih, pa je v plačevanju oskrbe, ki bi jo morale pre
vzeti zavarovalnice. V prid tovrstnih bolnišnic govori tudi 
dejstvo, da sedaj več kot polovica starejših pride v do
move naravnost iz bolnišnice, čeprav bi morali zanje po
skrbeti v negovalnih bolnišnicah,« je kritičen do državne 
politike na tem področju naš podžupan za družbene de
javnosti Brane Golubovič.

Na zemljišču »Pod Skalco« veljavni prostorski 
akt predvideva gradnjo oskrbovanih stanovanj, 
in sicer na travniku ob poti proti Domu stare
jših občanov in na platoju na koncu Drnovško
ve poti v neposredni bližini doma. V lanskem 
letu sta se kot potencialna investitorja pojav
ljala podjetje Vistra iz Domžal in novomeško 
gradbeno podjetje Begrad, ki je sicer opravilo 
raziskavo interesa med občani in možnosti iz
gradnje oskrbovanih stanovanj na več lokacijah 
v Sloveniji, tako tudi v Kamniku, na koncu pa 
odstopilo od načrtovanega projekta.

Kljub ne najbolj rožnatim razmeram na fina
nčnem in nepremičninskem trgu pa se projekta 
izgradnje prepotrebnih oskrbovanih stanovanj 
v Kamniku lotevata podjetji Alfa-M d.o.o. iz Tr
zina in Dolenjgrad z Vrhnike. Oba investitorja 
smo povprašali o poteku in časovni realizaci
ji načrtovanega projekta, ali ga lahko ogrozi 
finančna kriza in o bojazni, da bi oskrbovana 
stanovanja v prihodnosti ob zamenjavi lastni
kov naselile mlade družine.

Kot je za naše bralce povedal direktor pod
jetja Alfa-M d.o.o. Marko Koncilja, sicer doma 
iz Zg. Tuhinja, bodo na podlagi pravnomočnega 
gradbenega dovoljenja in celotne dokumenta
cije že v prihodnjem tednu na platoju na koncu 
Drnovškove poti in ob Domu starejših občanov 
Kamnik začeli z gradnjo prvih 30 oskrbova
nih stanovanj v naši občini. Ta bodo zgrajena 
skladno z vsemi normativi, vključno s parkirišči 
in dostopi do Doma starejših občanov ter z vso 
potrebno družbeno infrastrukturo, ki bo sta
novalcem v teh stanovanjih - starejšim osebam 
omogočala kakovostno bivanje.

Marko, ki se poklicno s suhomontažno grad
njo ukvarja preko 15 let, pravi, da podjetje 
Alfa-M d.o.o. v zadnjih dveh letih nastopa na 
trgu tudi kot investitor večstanovanjskih ob
jektov, že vrsto let pa kot izvajalec suhomonta- 
žnih del na večjih objektih, kot so nakupovalni 
centri, stanovanjske soseske in tudi domovi za 
starejše občane, zato v podjetju poznajo pro
blematiko tovrstnih objektov in se gradnje v 
Kamniku lotevajo z optimizmom in strokovnim 
pristopom.

Štiri večstanovanjske atrijske stavbe, ki bodo 
nanizane okrog skupnega notranjega atrija, v 
njih pa bo trideset oskrbovanih stanovanj ve
likosti od 30 do 70 kvadratnih metrov, bodo 
pod streho do konca leta. Načrt gradbenih del 
predvideva izvedbo notranjih finalizacijskih del 
v zimskem času, v maju in juniju pa zunanjo 
ureditev. »Projektu smo dali naslov Jesenski 
dvori, saj z gradnjo pričenjamo jeseni in nač
rtujemo, da bodo prihodnjo jesen v novembru 
oskrbovana stanovanja tudi vseljiva«, napove
duje Koncilja.

V vsakem od štirih objektov bo dvigalo, ki 
bo omogočalo dostop do vseh prostorov tudi 
gibalno oviranim, prav tako bodo urejeni do
stopi do Doma starejših občanov. Glede na ne
posredno bližino Doma bodo imeli stanovalci 
možnost uporabe njihovih prostorov in vseh 
storitev, ki jih nudijo prosto na trgu proti pla
čilu. Na podlagi podpisanega pisma o nameri v 
Domu starejših občanov Kamnik zagotavljajo, 
da stanovalcem oskrbovanih stanovanj nudijo 
osnovno oskrbo (pomoč pri bivanju, čiščenje, 
organizirano prehrano, pomoč pri gospodinj
skih opravilih, pomoč pri vzdrževanju osebne 
higiene) in socialno oskrbo (pomoč pri ohra
njanju socialnih stikov) ter zagotavljajo 24-urno 
varovanje s pomočjo tako imenovanega »rdeče
ga gumba«. Dom stanovalcem lahko nudi tudi 
storitve patronažne službe in nege na domu 
po predpisih iz zdravstvenega varstva. Obseg

in vrsta oskrbe se prilagodi potrebam in željam 
posameznega stanovalca, vse storitve Doma 
starejših občanov Kamnik pa bodo morali sta
novalci oskrbovanih stanovanj plačati v skladu 
z veljavnim cenikom Doma.

Investitor zagotavlja, da tudi trenutna fina
nčna kriza ne more ogroziti realizacije projekta 
gradnje oskrbovanih stanovanj, saj imajo finanč
na sredstva za izvedbo, tako lastna kot bančna, 
že zagotovljena. »Prav tako je po dosedanjih od
zivih sodeč zanimanja za oskrbovana stanovanja 
v Kamniku kar precej in glede na dejstvo, da 
bomo zgradili 30 stanovanj, za katera imamo že 
nekaj resnih rezervacij, se optimistično lotevamo 
projekta«, je tik pred začetkom gradnje prvih 
oskrbovanih stanovanj v Kamniku podaril Mar
ko Koncilja, direktor podjetja Alfa-M d.o.o.

Ivan Samotorčan, direktor gradbenega pod
jetja Dolenjgrad d.o.o. Vrhnika, pa nam je po
vedal, da načrtujejo na prostranem travniku v 
bližini Doma starejših občanov Kamnik izgrad
njo šestih stanovanjskih objektov s kar 147 oskr
bovanimi stanovanji.

Gradnjo načrtujejo v dveh fazah. Prva faza se 
bo začela takoj po pridobitvi pravnomočnega 
gradbenega dovoljenja, katero je predvideno 
novembra 2009, zgrajena pa bo predvidoma de
cembra 2010. Začetek druge faze (ali druge in 
tretje faze, vkolikor ne bosta združeni) je pred
viden jeseni 2010. Groba gradbena dela druge 
faze bodo končana pred vselitvijo 1. faze. Celo
tna stanovanja bodo prilagojena potrebam sta
rejših, kakor tudi gibalno oviranih oseb. Končna 
podoba okolice objekta bo lepo ozelenjena in 
posajena z grmovnicami in drevjem. Zelene po
vršine bodo imele sprehajalne potke in klopi za 
počitek.

Investitor zagotavlja vso potrebno družbeno 
infrastrukturo. V sklopu naselja oskrbovanih sta
novanj bo frizerski salon, pedikura - manikura, 
prostor za ambulanto in v kolikor bo interes tudi 
mini-market s kava barom. Vsa parkirišča bodo v 
kletni etaži. V vsakem objektu bo dvigalo.

Z Domom starejših občanov Kamnik je dogo- 
vorjeno, da bo lahko vsak oskrbovanec z njimi 
sklenil pogodbo za 24-urno dežurstvo in nude
nje drugih uslug. Objekti bodo z Domom stare
jših občanov povezani s sprehajalno potjo.

»Trenutno smo v fazi pridobivanja gradbene
ga dovoljenja. Ko bo le-to pravnomočno bomo 
z gradnjo, kljub neugodnim finančnim in nepre
mičninskim razmeram ta hip, pospešeno začeli 
z izgradnjo, saj imamo sredstva za izgradnjo 1. 
faze zagotovljena. Po dosedanjih izračunih in 
pokazateljih finančna kriza ne bo ogrozila pro
jekta, saj so ljudje začeli ceniti stanovanja, ki so 
prilagojena mirnejšemu obdobju življenja in 
imajo hkrati komoditeto, katero premorejo le 
nekateri domovi za starejše občane«, odgovarja 
Ivan Samotorčan na naše vprašanje o tem, kako 
daleč je priprava projekta in ali finančna kriza 
lahko ogrozi njegovo realizacijo.

Kot so nam pojasnili v podjetju, je bojazen, 
da bi stanovanja pozneje, ob menjavi lastništva, 
zasedle mlade družine odveč, ker bo v kupopro
dajni pogodbi klavzula, da je bivanje dovoljeno 
samo osebam, ki te pogoje izpolnjujejo, vključno 
z vsemi pravnimi nasledniki. V podjetju Dolenj
grad ugotavljajo, da povpraševanje po oskr
bovanih stanovanjih v Kamniku narašča. Ljudi 
pritegne neposredna bližina Doma starejših ob
čanov, mir, lepa narava in široka paleta izhodišč 
izletniških točk.

Kot kaže, bo z izgradnjo prepotrebnih oskr
bovanih stanovanj prihodnja jesen pod kamni
škimi planinami lepša in prijaznejša starejšim.

SAŠA MEJAČ
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VPIS ABONMAJEV V DOMU KULTURE KAMNIK

MAISTROV ABONMA
PREREKANJA (SNG DRAMA)

ELLINC (SLG CELJE)

Eda (Slovensko mladinsko Gledališče) 

PORNOSKOP ALI KAJ JE VIDEL BATLER (SNG MARIBOR)

IZBIRNI PREDSTAVI: THE GRUMPS (ZDA)

SOLISTIKA (MESTNO GLEDALIŠČE LJUBLJANSKO)

ABONMA KAM'NCEK
O ZAČARANI SKLEDI IN ŽLICI ( GLEDALIŠČE GLEJ) 

ZLATOLASKA IN TRIJE MEDVEDI (LG FRU FRU)

Krtek Zlatko ali kakec, ki je padel z neba (LG fru fru)

KRALJ MATJAŽ (LG MARIBOR)

SONCE IN SONČNICE (ZAVOD SPLOH)

GLASBENI ABONMA
MAGNIFICO

Simfonični orkester Domžale - 

Anja Bukovec

JARARAJA

Kamnik

Vpis poteka od 14. 9. do 15.10 2009 
Abonmaje vpisujemo v

INFO PISARNI NA ŠUTNI 10 
IN NA TELEFONU 031 775 700

URADNE URE V ČASU VPISA ABONMAJEV: 
PONEDELJEK, SREDA IN PETEK MED 9.00 IN 14.00 URO 

TOREK IN ČETRTEK MED 14.00 IN 19.00 URO

I PSU
ovanastanovanja mm

.
Vseljivo jeseni 2010
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suhomontažni gradbeni inženiring
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informacije:
DFI d.o.o., Slamnikarska la, 1230 Domžale
Tel. 051 811 132
www.dfi.si
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DEŽ TOKRAT NI 
POKVARIL PRAZNOVANJA

Potem, ko so junija stranjski gasilci zaradi slabe vremenske Marjan Semprimožnik, predsed- 
lapovedi odpovedali veliko praznovanje, jim vreme zadnjo nik Gasilske zveze Kamnik, Janez 
avgustovsko soboto ni odplaknilo prireditve, skrajšalo je samo Repanšek, poveljnik Gasilske zve- 
Pot gasilske parade. ze Kamnik, kamniški župan Tone

Prireditev se je začela s povorko 
domačih gasilcev, ki so jih sprem
ili gostje iz drugih kamniških 
gasilskih društev in pobratenega 
pGD Benedikt. Povorko so pozdra
vi najvišji predstavniki GZ Kam- 
lik, GZ Slovenije, občine Kamnik, 
CZ in KS Kamniška Bistrica.

Slavnostni govornik prire
ditve Dušan Mali, predsednik 
domačega gasilskega društva, 
je v govoru povzel pot društva od 

| Ustanovitve 15. avgusta 1929 do 
današnjih dni. Danes ima PGD 
Kamniška Bistrica več kot 200 
članic in članov vseh generacij. 
y nadaljevanju so članicam in 
članom PGD Kamniška Bistrica 
°b jubileju čestitali Matjaž Mar- 
košek, predsednik Ljubljana III, V gasilskih vrstah je lepo število gasilk. Le tako naprej!

Gostje, predsednik društva in botra pozdravljajo povorko.

V kulturnem programu so na- obiskovalce tako, da so mnogi ob Za prihodnja leta in možna 
stopile mažoretke, Godba Stranje zvokih Ansambla Viharnik, ob ob- sušna obdobja, se ve, da imajo 
in MPZ OŠ Stranje pod vodstvom časnih napadih dežja, uživali pod rešitev stranjski gasilci. Napoved
Karle Urh. Slovesnosti je sledila dežniki. Kljub slabemu vremenu veselice v Stranjah zagotavlja de-
še velika vrtna veselica pod šo- bo praznovanje okroglega jubile- ževno soboto, 
torom, ki je bil premajhen za vse ja vsem ostalo v lepem spominu. SANDI URŠIČ

V kulturnem programu so nastopile mažoretke, Godba Stranje in MPZ 
| OŠ Stranje pod vodstvom Karle Urh (na sliki).

Pavle Juhant se je poslovil od Tunjičanov
Priljubljeni tunjiški župnik Pavle Juhant se je po sedemnajstih letih 

Poslovil od Tunjic in odšel v Žirovnico. V Mostah pri Komendi rojeni 
favle Juhant je bil kot župnik priljubljen po vsej kamniški občini, saj 
le s svojo odprtostjo in neposrednostjo velikokrat poskrbel za dobro 
v°ljo, pogrešali pa ga ne bodo le njegovi farani, ampak tudi številni 
drugi Kamničani. Tunjiško faro, ki zajema cerkev sv. Ane in župnišče 
v Tunjicah, cerkev sv. Urha in župnišče na Šenturški gori in cerkev 
Sv- Lenarta na Rebri je prenovil tako materialno kot duhovno, kakor 
le povedal pred odhodom, v Tunjicah pa bo poleg cerkve najbolj 
Pogrešal prav ljudi, s katerimi je stkal veliko pravih prijateljstev. V 
nedeljo, 26. julija, na god farne zavetnice sv. Ane, je imel v svoji cerkvi 
*adnjo mašo, s prvim avgustom pa so ga deloma na njegovo željo in 
?eloma na željo škofa premestili v Žirovnico, kjer bo leto dni na t. 
*• sobotnem letu.

Pavleta Juhanta je v Tunjicah že zamenjal župnik Jože Razinger iz 
Jamnika, ki je bil rojen v Lešah pri Brezjah na Gorenjskem. Razinger 
|e bil nazadnje župnik v Šmartnem v Tuhinju, verniki pa ga poznajo 
Predvsem po sposobnosti zdravljenja s polaganjem rok.

JASNA PALADIN

srednja šola domžale

Srednja šola Domžale
Gimnazija
Poklicna in strokovna šola 
Cesta talcev 12 
1230 Domžale

Programi za pridobitev srednje poklicne izobrazbe 
avtoserviser • inštalater strojnih inštalacij 

(ogrevanje in klima, vodovod in plin) • trgovec

Programi za pridobitev srednje strokovne izobrazbe 
strojni tehnik (RTI) e ekonomski tehnik (RTI)

Programi za pridobitev višješolske izobrazbe 
inženir strojništva kot dislociran oddelek Šole za 

strojništvo Škofja Loka

več informacij po telefonu 031 222 302 ali 
01/724 06 30, 01 724 06 49

WWW.SSDOMZALE.SI

Smolnikar, Karla Urh, predsedni
ca KS Kamniška Bistrica, Jože Ber
lec, častni občan Občine Kamnik 
in gasilec veteran ter Jože Mah
nič, predsednik PGD Benedikt.

Vrhunec slovesnosti je bil krst 
velike pridobitve stranjskih gasil
cev - terenskega vozila Mitsubishi 
L 200, katerega nakup je v celoti 
financiralo podjetje Calcit. Vo
zilo bo upravljal Matej Prešern, 
blagoslovil ga je župnik dr. Jože 
Štupnikar, s šampanjcem pa sta 
ga krstila botra Peter Uršič in 
Mirko Potočnik.

Ob slovesnosti so prizadevnim 
članom podelili tudi priznanja. 
Priznanje III. stopnje GZ Sloveni
je so prejeli Robert Starovasnik, 
Aleš Starovasnik in Matej Preše
ren. Odlikovanje Plamenica III. 
stopnje sta prejela Branko Kem
perle in Uroš Uranič, odlikovanje 
Plamenica II. stopnje sta prejela 
Franc Starovasnik in Dominik 
Spruk, odlikovanje Plamenica I. 
stopnje pa je prejel Marjan Po
gačnik. Gasilsko odlikovanje I. 
stopnje so prejeli Janez Brnot st., 
Jože Urbanc st. in PGD Kamniška 
Bistrica.

100 let Marije Škofič
Na zadnji avgustovski dan je v 

Domu starejših občanov Kamnik 
svoj častitljivi 100. rojstni dan 
praznovala Marija Škofič, sicer 
rojena v Gabrovniku pri Slo
venskih Konjicah, v Kamniku pa 
preživlja drugo polovico svojega 
življenja. Stanovalke in stanovalci 
so ji skupaj z zaposlenimi pripra
vili lepo in prisrčno praznovanje 
s kulturnim programom, ki ga je 
povezovala Helena Stele. Nekaj 
pesmi je slavljenki zapel profe
sor Janez Majcenovič ob sprem
ljavi citrarja Tomaža Plahutnika 
ter pevski zbor doma Kamniške 
murke. Ob koncu nista manj
kala torta in šampanjec. Gospa 
Škofič, ki je v kamniškem domu 
že od leta 1995, je v Knjižici re
ceptov za dolgo življenje zaupa
la, kako doživeti visoko starost: 
»Skromnost je bila tista, ki nas 
je zaznamovala. To pa misiim, 
da je pogoj za dolgo življenje. 
Poleg tega je treba poskrbeti 
za duha in telo. Za to smo znali

sami poskrbeti. Ob nedeljah smo 
veliko peli in se družili, pa tudi

pomenu, njene vloge pa se, po 
njegovih besedah, premalo za
vedamo. »Že od nekdaj je tako, 
da aktivno prebivalstvo skrbi za

Marija Škofič je ob stotem rojstnem dnevu prejela veliko iskrenih če
stitk, tudi podžupana Braneta Goluboviča.

Dragica Potočnjak 
Za naše mlade dame
MGL • drama

Thomas Bernhard
Moč navade
SNG Drama Ljubljana • drama

Simon Bent: Elling
Slovensko ljudsko gledališče Celje • 
komedija

Neda Rusjan Bric: Eda
SMG / SNG Nova Gorica • gledališko- 
filmska uprizoritev

Nikolaj Vasiljevič Gogolj
Revizor
Prešernovo gledališče Kranj • komedija

Žanina Mirčevska: Art export
SSG Trst • komedija

Glasbeno

Koncertni
Trobilni ansambel Slovenske 
filharmonije

Marko Hatlak / harmonika

Sabina Cvilak/sopran 
Mojca Zlobko Vajgl / harfa

Godalni kvartet Apollon 
Musagete
Pawel Zalejski / violina 
Bartosz Zachlod / violina 
RlotrSzumlel/viola 
Piotr Skvveres / violončelo

Nuovo Trio Parsifal
Anna Paola Milea / klavir 
Barbara Castetli / violina 
Laura Pierazzuoli / violončelo

DuoClaripiano
Dušan Sodja Z klarinet 
Tatjana Kaučič / klavir

telovadba je pripomogla, da smo 
se dobro počutili. Ja, nedelje so 
mi res ostale v lepem spominu. 
Takrat smo se dekleta zbrala in 
se pogovarjala, pela ... To nam 
je dajalo voljo za naprej. Torej 
potrebno je pošteno delati, biti 
pravičen in skromno živeti. Po
membno pa je, da je človek tudi 
vedno odprt za življenje. Učimo 
se vsak dan vse do konca življe
nja - to je pot življenja.«

Slavljenki je prvi čestital kam
niški podžupan Brane Golubovič, 
ki se je v svojem govoru navezal 
na medgeneracijsko solidarnost 
kot vrednoto ter poudaril, da je 
ravno solidarnost med generaci
jami potrebno ponovno postavi
ti na prvo mesto, saj izgublja na

starejšo in mlado populacijo z za
vedanjem, da smo bili mi nekoč 
otroci, današnji starostniki pa 
nekoč aktivno prebivalstvo ter 
da bomo mi jutri starostniki, za 
katere bodo morali skrbeti naši 
otroci«.

Srečanja so se udeležili tudi 
predstavniki Društva upokojen
cev Kamnik, saj je gospa Marija 
njihova članica že 40 let, pred
stavnik Zveze društev upokojen
cev Slovenije, slavljenki je česti
tala direktorica Doma starejših 
občanov Marija Rems, čestitke pa 
je prejemala tudi od številnih so
stanovalcev doma, ki so se na ta 
dan zbrali ob njej v prepričanju, 
da se na njen 101. rojstni dan po
novno srečajo.

scenski
Branko Završan: Sotistika
Familija / MGL • predstava za dva solis
ta in neskončno število instrumentov

Javier Rodriguez & CHEnsamble 
Argentino
posebni gost; Juan Vasle / basbariton

Robin Brown 6 The trlumphant 
delegalion
gospel

Iztok Mlakar: Duohtarpod mus
SNG Nova Gorica / Gledališče Koper • 
komidija

Svetlana Makarovič
Krizantema na klavirju
SMG-* kabaret

Kiko Ruiz
flamenko /

Kako ubiti sosedovega psa
120001 • ameriška komična drama

Smo imeli revolucijo ali ne?
2006) • romunska komična drama

'f y :

Vpisovanje abonmajev:
od 10. do 22. septembra 
www.kd-domzale.si 
tel.: (01) 722 50 50

Iger in Sneg
(2005) • italijanska romantična 
komedija

Ognjemet
(1997) • japonska kriminalna drama

Človek na žici
(2008) • francosko-ameri.ški 
dokumentarec

Umazane lepe stvari
(2002) • angleška srhljivka

Zgubljeno s prevodom
(2003) • ameriška komedija

Tatovi koles
(1948) • italijanska drama

Kulturni dom 
Franca Bernika
Domžale

Joga v 
vsakdanjem 
življenju 
Domžale
vabi k vpisu 
od 14. do 30.septembra
Domžale:
v prostorih društva, stara OŠ Venclja 
Perka, Ljubljanska 58, ob ponedeljkih 
in sredah, od 18. do 19. ure.
Kamnik:
OŠ 27.julija, Tomšičeva 9, ob ponedeljkih 
in sredah, od 19. do 20. ure,
Radomlje:
OS Preserje pri Radomljah,
Pelechova 83, ob ponedeljkih, 
od 19. do 20. ure,
Dragomelj:
OŠ Dragomelj, Dragomelj 180, ob torkih, 
od 18. do 19. ure,
Moravče:
OŠ Jurij Vega, Vegova ulica 38, 
v telovadnici vrtca,

■»j oh ponedeljkih, od 18. do 19, ure.
Informacije:
na telefonu 031 231 440, od ponedeljka do 
petka, od 12. do 14. ure in na 
www.jvvz.org/domzale
joga v vsakdanjem življenju je neprofitna, 
humanitarna in nevladna oiganizadja.
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Drage občanke 
in občani,

preko te redne rubrike bi vas že
lela seznanjati s svojimi razmišljanji 
in z mojim delom v Državnem zbo
ru ter v obeh poslanskih pisarnah, 
odprtih v Kamniku in v Komendi.

Odločena sem pomembno vpli
vati na spremembe sedanjih ne
gativnih trendov v zdravstvu, da 
bi zdravstvo, tako kot v drugih 
evropskih državah, postalo tudi v 
Sloveniji dostopno vsem (univerzalno), kakovostno in učinkovi
to. Zato sem že ob nastopu poslanskega mandata na ministra za 
zdravje naslovila poslansko pobudo. Želela sem ga spomniti na 
tiste obljube iz koalicijske pogodbe, iz alternativnega vladnega 
programa SD in na načela ter cilje, ki jim je Slovenija zavezana kot 
članica EU, ki bi jih minister moral upoštevati v svojih predlogih 
zakonskih sprememb. Te dni pričakujem ministrov odgovor. Zelo 
pa sem zadovoljna z nekaterimi odločitvami in ukrepi Vlade RS 
na gospodarskem in na socialnem področju, s katerimi je treba 
nadaljevati. Tudi naši šolarji so s tem šolskim letom dobili brez
plačno sadje v šoli, kar je pot k bolj zdravemu življenju mladih. 
Se bolj kot doslej pa je treba pomagati tudi tistim podjetnikom, 
ki so brez svoje krivde postali nelikvidni. Žal je zaradi velikega 
vpliva (neo)liberalno usmerjenih krogov zastal poskus finančnega 
ministra Križaniča, ki je želel dodatno obdavčiti okoli 6% najpre- 
možnejših prebivalcev Slovenije in s tem razbremeniti obdavčitve 
najrevnejše. Upam, da je zastoj le začasen, saj ni pošteno, da 
največje breme gospodarske krize in financiranje preživetja so
cialno najbolj ogroženih slojev prebivalstva nosi manj premožen 
in srednji sloj prebivalstva.

Nekaj tednov je že minilo od odprtja poslanske pisarne v Kam
niku. Pri delu v poslanski pisarni mi pomaga moja asistentka Moj
ca Jončeska Malovrh. V težjih primerih mi lahko pomagajo tudi 
strokovne službe Državnega zbora. Presenetil me je velik obisk 
občanov in občank, ki so se vtem času z raznovrstnimi zahtevni
mi problemi obrnili name. Vsak obisk običajno pomeni pričetek 
zahtevne naloge. Najtežje pa mi je bilo spoznanje, da'ni v moji 
moči rešiti prav vsako težavo. Problemi, s katerimi so se doslej 
občani in občanke obračali name, so s področja delovnih razmerij, 
zdravstva, neodzivnosti državnih in občinskih uradnikov, sodni 
spori, počasnosti sodišč, nezadovoljstva z delovanjem inšpektorjev 
ipd. Naj v nadaljevanju opišem enega izmed problemov, s katerim 
se ukvarjam.

Bralci zagotovo poznajo probleme neplačevanja pokojninskih 
in zdravstvenih prispevkov ter plač zaposlenim (npr. v KIK-u, za
poslenih pri različnih s.p., d.o.o. in drugje). Kadar delodajalci za
poslenim ne izplačajo plač, ogrozijo socialno varnost delavcev in 
njihovih družin, saj se z nizkimi dohodki delavcev lahko živi le 
po načelu »iz rok v usta«. Na ZSSS menijo, da je tovrstnih prime
rov letno okoli 30.000. Med njimi naj bi bilo ogromno namernih 
zlorab delodajalcev, ki na ta način brez plačila izkoriščajo delav
ce. Ker pa je zavestno neplačilo plače ali drugih prejemkov iz 
delovnega razmerja kaznivo dejanje po 196. členu Kazenskega 
zakonika, za katero je zagrožena zaporna kazen do enega leta 
(v primeru izgube pravice, ki izvira iz neplačanih prispevkov, pa 
je zagrožena zaporna kazen do treh let), sem se na Inšpektoratu 
RS za delo dogovorila, da bodo inšpektorji v bodoče bolj pozorni 
na to vrsto kaznivih dejanj zoper delovno razmerje in socialno 
varnost. Proti nevestnim delodajalcem naj bi začeli inšpektorji te 
dni množično vlagati kazenske ovadbe na tožilstvo. Seveda bo 
treba skrbno spremljati tudi nadaljnje postopke na sodiščih. Čas 
bi že bil, da bi bil z zaporom kaznovan tudi kak delodajalec, ki 
zavestno ogroža socialno varnost zaposlenih in njihovih družin. 
Navedeni koraki bodo šele začetek reševanja te zahtevne proble
matike, ki obsega učinkovitejše delovanje vseh inštitucij pravne 
države in vzpostavitev vseh potrebnih elementov zakonodaje, 
ki naj prepreči sedanje skrajno neetično izkoriščanje zaposlenih.

mag. Julijana Bizjak Mlakar, poslanka DZ RS
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Prijateljem Klape Mali grad in 
ljubiteljem dalmatinske glasbe!

V okviru Kamfesta je Klapa Mali grad 20. avgusta na Malem gradu 
izvedla celovečerni koncert. Zaradi nekaterih nenavadnih reakcij\ 
komentarjev in odzivov po koncertu, želimo na tem mestu podati 
naslednja pojasnila.

Člani Klape Mali grad se močno zavedamo, da brez zadovoljnih 
poslušalcev Klapa ne more obstajati. Zato smo se na koncert v do
mačem kraju še posebej skrbno pripravljali. Vsem, ki so prišli na to 
prelepo lokacijo, smo želeli pričarati lep večer, kar pa nam je zaradi 
težav s slišnostjo oz. velikim odstopanjem jakosti zvoka na več mestih 
prizorišča koncerta uspelo le delno.

Dejstvo je, daje bilo ozvočenje na koncertnem prizorišču v celoti 
pod domeno organizatorja festivala. Res je, kot izvajalci smo dolžni 
ozvočenje preveriti, čemur so namenjene t.i. tonske vaje, a kljub inter
vencijam našega umetniškega vodje in nekaterih pevcev s tonskim 
mojstrom nismo našli skupnega jezika, tako da do obojestranskega 
dogovora o ustrezni nastavitvi ozvočenja žal ni prišlo. Mojsterje trdil, 
da je vse v najlepšem redu. Da ne bi sejali slabe volje smo zadevo 
pustili, prepričani, da vsaka stran ve, kaj je njena dolžnost.

»Glas ljudstva« je povedal, da na nobeni prireditvi na glavnem 
odru festivala Kamfest ni bilo težav s slišnostjo izvajalcev - celo na
sprotno, ob nekaterih večerih festivala je bila slišnost zelo močna, 
na trenutke že moteča. Ne znamo in ne upamo si ugibati o vzrokih, 
zakaj seje to zgodilo ravno na koncertu KMG.

Zavedamo se, da ni smiselno prilivati na ogenj in razvnemati 
slabih občutkov obiskovalcev, ki so zaradi zgoraj navedenih razlo
gov jadrno zapuščali Mali grad. Res je tudi, da je število poslušalcev 
nekajkrat preseglo kapaciteto Malega gradu, a na to možnost smo 
organizatorje opozarjali več kot teden dni prej. Kljub vsemu se orga
nizatorjem zahvaljujemo za dano priložnost izvedbe koncerta na 
Festivalu, hkrati pa zavračamo očitke o arogantnosti in vzvišenem 
odnosu do občinstva na dan koncerta, ki naj bi ga z neustreznim 
ozvočenjem izkazovali.

Vsem poslušalcem, ki niso bili deležni kakovostnega zvoka kon
certa, se iskreno opravičujemo. V prihodnje pa vam zagotavljamo, 
da se bomo bolj preverjeno in izkušeno lotevali podobnih koncertov. 
Veselimo se srečanja z vami!

Zagotoviti prostor v vrtcih za vse kamniške otroke
Tam kjer je volja, tam je tudi pot! 

Z drugo besedo, v občinah, kjer so 
imeli voljo in posluh za težave sta
ršev, so kljub dodatnim stroškom 
zagotovili prostor v vrtcih za vse 
otroke. V kolikor kdo ne verjame, 
si lahko pogleda dobre prakse re
ševanja otroškega varstva v bližnji 
kranjski občini oziroma v občinah 
Piran, Murska Sobota, Nova Gorica, 
Kranjska gora (Vir: Dnevnik, 10. av
gust 2009, Anja Hreščan, Slovenski 
vrtci polni, str. 6), kjer teh težav sta
rši nimajo in so vsi otroci sprejeti 
v vrtec.

Nikakor ne moremo mimo dej
stva, da je lokalna skupnost dolžna 
zagotoviti pogoje za izvajanje in za
gotovitev kapacitet predšolske vzgo
je za vse kamniške otroke. Izgovori, 
da bi država morala kaj ukreniti, je v 
tem momentu brezpredmetno, saj je 
jasno definirana odgovornost in pri
stojnost. Nič nimamo proti novemu 
Mamutu, povezovalki, če bi bil pro
blem zagotovitev kapacitet predšol
ske vzgoje rešen. Dokler tudi v Kam
niku to ne bo prioriteta odgovornih,

žal ne bo tako in lahko upravičeno 
rečemo, da bodo njihova razmišlja
nja, ki ne sledijo trendu težav, pri
šla z veliko zamudo. Od njihovega 
razmišljanja, do zastavitve z lopato v 
naslednjem letu lahko pričakujemo 
nov vrtec šele čez dve leti.

Kolikšno je slovensko povprečje, 
odgovorne v Kamniku ne bi smelo 
zanimati. Edino sprejemljivo dejstvo 
je 100%-na vključenost kamniških 
otrok v vrtce. Z drugo besedo bi 
si upal trditi, da je edina rešitev za 
zagotovitev prostora v vrtcih v od
piranju novih oddelkov, ki bodo 
zagotovili dodaten prostor zaradi 
povečane rodnosti in novih prise
ljencev.

Na tem mestu bi vsem novim 
Kamničanom zaželel dobrodošlico 
v upanju, da se bodo v Kamniku po
čutili prijetno in imeli občutek, da 
so v Kamniku doma. Da se bodo po
čutili dobro vsi Kamničani, pa mo
ramo zagotoviti dodaten prostor v 
vrtcih za vse otroke, pa naj to stane, 
kolikor pač stane. Reševanje težav 
staršev in zagotovitev dodatnih ka

pacitet bi morala biti prednostna 
naloga odgovornih tudi v Kamniku. 
Žal pa temu ni tako, saj bo brez me
sta v vrtcih ostalo 215 otrok.

V podporo staršem in njihovi pet
iciji sem kot občinski svetnik SDS po
slal županu občine Kamnik Antonu 
Tonetu Smolnikarju tudi konkretno 
pobudo, da pripravi rebalans prora
čuna za leto 2009 in kot odgovorna 
oseba zagotovi dodatna finančna 
sredstva za reševanje teh konkretnih 
težav staršev, ki so bile izrečene tudi 
v peticiji s 1086 podpisi.

Do takrat, ko bodo zgrajeni novi 
oddelki, lahko probleme staršev 
in obenem diskriminatorno obra
vnavo otrok odpravimo z uvedbo 
subvencije za starše, katerih otroci 
niso sprejeti v vrtec. Strinjam se s 
trditvijo, da je popolnoma vseeno, 
ali starši niso vpisali otroke v vrtec 
ali pa otrok ni bil sprejet, subven
cijo v višini 150 EUR bi morali do
biti vsi, ki ne hodijo v vrtec. Podo
bno rešitev so uvedli v občini Log 
- Dragomer in smo jo svetniki SDS 
že predlagali na 20. seji Občinske

ga sveta 28. januarja 2009. Žal naš 
predlog ni bil sprejet in zato se tudi 
sedaj ne morem strinjati z diskrimi" 
natomo obravnavo kamniških otrok 
z izvajanjem Pravilnika o sprejemu 
otrok v vrtec. Obremenitev za pro
račun je približno enaka, če ne še 
manjša, kot graditev novega vrtca. 
Izhajati moramo iz dejstva, da so vsi 
otroci pred zakonom enaki. Obči
na in država prispevata za vsakega 
otroka približno 20% prispevka, 
tisti, ki so v varstvu kje drugje, pa 
ne dobijo nič.

K zagotovitvi dodatnih kapacitet 
predšolske vzgoje bi bilo potrebno 
pristopiti prioritetno in sistemati
čno. Predlagana rešitev je, da se na 
mestu, kjer se sedaj predvidevata 
dve šoli, zgradi ena in en vrtec. Na 
novi lokaciji v Mekinjah pa druga 
nova šola z novim vrtcem. V kolikor 
hočemo, da na dolgi rok pocenimo 
predšolsko vzgojo, je bistveno, da 
se v novih vrtcih predvidi število 
oddelkov, ki bodo znižali stroške 
in ekonomsko ceno in bo zato tudi 
cena predšolske vzgoje lahko temu 
primerno nižja.

ROBIN MAJNIK
občinski svetnik SDS Kamnik

REŠITEV SO MONTAŽNI VRTCI!
To poletje smo bili priča izjemno 

vroči razpravi o kapacitetah kam
niških vrtcev. Po uradnih podatkih 
naj bi brez zagotovljenega varstva 
ostalo kar 132 otrok. Starši zavrnje
nih otrok so v pismu svetnicam in 
svetnikom opozorili na resnost pro
blematike, predvsem pa na kršenje 
zakonodaje in diskriminacijo otrok. 
Župan in podžupan sta seveda pohi
tela z razlagami, da je bilo v Smolni
karjevih štirinajst letih županovanja 
narejenega neverjetno veliko in da 
več ni mogoče storiti, vendar poza
bila odgovoriti na moje že večkrat 
javno zastavljeno vprašanje; kaj so 
tiste »izvirne razvojne možnosti« 
zaradi katerih bo občina Kamnik 
letos začela graditi več milijonov 
evrov vredno cestno povezavo 
med Ljubljansko cesto in kamniško 
obvoznico, če pa te milijone potre
bujejo številna druga področja, med 
njimi tudi otroško varstvo.

Staršem zavrnjenih otrok mora

mo priznati pogum in odločnost, 
uspelo jim je tisto, česar nam v opo
ziciji ni uspelo doseči; to je postaviti 
povečanje kapacitet kamniških vrt
cev med ključne naloge občinskega 
vodstva. V opoziciji smo (ob vsako
kratnem sprejemanju proračuna, re
balansa proračuna ali ob obravnavi 
drugih aktov, povezanih z otroškim 
varstvom) neprestano opozarjali na, 
pomanjkanje kapacitet v kamniških 
vrtcih in tudi predlagali konkretne 
ukrepe, vendar smo bili vedno 
preglasovani in stvari so šle mimo. 
Prepričan sem, da je dosežek starš
ev tudi ta, da bo sedaj župan težje 
zaobšel vse predloge opozicije, saj 
bo prav pri otroškem varstvu pod 
drobnogledom javnosti. Storjen je 
korak naprej, vendar to ni dovolj, 
potrebna bodo konkretna dejanja.

Pred vrati vrtca je ostala velika 
skupina otrok, zato starši upravi
čeno zahtevajo, da se občina tega 
problema loti takoj. Na voljo je več

možnosti; 1. izgradnja novega vrtca,
2. preureditev obstoječih objektov,
3. razpis koncesije, 4. najem primer
nega objekta in 5. mobilni oziroma 
montažni vrtec. Gradnja novega 
vrtca je dolg, drag in zamuden pro
ces. Preurejanje obstoječih objek
tov zagotavlja le majhno povečanje 
kapacitet. Prav tako ne daje želenih 
rezultatov razpisana koncesija. Naj
bolj sprejemljivi varianti, ki bi bili za 
občino najcenejši in bi v kratkem 
času (v roku nekaj mesecev) zago
tovili največ dodatnih kapacitet, sta 
najem primernega objekta ali posta
vitev montažnega vrtca.

Primer sosednje občine Komen
da kaže, da so prav z montažnim 
vrtcem rešili problem pomanjkanja 
prostora v vrtcih. Montažni vrtec 
predstavlja poseben kontejner, ki 
je lahko postavljen kot samostojna 
bivalna enota, lahko pa kot dopol
nilo obstoječemu zidanemu vrtcu. 
V ostalih slovenskih občinah, kjer 
so montažni vrtec že postavili, za
trjujejo, da je zadovoljil njihova 
pričakovanja in da se je v nekaterih

ozirih (zlasti izolacija) izkazal za bo
ljšo rešitev kot zidani vrtci. Tiste, ki 
imajo mogoče pomisleke nad stan
dardom v montažnih vrtcih, lahko 
pomirim s tem, da tudi za urejenost 
notranjosti montažnih vrtcev velja
jo popolnoma enaki predpisi kot za 
urejenost klasičnih vrtcev. Montažni 
vrtec za vzgojno varstveni zavod kot 
tudi za občino predstavlja večjo flek
sibilnost, saj se lahko na potrebe po 
večjih kapacitetah občina odzove že 
v nekaj tednih kot tudi na morebit
ne zmanjšanje potrebe. Prav tako so 
montažni vrtci nekajkrat cenejši kot 
zidani vrtci.

Zanimivo se mi zdi, da si nekdo 
za vsako ceno želi graditi klasičen 
zidani vrtec, ki bo drag in ki bo na
red šele čez nekaj let, čeprav dobro 
ve, da dodatne kapacitete potrebu
jemo takoj in čeprav prav tako ve, da 
bi montažni vrtec za manj denarja 
zagotovil enake standarde kot zida
ni. Tisti, ki se ukvarjate z gradbeni
štvom, zagotovo poznate odgovor 
zakaj je temu tako.

MATEJ TONIN

Kakšen naj bo 
kamniški župan?

Kot se obeta, bodo lokalne volitve 
prihodnje leto nekaj posebnega. Po 
štirih mandatih županovanja naj bi 
aktualni župan Anton Tone Smolnikar 
konec prihodnjega leta prepustil ob
činski prestol nekomu drugemu in se 
poslovil od občinske politike. Volitve se 
pravzaprav začnejo že leto pred razpi
som volitev, zato se že govori o imenih 
morebitnih kandidatov. Bolj ali manj 
so že znani bodoči kandidati, ki bodo 
zastopali svoje stranke in razne liste, a 
kot kaže se bodo nekateri raje odločali 
za podporo volivcev. Pojav Liste Toneta 
Smolnikarja pred tremi leti je bila za
gotovo zanimiva in odkrita politična iz
kušnja. Zbrati okrog sebe ljudi, ki vsaj 
približno enako mislijo oz. razmišljajo, 
niso pa člani nobene od aktivnih poli
tičnih strank. So pa to ljudje, ki naj bi 
v kamniškem prostoru nekaj pomenili, 
imajo določen družbeni status, delujejo 
kot samostojni podjetniki ali imajo celo 
svoje podjetje.

Menim, da bi moral biti župan star 
nad 50 let, predvsem pa Kamničan s 
kamniškimi koreninami. Si predstav
ljate, da bi župan postal nekdo, ki ga 
širše množice ne poznajo? Prav zato se 
zavzemam, da mora biti novi župan 
poznan in priljubljen med ljudmi vseh 
statusnih slojev. Povsem normalno je, 
da je tudi materialno preskrbljen, ven
dar menim, da naj s svojo izvolitvijo 
tudi materialno odgovarja za vodenje 
občine s svojim lastnim premoženjem. 
Župan naj bo bolj gospodarstvenik kot 
politik, kar lahko občini samo koristi. 
Občino bi moral voditi kot uspešno 
podjetje, zato naj bo široko strokovno 
usposobljen in razgledan.

Trenutno občinsko vodstvo ima 
precej bogato zasedbo. Poleg župana 
in direktorja občinske uprave sta na 
Občini Kamnik zaposlena še dva pod
župana. Menim, da je dovolj en sam 
profesionalni podžupan, njegova sta
rost pa naj bo med 35 in 45 let. Občina 
le ne bi smela biti tako bogata, da bi 
ob vodjih posameznih strokovnih od
delkov potrebovala še podžupana za 
povsem enako področje. Podžupan 
naj bo županov pomočnik, svetovalec 
za določena vprašanja, vodi lahko seje 
občinskega sveta in enakopravno za
stopa občino.

Ob vsem tem pa je najbolj po
membno, da naj bo župan strankarsko 
neopredeljen in naj ne išče koristi »ne 
na levi ne na desni strani«.

MIHAEL RESNIK

PILOTNI PREIZKUS
»Ločeno zbiranje odpadne embalaže 

po sistemu od vrat do vrat«
Z novembrom 2009 bomo na celotnem območju občine Kamnik uvedli pomembno 
novost - sistem ločenega zbiranja odpadne embalaže po sistemu od vrat do vrat. To
pomeni, da gospodinjstva poleg dosedanjega oddajanja odpadne embalaže na zbiralnicah 
ločenih frakcij odpadkov (»ekoloških otokih«) oddajajo odpadno embalažo tudi na svojem 
odjemnem mestu (ob črni posodi za ostanek komunalnih odpadkov). Pobiranje ločeno 
zbrane odpadne embalaže se bo izvajalo 1x na 14 dni in temu primerno se bo tudi frekvenca 
odvozov ostanka komunalnih odpadkov zmanjšala na 1x na 14 dni.
Med odpadno embalažo sodijo:

• odpadna plastična embalaža
- plastenke pijač in živil,
- plastenke čistil in pralnih sredstev,
- plastični kozarci in lončki,
- plastične vrečke,
- plastična folija,
odpadna kovinska embalaža
- pločevinke živil in pijač,
- konzerve,
- kovinska folija,

• odpadna embalaža iz sestavljenih materialov
- »tetrapak«

• odpadna papirna in kartonska embalaža
- škatle od živil,
- škatle od čevljev.

Glede na to, da sta za uvedbo ločenega zbiranja odpadne embalaže po sistemu od 
vrat do vrat na razpolago 2 načina - uporaba vreč ali tipskih posod, smo se skupaj s 
predstavniki Občine Kamnik odločili, da v mesecu septembru 2009 izvedemo enomesečni 
pilotni preizkus tovrstnega zbiranja, ki bo dal neposredne rezultate, kateri od načinov je 
primernejši.
Za izvedbo pilotnega preizkusa smo določili območje KS Novi trg, o čemer so bili krajani 
tudi dodatno in ustrezno obveščeni.
Pilotni preizkus bomo skupaj s strokovnimi in nadzornimi službami Občine Kamnik natančno 
spremljali. Na podlagi končne analize se bomo odločili, ali tovrstno zbiranje odpadne 
embalaže odločilno vpliva na zmanjšanje količin ostanka komunalnih odpadkov ter kateri 
od načinov je primernejši, da ga kot takega novembra uvedemo na celotnem območju 
občine Kamnik.

Glavni cilj tovrstnega zbiranja komunalnih odpadkov je zmanjšanje količin odloženih 
odpadkov na odlagališčih, kar pa lahko dosežemo le z vašo pomočjo!

^■PUBLICUS



ZNANJE IN USPEHI MLADIH 10. september 2009 V\ Kamniški OBČAN
Med zlate maturante trinajste generacije se je vpisalo pet gimnazijcev in dijakinja srednje ekonomske šole

kamniški maturantje letos ponovno 
Nad slovenskim povprečjem
. Pred dobrima dvema mesecema so se maturantje kamniškega 

's dolskega centra Rudolf Maister zasluženo veselili svojega uspeha na splošni 
a ■» poklicni maturi. Med zlate maturante trinajste generacije se je vpisalo 
$ Pet gimnazijcev in dijakinja srednje ekonomske šole. 6. julija je rezultate 
' Najprej izvedelo 32 dijakov poklicne mature srednje ekonomske šole (SEŠ), 

to so bili 100% uspešni, kar predstavlja 9,90 odstotne točke nad slovenskim 
( Povprečjem. Ravnateljica Srednje ekonomske šole (SEŠ) Tatjana Novak 

^ ie navdušena in ponosna nad rezultatom letošnje mature, saj uspešnost 
" Vseh kandidatov izraža odlično delo tako dijakov kot profesorjev. Med 

toate maturante SEŠ se je vpisala Tjaša Bošnak, Saša Vesel, Mateja 
Vesel ter Ana Janežič pa so se izkazale z odličnim uspehom.

?lati kamniški maturanti (od leve proti desni): Matija Rifl, Maja Drolc, 
| Spela Perčič, Manca Mrvar in Klemen Jerman.

[ Teden dni pozneje se je v ponedeljek, 13. julija, svojega uspeha na 
• sPlošni maturi veselilo 147 dijakov. Kamniška gimnazija je letos zabeležila 
1 ^4,2% uspešnost (letošnje slovensko povprečje je 91,82). Letošnji zlati 
' 'Maturantje gimnazije so postali: Manca Mrvar, Špela Perčič, Matija 

Itofl, Maja Drolc in Klemen Jerman.
Tradiciji doseganja izvrstnih rezultatov na maturi se torej trenutna 

: generacija kamniških maturantov ni izneverila, nasprotno, po besedah 
'avnateljice gimnazije Veronike Matjašič Kališnik so bili letošnji re
zultati mature še za odtenek boljši kot pretekla leta. Prof. Kališnikova je 
Prepričana, da je rezultat mature izraz dobrega učenja dijakov in izvrstna 
Popotnica ter ključ za uspeh tako za nadaljnji študij kot uspešno poklicno 
Pot, saj znanja nihče ne more izgubiti niti ga nihče nikomur ne more 

I Vžeti.
Devet dijakov splošne mature, ki je dobilo novo priložnost na jesenskem 

I roku, bo seznanjeno z rezultati v sredo, 16. septembra. Vsem dijakom in 
' bodočim študentom želimo srečno na študijskih in poklicnih poteh. Naj 
se vse želje in upi uresničijo!

Ppogovoru z zlatimi maturanti pa smo se pozanimali, ali so 
Pričakovali dosežen rezultat na maturi in kajjim osebno pomeni. 
Kakšno je bilo doživljanje priprave na maturo, sama matura,

1 kakšna je bila motivacija v času učenja in pisanja. Spomini na 
s°lanje ostanejo vse življenje, kako pa je z nasveti za bodoče mat
urante? Načrti za prihodnost, študijske in poklicne želje. Je bil kdo 
Ze označen za piflatja/ko?

. Tjaša Bošnak: Takšnega rezultata seveda nisem pričakovala. Sem pa 
'Mlela občutek, da bo dober. Rezultat na maturi mi veliko pomeni, ker je to 
■'hko odskočna deska za vpis na želeno fakulteto. Sama sem se na maturo 
Pripravljala tako, da sem se udeležila vseh priprav za maturo, priskrbela 

sem si gradivo, ki ga potrebujem, si kupila delovne 
zvezke, v katerih so zbrane vse dosedanje mature 
in jih tudi rešila. Sam čas mature se mi zdi dokaj 
stresen, saj vsi pričakujejo od tebe le najboljše. Moja 
motivacija so bili vsi moji najbližji, ki so me ves čas 
spodbujali in pa seveda misel na dobro opravljeno 
maturo in s tem pridobljene možnosti. Če bi imela 
še eno možnost, bi se še enkrat vpisala na isto šolo. 
Vsak letnik je bil po svoje poseben. Najbolj pa mi 
bodo ostali v spominu copati, copati in še enkrat 
copati. Nikoli ni bil 4.f v popolni zasedbi v copatih, 
zato so se profesorji vedno jezili.

___________ Maja Drolc: Dosežen rezultat na maturi nisem
Tja£a j}0šnak zjata pričakovala, ravno nasprotno, sploh nisem imela 
itiaturantka Srednie občutka, da sem tako dobro odpisala. Pomeni izje- 
ekonomske šole J men dosežek v mojem življenju in potrditev sebi, 
. , ' da zmorem nekaj tako pomembnega, kot postati

ata maturantka. O šolanju na kamniški šoli imam le dobro mnenje. Nekat- 
r' učitelji so res »zakon« in smo se skupaj velikokrat nasmejali tudi med 

I °ukom ter tako naredili ure še bolj zanimive. Mislim, da zna večina dijake 
Prav odlično pripravljati na maturo že skozi vsa štiri leta, tako da v četrtem 
Mtniku nimajo preveč težav s ponavljanjem snovi prejšnjih letnikov. 

» ^ocim maturantom svetujem, naj ne mislijo, da je matura »bavbav«, pa 
liP1^ Pr°fesorji že na začetku šolskega leta strašijo z njo. Če ste vsaj prib- 
zno delali sproti, potem ne boste imeli nobenih problemov. Učenje pred 

Dratur? Pavsi je treba le dobro organizirati. Na dan izpita pa ne smete biti 
^ živčni, ker to vse le še poslabša. Moj načrt v prihodnosti je postati 

ktorica medicine in ja, tudi za piflarko sem bila že označena. 
***** Uspeh mature mi za nadaljevanje šolanja ne pomeni prav 

sai na fakulteti, na katero sem se vpisal, ni omejitve. Glavno mo 
J*1)0 Pri učenju so mi predstavljale dolge počitnice po koncu srednje 
odn -i vseeno zmanjkalo motivacije za učenje, sem se najraje

Pravil kam s kolesom. Priprave na maturo sem začel kakšen teden pred

zares
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piknik prostor

Z/tA wt N\ ii sproščeno druženje ob koncu poletja
• -^^^^EgNotovo se tudi v vaših omarah najdejo 

oblačila, obutev, igrače.... ki jih ne uporabljate. Vemo, da so 
# m<?d nami tiMdje, ki bodo te stvari z veseljem uporabljali, Vi 

iih ,e prinesite s seboj na piknik in vse skupaj bomo predali 
humanitarnim organizacijam.
ua nam olajšate organizacijo dogodka, Vas prosim, da udeležbo potrdite 
najkasneje do četrtka, 17.9.2009, na e-maik kamnik@zares.si

iskreno vabljeni

OQ Zares Kamnik, šutna 38 / uradne ure: prvi četrtek v mesecu od 17. do 19, ure

začetkom, bolj intenzivno pa sem se učil kakšna 2 dneva pred opravi- 
janjem izpitov iz posameznih predmetov. Šolanje na kamniški gimnaziji 
mi je bilo všeč. Skupaj s sošolci smo doživeli veliko lepih in zanimivih 
dogodivščin. Verjetno pa mi bo pa v najlepšem spominu, tako kot večini 
srednješolcev, ostal spomin na maturantski izlet iz Grčije. Nekajkrat sem 
bil tudi že označen za piflarja, vendar bolj za šalo kot pa za res. Zame uspeh 
pomeni vsak dosežek, ki naredi človeka srečnega in mu nekaj pomeni.

Manca Mrvar: Da, dosežen rezultat na maturi sem zaradi uspeha v 
srednji šoli pričakovala in predstavlja potrditev, da sem se v gimnazijskih 
letih res nekaj naučila in si naučeno zapomnila. Kljub temu da za vpis na 
fakulteto ne potrebujem točk, saj nimamo omejitve, sem vesela, da sem na 
maturi dosegla tako visok rezultat. Zelo sem zadovoljna, da sem se odločila 
za šolanje na ŠCRM. Profesorji so želeli resnost in delavnost kar se tiče 
učenja, a so znali poskrbeti tudi za zabavne trenutke, zaradi česar smo se 
v razredu počutili sproščeno. Sošolci niso bili preveč tekmovalni in smo 
se med seboj dobro razumeli, zato mi je kar malo žal, da so 4 leta tako hitro 
minila. Med šolanjem se nam večkrat zdi, da je veliko stvari, ki jih profe
sorji zahtevajo od nas, nepotrebnih. Ob koncu šolanja pa se zavemo, da 
nam je ravno to prihranilo veliko neprespanih noči. Videla sem kar nekaj 
neresnih dijakov, ki jim je žal, da niso prišli na želeno fakulteto, zato bi 
bodočim maturantom svetovala, da delajo sproti, saj se jim bo to kasneje 
obrestovalo. Le malo je namreč takih, ki se jim za uspeh ni potrebno pre
tirano potruditi. Uspešna sem bila na tekmovanjih iz znanja matematike, 
kemije, fizike in logike. Najboljše rezultate sem dosegla na tekmovanju iz 
logike z 2 zlatima priznanjema in na tekmovanju iz fizike, kjer sem dobila 
pohvalo na državnem tekmovanju. Največji uspeh v dijaških letih pa je 
bilo 1. mesto na državnem izbirnem tekmovanju iz lingvistike, ki mi je 
prineslo uvrstitev na mednarodno lingvistično olimpijado in s tem en 
teden nepozabnih počitnic na Poljskem. Za študij sem izbrala kemijo, saj 
me zanima delo v laboratoriju, najraje bi se ukvarjala z raziskovanjem na 
kakšnem inštitutu. Poleg kemije me zanima tudi fizika osnovnih delcev, ki 
je dokaj blizu kemiji, zato upam, da bom v svojem poklicu lahko združila 
oboje. Zame je uspeh, če dosežem svoje cilje, sem zadovoljna s svojim 
delom in izpolnim lastna pričakovanja, ne glede na to, kaj si drugi mislijo 
o mojih dosežkih. Menim, da splošna merila ne določajo posameznikove 
uspešnosti, kajti uspeh ne pomeni, da dosežemo najboljše rezultate, ampak 
da se potrudimo po naših najboljših močeh, smo ambiciozni in priprav
ljeni na različne izzive.

Špela Perčič: Takega uspeha sicer nisem pričakovala, sem pa sama pri 
sebi tiho upala nanj. Moj cilj je bil, da dosežem najmanj 24 točk, kolikor 
sem jih namreč potrebovala za vpis na fakulteto. Priprave na maturo so 
zelo koristne, vendar se mi zdi kljub temu pretirano, da nekateri profesorji 
že v drugem letniku začnejo strašiti z maturo. Čeprav se priprave začnejo 
že v tretjem letniku, lahko kasneje maturitetni predmet še vedno zamenjaš 
(sama sem ga recimo v drugi polovici četrtega letnika) in maturo še vedno 
uspešno opraviš. Mature same se nisem tako bala, saj je že celotni četrti 
letnik tako prenatrpan s testi, laboratorijskimi vajami in ostalimi prever
janji znanja, da mi je na koncu postalo že dokaj vseeno, želela sem si samo, 
da vse skupaj čim hitreje mine. Prav tako sem imela zadnji mesec tudi 
precej nastopov, poleg vsakoletne plesne produkcije sem v okviru plesne 
skupine Shakti nastopala tudi v Cankarjevem domu v okviru Bazarja, fes
tivala plesov in kulture Orienta. Zato bi vsem bodočim maturantom rada 
sporočila, naj matura nikakor ne bo njihov osrednji življenjski dogodek. 
Seveda je priporočljivo, da se na maturo dobro pripraviš, vendar lahko po
leg tega počneš še veliko drugih stvari, če si dobro organiziraš čas. Vpisala 
sem se na Fakulteto za farmacijo. Na kamniško gimnazijo me veže veliko 
spominov, nekaj lepih in nekaj malo manj lepih. Vendar je vedno tako, da 
nam kasneje v spominu ostanejo večinoma pozitivne stvari, važno pa je, 
da danes svoje odločitve, da se vpišem na ŠCRM, ne obžalujem. Najbolj 
všeč mi je, da šola ponuja veliko fakultativnih izletov v tujino in izmenjav. 
Sama sem v okviru šolskih ekskurzij prepotovala kar velik del Evrope, zato 
bi vsem dijakom svetovala, naj izkoristijo to priložnost.

Klemen Jerman: Dosežen rezultat na maturi sem pričakoval, ker sem 
imel dober občutek po opravljenih preverjanjih. Tak rezultat pa se mi je 
zdel dosegljiv še preden se je matura sploh začela. Ta dosežek mi pomeni 
uspešen zaključek srednje šole in dober znak za začetek študija. Kamniška 
šola se mi zdi kvalitetna, omogoča dobro izobrazbo in uspeh na maturi. 
Profesorji, ki so me učili, so dobro usposobljeni in znajo podajati snov 
na primeren način. Odločil sem se za študij farmacije. Najbolj mi bodo 
v spominu ostale igre taroka med odmori in prostimi urami. Uspeh mi 
pomeni potrditev sposobnosti in motivacijo za naprej.

Srečno vsem na poti novega znanja!
BOJANA KLEMENC

60 let 
gimnazije ■HBH

30 let
ekonomskega izobraževanja

Š olski Center Rudolfa Maistra 
Novi trg 4i a, Kamnik

IZOBRAŽEVANJE ODRASLIH
Septembra je čas za vpis v programe:

- MATURITETNI TEČAJ
- EKONOMSKI TEHNIK

- GIMNAZIJA in EKONOMSKA GIMNAZIJA 

- PROMETNI in LOGISTIČNI TEHNIK
(v sodelovanju z B&B)

- TEČAJI TUJIH JEZIKOV in
RAČUNALNIŠTVA

- NPK (nacionalna poklicna kvalifikacija)

- KNJIGOVODJA

Opravljate lahko tudi posamezne splošne ali strokovne 
izpite, ki jih potrebujete za šolanje na drugih šolah.

VPIS in INFORMACIJE v septembru 
od 11 h do 15h, torek in četrtek do 17.30. 

Tel.: 01-830-32-28 in 01-830-32-12 
www.sc-rm.net

Štajn »poplavil« del Kamnika
Kamniška skupina Štajn, ki združuje študente arhitekture, oblikova

nja in drugih umetniških smeri ter vse mlade, ki želijo aktivno pristopiti 
k razvoju Kamnika, je v sodelovanju s kulturnim društvom Priden možic 
in v okviru projekta oživljanja mestnega središča v času letošnjega Kam- 
festa predstavila projekt »Prezrti prostori Malograjskega jezera«.

S projektom so želeli popestriti nekatere manj obiskane mestne ko
tičke Kamnika in hkrati opozoriti na nekatere pomanjkljivosti (malo
marnosti), ki se pojavljalo na kamniških mestnih površinah. Projekt je 
tako zajemal območje Trga svobode in podzemni rov, ki sta predstav
ljala podvodni svet jezera in kjer so bili vsak dan v času Kamfesta tudi 
vodeni ogledi po rovu. Po različnih uličicah, ki vodijo do Trga svobode 
in od trga proti Malemu gradu, so vodile modre stopinje v obliki malih 
ribic, ki so radovedneže pripeljale izpod jezerske gladine naravnost 
na »Vitomirjev pristan«, ki je bil na terasah Malega gradu in kjer so si 
potem stari in mladi lahko odpočili na prav posebnih čolnih.

Jernej Markelj in Sinan Mihelčič na enem od čolnov, s pomočjo katerih 
so upodobili legendo o kamniškem jezeru.

»Prezrti prostori Malograjskega jezera« je bil prvi večji projekt sku
pine Štajn, ki je do sedaj v prostorih KDPM na Šutni že predstavila 
potopisno-arhitekturno predavanje z naslovom »Izrael, prostor (brez) 
meja« in pripravila dve razstavi z naslovom »Študij arhitekture«, kjer so 
med drugim predstavili tudi študij arhitekture. V okviru prihajajočega 
projekta je skupina v soboto, 11. julija, gostila Mašo Cvetko, članico sku
pine Prostorož, ki je predstavila njihov istoimenski projekt, ki ga že peto 
leto zapored izvajajo na različnih javnih prostorih Ljubljane. Članice si 
vsako leto izberejo spregledane, zanemarjene ali zapuščene mestne 
površine in jih s pomočjo zanimivih in ustvarjalnih intervencij začasno 
spremenijo v prostore, prijetne za druženje, spanje, igro ali celo delo 
(o njihovih projektih si lahko preberete na www.prostoroz.org). Nekaj 
podobnega so želeli ustvariti tudi člani skupine Štajn, saj v Kamniku 
vidijo velik potencial in si želijo, da bi mesto čim bolj zaživelo.

Na območju občine Kamnik so bile s strani 
TERM SNOVIK-KAMNIK, d.o.o. in ZARJE 
KOVIS, d.o.o. na novo razpisane naslednje 
namere štipendiranja kadrov:

TERME
SNOVIK
ekosvet termalnih užitkov

TERME SNOVIK-KAMNIK, d.o.o.

V Termah Snovik, d.o.o. vseskozi strmimo k razvoju, zato stalno 
skrbimo za izobraževanje in usposabljanje vseh zaposlenih. Ker 
pa še vedno rastemo, potrebujemo tudi nove kadre, zato smo za 
letošnje šolsko leto razpisali naslednje štipendije:

Poklic/smer izobraževanja
Raven (vrsta) 

izobrazbe
Število

štipendij
Poklicna/srednja
šola

Kuhar/aastronom hotelir IV. 3
Natakar/oastronom hotelir IV. 3
Kuharski tehnik V. 2
Gostinski tehnik/ 
Gastronomsko turistični 
tehnik

V.
3

Turistični tehnik/ 
Gastronomsko turistični 
tehnik

V.
2

Dodiplomski
študij

Organizator ali dipl. 
organizator poslovanja v 
gostinstvu in turizmu

VI. ali VII. 2

Diplomirani fizioterapevt VI/2 ali VII. 2

ZARJA KOVIS, d.o.o., KAMNIK

V Zarji Kovis, d.o.o. gradimo poslovno kulturo na medsebojnem 
zaupanju, timskem delu in nenehnem izpopolnjevanju in 
izobraževanju zaposlenih, kar nam omogoča uspešno poslovanje v 
vedno bolj konkurenčnem in nenehno spreminjajočem se prostoru. 
Za letošnje šolsko leto smo razpisali naslednje štipendije.

Poklic/smer izobraževanja Raven (vrsta) 
izobrazbe

Število
štipendii

Poklicna/srednja
šola

Elektrikar energetik IV. 1
Monter stroinih instalacii IV. 2
Oblikovalec kovin IV. 2
Strojni tehnik V. 1

Dodiplomski
študij

Dipl. ali univ. dipl. ekonomist VI. ali VII. 1
Dipl. ali univ. dipl. inž. 
elekrotehnike

VI. ali VII. 1

Dipl. ali univ. dipl. inž. 
strojništva

VI. ali VII. 1

Rok za oddajo vlog je 9.10. 2009.

Dodatne informacije so vam na voljo na tel. št. 051 346 900 
ga. Pavla Tomec (Zarja Kovis in Terme Snovik) ali 01 306 1914 
ga. Maša Resinovič (RRA LUR)



Alprem Oprema, d.o.o.
Ljubljanska cesta 15, 1241 Kamnik

tel.: +386 1 831 34 91 
faks: +386 1 831 23 40

info@alprem-oprema.si j 
www.alprem-oprema.si

alprem
oprema d.o.o.n
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Letos mineva 10 let, odkar je skupina nekdanjih delavcev propadlega kamniškega podjetja Alprem d .d. ob pomoči privatnega kapitala 
ustanovila novi družbi ALU ALPREM d.o.o. in ALPREM OPREMA d.o.o. Matično podjetje Alprem d.d., ki je sicer uspešno poslovalo
vse od daljnega leta 1947 in ki je bilo po svojih storitvah dobro poznano, tako na takratnem jugoslovanskem trgu, kot tudi v tujini, se
je namreč zrušilo pod težo zadolženosti in izgube trgov..

Na pogorišču prej enovitega podjetja sta tako zrasli dve novi podjetji, ki sta prevzeli večino takrat v Alpremu zaposlenih delavcev, 
odkupili opremo in poslovne prostore in nadaljevali proizvodni program. Začetek je bil za obe podjetji težak. Potrebno je bilo združiti 
proizvodnjo na eni lokaciji, obnoviti poslovne prostore in strojni park in zagotoviti obratna sredstva. Predvsem pa je bilo potrebno 
ponovno pridobiti omajano zaupanje kupcev in dobaviteljev.

Danes, po desetih letih, se direktorja družb z veseljem ozirata nazaj, saj lahko s ponosom trdita, da družbi uspešno nadaljujeta tradicijo 
blagovne znamke ALPREM, to je: zanesljivost, kakovost in korekten odnos tako do kupcev, dobaviteljev kot zaposlenih.

Lansko leto je bilo za družbi eno najbolj uspešnih, saj sta obe družbi, ki skupaj zaposlujeta 62 delavcev, ustvarili skoraj 6 milijonov 
evrov prihodkov. Direktorja sta prepričana, da bodo z znanjem in kvaliteto ter z bogatimi dosedanjimi izkušnjami, prebrodili tudi trenutno 
obdobje recesije in se še močnejši veselili naslednje okrogle obletnice.

Štefan Flerin, direktor ALU ALPREM d.o.o.: »Ob tej priložnosti se zahvaljujemo vsem našim zvestim kupcem, kooperantom, 
dobaviteljem in zaposlenim, pa tudi našim upokojencem, ki so prispevali vsak svoj del k tej zgodbi.«

Romana Capuder, direktorica ALPREM OPREME d.o.o.: »Celostna storitev opremljanja trgovin, ki zajema vse faze od 
svetovanja, načrtovanja, izdelave in postavitve ter hitra odzivnost in prilagajanje željam naročnika, so naše primerjalne 
prednosti, ki nam zagotavljajo obstoj na trgu. Seveda pa vsa zahvala sodelavcem, ki na morebitne probleme gledajo 
kot na poslovni izziv s ciljem zadovoljiti kupca.«

: ■ ; :

ALU ALPREM, d.o.o.
Ljubljanska cesta 15, 1241 Kamnik I

tel.: +386 1 831 15 11 
faks: +386 1 831 35 01

e-pošta: info@alprem.si <
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10. september 2009 ZANIMIVOSTI
Ko se je Jože Gajšek leta 

2003 iz Ljubljane preselil v 
Kamnik in se povzpel proti 
Staremu gradu, je ob takrat 
precej opusteli stezi zagledal 
zapuščen studenček. Očistil 
je njegov izvir in kar z roka
mi začel kopati tolmunčke. 
Nekaj Kamničanov ga je 
začelo posnemati in kmalu

»Če hočeš biti mlad, vsak dan pojdi na kamniški Stari grad«

V MLINČKOVEM GAJU
Pot na 585 metrov visoko energijo napaja mogočni je- Vstopimo v raj, za katerega

Krniško goro, na kateri so še sen in ta naprej pohodnike, skrbita in ga pohodnikom s 
danes vidne razvaline ene- ko prisluhneš najlepši me- pripovedovanjem, petjem, 
ga najstarejših slovenskih lodiji, melodiji mlinčkov in igranjem na rog in celo na li- 
gradov, Starega gradu, vodi ptičkov, ter se s pogledi na- ste rastlin iskrivo približujeta
mimo pohodnikom priljub- užiješ raznobarvnega cvetja letošnja dobitnika posebnega postavilo prvih nekaj rab
ljenega Mlinčkovega gaja. in se s tem dotakneš življenja občinskega priznanja Jože očkov, nato pa je na Veliki 
Koščka pravljično urejenega rastlin. Gajšek in Milan Grkman. Špici prišlo do pomembnega
kamniškega gozda, kjer živi
jo palčki in Sneguljčica, kjer v 
pozdrav v obliki korenin po
kimajo bivol, merjasec, konj 
in druge živali, nas v davnino 
popeljeta prazgodovinski jež 
in dinozaver, se radostno za
smeji kamnita starograjska 
vila, nas s pogledom ošvrkne
ta gorski škrat in mesec ter 
nas nevede, spontano, mirno 
in tiho poboža srce. V povsem 
drug, skoraj neresničen svet 
poletiš, ko slišiš, da se v gaju
leta vrtijo nazaj, da žuboreča S soncem obsijano brežino palčkov, »živalskih« korenin in rastlin navdušeno občudujejo mnogi pohodniki, 
voda studenčka z zdravilno ki se podajo na to prijetno pot proti Staremu gradu.

Prijazna, odprta, dobrovoljna Jože in Milan rada poklepetata s po
hodniki, Jože vedro zapoje, Milan pa osupne pohodnike z izvabljanjem 
melodij iz alpskega roga, ki ga je izdelal iz v hudem neurju (ki je 13. 
julija pustošilo po kamniški občini) podrtega borovca in drevesnih ter 
cvetličnih listov.
srečanja: Spoznala sta se Jože Gaj
šek in Kamničan Milan Grkman, 
ki je letos julija praznoval svojih 
4x20 in Stari grad obiskuje že od 
malih nog. Stkala sta prijateljstvo 
in skupaj začela urejati pot, ob 
vznožju uredila stopnice, prvi ko
rak v hrib polepšala z naravnim, 
kamnitim cvetličnim koritom in 
manjšim bajerjem, uredila škar- 
po in postavila lesene varovalne 
ograje ter klopi ob poti. Najnovej
ša pridobitev Mlinčkovega gaja, 
ki je sledila postavitvi veličastnih 
in občudovanih »vrat mladosti«, 
je novo obnovljena klop v začet-

cvetjem, najdemo pa lahko tudi 
kakšnega jurčka. Na brežini živi 
dvanajst palčkov in Sneguljčica, ki 
medse z velikim veseljem sprejme
jo vsakega novega sostanovalca. 
Te v družbo živalsko oblikovanih 
korenin lahko prinese prav vsak 
in s tem človeško delo spoji z 
umetnostjo, ki jo ustvarja narava 
sama. Bogato simboliko brežine 
dopolnjujeta iz kamnov oblikova
no odprto srce, navdihujoč obraz 
ženske, spominski križ iz smrečic, 
ki je nastal ob smrti papeža Janeza 
Pavla II. in še veliko drugih likov, 
ki jih morate videti sami, obstaja

Tako kot mlinčki se v Mlinčkovem gaju tudi leta vrtijo nazaj.
nem delu pešpoti, od koder se od
pira prelep pogled na Kamnik. Za 
obnovo in pri postavitvi najnižje 
ležeče klopi ob poti na Stari grad 
je pomemben delež prispeval tudi 
Beno Vrhovnik.

Jože Gajšek in Milan Grkman 
sta polepšala okolico izvira oz. 
studenčka, ki mu domišljijsko (ali 
pa tudi ne) pripisujeta zdravilno 
energijo ter ob potočku na drugi 
strani poti oblikovala tolmune, jih 
obložila s kamni in vanje postavi
la mlinčke, ki se jih vedno znova 
razveselijo pohodniki, še posebej 
otroci. Na to, da se štirinajst mlinč
kov poskočno vrti nazaj, posebno 
rada ob svojem pripovedovanju in 
opisovanju tega prijetnega narav
nega kotička opozorita pohodnike 
ter še rajši dodata, da se tudi leta v 
Mlinčkovem gaju vrtijo nazaj.

Navdušene poglede domačih 
pohodnikov in mnogih tujih go
stov znova in znova vpija brežina, 
ki je od lanskoletnega neurja 13. 
julija zaradi več podrtih dreves 
zdaj obsijana s soncem in razrasla 
z bujnim rastlinjem, praprotjo, je
lenovimi jeziki, obogatena s čudo
vitimi ciklamami in drugim letnim 
časom primernim raznobarvnim

pa tudi možnost, da jih boste vi
deli le vi.

Prazen ni niti pogled navzgor, 
saj sta Jože in Milan na drevesa 
namestila že kar nekaj iz debel iz
delanih ptičjih valilnic, krmilnic 
in postavila ptičjo hišico. Ravno 
v teh dneh bosta s postavitvijo 
novih štirih gnezd, ki jih je izdelal 
in za Mlinčkov gaj prispeval Slave 
Zupan, znova razveselila ptičke.

V skrbno urejenem Mlinčko
vem gaju, mimo katerega vodi na
ravoslovna učna pot in je le nekaj 
korakov stran od starega mestne
ga jedra Kamnika, vedno vidimo, 
slišimo in s srcem začutimo nekaj 
novega. Če imamo srečo, da na 
poti srečamo še Milana in Jožeta, 
iz gaja ne odidemo le mlajši in naj 
pojeni z zdravilno energijo, temveč 
s spomini na prekrasno doživetje, 
ki ne zbledi (hitro) v pozabo. Kef 
vas zagotovo zanima nadvse simpa
tična zgodbica Milana o njegovem 
reševanju majhne srnice in skladba 
Matije Cerarja, ki opeva Stari grad 
in jo rad zapoje Jože, ter ju lahko 
slišite le v Mlinčkovem gaju, ga res
nično morate obiskati.

Besedilo in fotografije: 
KATJA TROTOŠEfc

IMF KAMNIK d.o.o. j 
TRGOVINA KIM
TRG TALCEV 8, KAMNIK 
Tel.: 01/831 77 83

Cenjene stranke obveščamo, da bo Trgovina KIM 
v času Dnevov narodnih noš odprta tudi v 

soboto in nedeljo od 8. do 19. ure.

NA ZALOGI ŽE NOVA KOLEKCIJA 
OTROŠKIH, ŽENSKIH IN MOŠKIH 

OBLAČIL, ZA KATERA VAM BOMO 
V ČASU DNEVOV NARODNIH NOŠ 

PRIZNALI

10% POPUST
PRI PLAČILU Z GOTOVINO!

KUPUJTE TAM, KJER SE VESELIJO VAŠEGA 
OBISKA!
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BILO JE NEKOČ: FURMANSTVO 
V TUHINJSKI DOLINI

Že četrtič zapored je Tu
ristično društvo Tuhinjska 
dolina v Snoviku predzadnji 
avgustovski vikend pripravi
lo zanimive in bogate etno
loške prireditve, ki si jih je v 
treh dneh ogledalo blizu 2500 
gledalcev

Tokrat je etnološka sekcija dru
štva, vodi jo Manja Žebaljec, ki s 
Programom dosledno sledi ohra
njanju dediščine v običajih, delu, 
orodjih in s prireditvami, pred
stavila furmanstvo dolini.

Prireditve so se začele v petek,
21. avgusta v Bizjakovih dolinah 
pri termah s komedijo Gosposka 
kmetija v izvedbi članov Kultur
no umetniškega društva Ivana 
Cankarja iz Šmartna pod vodstvom Franca Modrijana. Nasmejali 
so številne obiskovalce, ki so prostovoljne prispevke darovali družini 
v dolini.

V soboto, 22. avgusta, je bil pri Termah Snovik sejem domačih dobrot, 
spominkov, kvačkanih izdelkov, različnih izdelkov iz lesa in podobno. 
Obiskovalci so si ogledali, kako so včasih pletli iz ličkanja, pokrivali 
strehe s slamo, izdelovali košare in druga dela. Popoldne pa so ob bogati 
Ponudbi na stojnicah igrali harmonikarji iz Tuhinjske doline.

'tridnevno obujanje spominov Bilo je nekoč v Tuhinjski dolini se je v 
1‘hjakovih dolinah začelo v petek zvečer s predstavo domačega KUD 
Ivan Cankar iz Šmartna z naslovom Gosposka kmetija.

i
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Pravi praznik nekdanjih dogajanj s furmanstvom in običaji pa je bila 
nedelja, 22. avgusta, s sprevodom konjenikov, narodnih noš, z gasilci 
na vozu, gnojnim košem in kmečkim orodjem, z vozom sena, peska, s 
hlodi in drvmi ter s prikazom »štelenge« - običaja, ko so fantje odhajali 
k vojakom. Oživeli so furmanska gostilna in kovačija za podkovanje 
konj, spravilo lesa iz gozda, oranje s konjsko vprego, gašenje s staro 
točno brizgalno, najmlajši obiskovalci pa so jezdili konje. Za veselo 
razpoloženje v ne prevročem avgustovskem popoldnevu ob bogati po
nudbi in postrežbi z velikim srečelovom pa je skrbel domači ansambel 
bratov Poljanšek iz Tuhinjske doline.

V tridnevnem programu s predstavo, prikazom del in opravil ter z 
bogatim sprevodom s konjskimi vpregami je sodelovalo preko 120 
domačinov, članov turističnega društva, prireditve pa si je v treh dneh 
°gledalo blizu 2500 domačinov iz doline, obiskovalcev od drugje in 
turistov, ki so bili takrat v termah Snovik in v dolini.

V nedeljo je obiskovalce in udeležence pozdravil podžupan občine 
Kamnik Brane Golubovič. Zahvalil se je društvu in sodelujočim ter

Takole pa so včasih s staro ročno brizgalno gasili ob požarih. (Ni čudno, 
ce se danes kdo pošali na račun gasilcev, češ, da bližje zakurijo, če imajo 
slučajno prekratke cevi...)

poudaril, da so prav tovrstne prireditve in prostovoljno delo društev 
najlepši dokaz, da v vsakdanjem življenju in medsebojnih odnosih ter 
spoštovanju vrednot še zdaleč nista vse in samo denar in kapital.

Nekdanje delo in vrednote v dolini in v društvu pa je v pozdravu 
poudaril še posebej predsednik Turističnega društva Tuhinjska dolina 
Ivan Hribar in se vsem nastopajočim s predsednico Manjo Žebaljec 
zahvalil za še en lep prikaz in obujanje spominov iz življenja in dela 
naših prednikov.

Felcjanov ata je »fural« 40 let
Prvi v vrsti v nedeljskem sprevodu na predstavitvi furmanstva v 

Tuhinjski dolini je bil voz z gasilci. Anton Hribar, Felcjanov ata, 
z Malega hriba s parom konj, vpreženih v voz, je bil to avgustovsko 
popoldne »furman«.

»Takšne prireditve so zares lepe in poučne. Prav je, da nekdanje 
običaje, navade in dela predstavljamo, da se ne bo pozabilo, kako je 
bilo včasih. »Furmani« so bili nekdaj poznani v dolini. Jaz sem 40 let 
delal s konji. Les smo spravljali iz gozda in ga vozili v dolino. Tudi na 
polju so bili po
večini konji v 
vpregah. Takrat 
ni bilo strojev, 
ampak delovni 
konji. Pred drugo 
svetovno vojno je 
bilo v dolini tudi 
petdeset delo
vnih konj in več.
Danes delovnih 
skoraj ni, je pa v 
dolini med člani 
Konjerejskega
društva Zgornji Felcjanov ata, ki je vozil gasilce, je tudi konja dal 
Tuhinj blizu sto za prjkaz podkovanja. 
konj. No, pri nas
pa še vedno s konjem veliko podelamo. Imamo dva konja; kobilo in 
žrebeta. Pa tudi orodje s potrebno opremo za konjsko vprego je še pri 
hiši,« je povedal 76-letni Felcjanov ata.

Mehačev France iz Zgornjega Tuhinja
Prireditelji so se za nedeljsko etnološko prireditev zares potrudili 

in uspeli prikazati vrsto zanimivosti in predvsem nekdanjih opravil. 
Med njimi so poleg oranja s plugom, opremljenostjo gasilcev, ko so s 
konjsko vprego in z ročno brizgalno na vozu hiteli nad rdečega pet
elina, prikazali tudi vožnjo in vleko lesa iz gozda s konjem.

Peti v sprevodu pa je bil Mehačev France iz Zgornjega Tuhinja. 
Konje je vpregel v voz s hlodi, na hlodih pa je bil godec Cesarjev 
Lojze z Žubejevega.

In zakaj je godca posedel na hlode na vozu, vprašamo Fran
ceta?

»Da vožnja ni preveč dolgočasna.«

Mehačev France - furman in golcar: »Vleka hlodov iz gozda s konjem 
je bilo težko in nevarno delo.«

No, včasih pri vožnji lesa po dolini oziroma do žage običajno godca 
ni bilo na vozu. So pa bili v gostilnah, kjer so se furmani po opravljeni 
vožnji ustavljali, da se odžejajo, konji pa odpočijejo po opravljeni »furi«. 
Zgodilo se je (ne redko), da so potem tudi godca pripeljali »malo v 
rožicah« domov, na dvorišče. Žena poznega veselega gosta z nič manj 
veselim možem seveda ni bila najbolj vesela. Še vedno pa je bilo bolje, 
kot da jo je konj s praznim vozom sam »primahal« na dvorišče, ali pa s 
tako veselo utrujenim gospodarjem, da naslednji dan sploh ni vedel, 
kako je prišel domov. Ja, furmanski konji so bili včasih tako pametni, 
da so vedeli za vse postanke na poti domov (kjer je bog roko ven mo
lil), nazadnje pa so še gospodarja znali pripeljati na domače dvorišče. 
Danes tega ni več, takšnih avtomobilov, kljub vsej novi tehnologiji in 
tehniki, pa tudi še ne delajo.

»Vleka hlodov iz gozda s konjem je bilo težko in nevarno delo. To je 
bilo delo za močne in vešče rokovanja in dela s cepinom. Šest otrok 
nas je bilo pri hiši in delo s cepinom nam ni bilo tuje. Drugače pa je s 
konji in z lesom treba znati, sicer si hitro ob kaj.«

»Ste jo tudi vi pri spravilu lesa skupili na nogo?« ga vprašam, 
ker je kazalo, da je leva malo krajša. »O, to pa ne. To je samo zaradi bolj 
verodostojne predstavitve danes pred gledalci.«

Gradite?
Urejate lastništvo?
Potrebujete geodetsko storitev?
Kupujete, prodajate nepremičnino? 
Potrebujete pravni nasvet, zastopanje,...?

IME, KI ZDRUŽUJE IME, KI POVEZUJE
• DOLGOLETNE IZKUŠNJE • GEODEZIJO
• VISOKO STROKOVNOST • INŽENIRING
• ETIČNE VREDNOTE • NEPREMIČNINE

• PRAVO

apolonii
Igeodetski bino J

Medvedova 25,1241 Kamnik 

tel.: 01 839 72 46, faks: 01 839 72 47 

gsm: 031 695189

e-pošta: info@apolonij.si, www.apolonij.si

»Ni kaj,« si mislim, »so pa v dolini res vsi po malem tudi dobri igralci«; 
kot tisti v petek zvečer, ki so v Bizjakovih dolinah pri termah pred
stavili komedijo Gosposka kmetija.

Kvalificiran kovač Franc Trebušak je prav zares 
podkoval konja

Prav nič pa ni igral Franc Trebušak s Trojan, ki je zares podkoval 
konja v predstavljeni Kovačiji na prireditvenem prostoru. Ta je bila, 
tako kot še več drugih priprav, delo Rajka Žebaljca. Kovaču je pri
skočil na pomoč Lojze Žebaljec iz doline. »Igralec« je bil le konj, ki je 
potrpežljivo držal kopita za mero in nato pribijanje podkev nanje.

»Poznam le še dva kovača. Že kot otrok sem moral zjutraj goniti 
meh, da je oče podkoval. Prvega konja sem podkoval, ko sem bil star 
14 let. Je pa podkovanje delo, ki ga enostavno moraš znati. Najprej je 
konju treba vzeti mero, potem narediti podkev, spodrezati roževino, 
nato pa podkev z osmimi žeblji pribiti na kopito. Skratka, podkovski 
kovač je pravi konjski čevljar.«

»Najbrž pa ni tako enostavno, kot se sliši?« ga vprašam.
»Seveda ni. Lahko se kaj hitro zgodi, da kovač nehote konja zakuje, 

da gre žebelj mimo roževine v kopito, kar je boleče za konja. Lastnik 
potem kmalu pride s konjem nazaj h kovaču in žebelj mora ven, pa 
spet pravilno nazaj. Poseg je sorazmerno hiter, enostaven in domala 
neboleč. Ni pa prijeten za kovača, zaradi njegove prepričljivosti, da je 
strokovno res kvaliteten, neoporečen. No, meni se pri vseh 45-ih letih 
kovanja ni zgodilo, da bi konja zakoval. Zgodilo pa se je, da sem konja 
koval cel dan, čeprav ga lahko podkuješ tudi v eni uri.«

Franc Trebušak, ki ne pozabi poudariti, da je še edini kvalificiran ko
vač, pa že dolgo ne kuje več. Popravi kakšno orodje, naredi kovaški iz
delek, že deset let pa pri današnjih 72-ih letih kuha oglje na Lipovcu.

Franc Trebušak, kvalificiran podkovski kovač, (tokrat mu je pomagal 
Lojze Žebaljec) pravi, da je podkovanje delo, ki ga enostavno moraš 
znati. Prvega konja je podkoval pri svojih 14-ih letih in v vseh 45-ih 
letih kovanja se ni zgodilo, da bi konja zakoval.

Po najinem pogovoru pa jo tudi kovač Franc Trebušak mahne k 
sosedu v furmansko gostilno, ki so jo prav tako pripravili za prikaz 
verodostojnosti nekdanjega furmanstva v dolini. Tokrat pa sta bila 
birt in birtna Martin in Polona Narat.

Za obiskovalce te nedeljske predstave »v veliki gostilni na prostem« 
pa je bil potem »glavni birt« ansambel bratov Poljanšek.

Besedilo in slike: ANDREJ ŽALAR

KONJENIŠKI KLUB
KOMENDA

vabi v
NEDELJO, 20. 9. ob 14. uri 

na
PRIJATELJSKO SREČANJE 

KOMENDA - DTC VVIERSEN, NEMČIJA,
DIRKO ZA POKAL K.K. TRIGLAV BLED 

DIRKO ZA MEMORIAL 
FRANCA SRŠENA

MLADINA DO 16. LETA IMA PROST VSTOP!

OD 2. D 4. OKTOBRA VABLJENI 
NA JESENSKI SEJEM KMETIJSKE, 

GOZDARSKE IN GRADBENE 
MEHANIZACIJE V KOMENDI.

VINSKA KLET ČEHOVIN
z vipavskimi belimi in rdečimi vini

V MARKETU ANČKA ŠMARTNO
Refošk 1,90 EUR/L 

Sauvignon, Pinela 1,60 EUR/l

GSM:
041/208 543,

tel./fax:
jO1/8311494

UD •kouaStun
Mirko Mihelin s.p., Podgorje 94, 1241 Kamnik
www.kovastvo-mihelin.com • mirko.mihelin@kks-kamnik.si

IZDELUJEMO:
• dvoriščna drsna in krilna 

vrata na motorni pogon
• vrtne ograje
• stopniščne ograje
• okenske rešetke
• drugi kovinski izdelki
• izdelava in prodaja 

kovanih elementov
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Po deželi tam zgoraj (III.)
Islandija - dežela ognja, ledu in vetra

so se srečevali plemenski pogla- 120.000 prebivalci. Z okoliškimi 
varji in odločali o pomembnih mesti tvori »Veliko rejkjaviško ur- 
zadevah, na istem mestu pa so bano regijo«, v kateri živi več kot 
Islandci 17. junija 1944 razglasili 200.000 prebivalcev (kar je 2/3

Točka postanka vožnje po ju
žnem delu bi moral biti meste
ce Vik. Že sama vožnja do Vika 
nama je postregla tudi s skoraj 
vsemi možnimi vremenskimi po
javi: peščeni vihar, žgoče sonce, 
manjši tornado in dež, ki naju je 
iz Vika tudi pregnal, saj nama je 
močan veter skoraj podrl šotor, 
pršec iz morja pa ni bilo nič kaj 
romantično. Je pa zato bil toliko 
bolj romantičen, skoraj idiličen 
kamp kakih 80 km v notranjost. 
Prostor zapuščene kmetije pod 
štirimi slapovi in toplo polnočno 
sonce sta odtehtale slab vremen
ski dan.

Do konca najinega bivanja sva 
imela še 3 dni, ob tem, da sva 
en cel dan namenila glavnemu 
mestu. Ostale so name še zadnje 
tri glavne turistične točke, ki jih 
obišče tudi največ turistov in so 
razporejene v t.i. Zlatem krogu. 
To so: Gullfoss in Geysir, ki sta 
oddaljena le okoli 10 kilometrov 
ter Tingvellir. Tudi Gulfoss ni naj
večji slap na Islandiji, kljub temu, 
da je s svojimi 32 metri višine in 
stopničastim padcem ter 20 me
tri širine zelo impozanten. Po
znan pa je tudi po dejstvu, da so 
ga v 20. letih prejšnjega stoletja 
skušala zajeziti za potrebe prido
bivanja hidroenergije. Na srečo 
jim to ni uspelo.

Potresna aktivnost Islandije 
je botrovala še enemu pojavu, 
in sicer gejzirju. Geysir se prvič 
omenja že 1294 leta in je dal ime 
vsem »bruhalnikom vroče vode« 
na svetu (beseda geysir bi lahko 
prevedli kot bruhajoča vroča 
voda). Potresna aktivnost botru
je periodam in višini izbruhov 
pare (v sedanjem času Geysir iz

bruhne samo do osemkrat na dan 
do višine 80 m, sosednji Strokkur 
pa dandanes opravičuje njegovo 
ime z izbruhi na 5-10 minut in z 
višino izbruha do 35 m).

Dobra ura vožnje proti zaho
du naju je pripeljala v pravljično 
pokrajino Nacionalnega parka 
Tingvellir. Jezero, ki je parku dalo 
ime je največje naravno jezero na 
Islandiji in pravi potapljaški raj. 
Na severozahodnem delu jezera 
na dan pride Severno atlantski 
tektonski jarek, ki Islandijo deli 
na skoraj dva enaka dela (Sverno- 
atlanstki tektonski jarek razmika 
Evrazijsko in Severnoameriško 
tektonsko ploščo za 2-3 cm na

Stojim med dvema tektonskima ploščama v Tingvelirju: na moji desni 
je Severnoameriška in na moji levi Evroazijska tektonska plošča.

leto in s tem otok vsakoletno 
tudi malenkostno povečuje). 
Tingvellir pa je poznan tudi kot 
mesto prvega zasedanja demo
kratične skupščine v zahodnem 
svetu. Alting ali parlament je bil 
ustanovljen v Tingvellirju leta 
930 (zasedal je do 1798). Na teh 
letnih demokratičnih srečanjih

Islandski konji so posebna pasma konj, ki se je razvila v 1000 letni izo
laciji na otoku. Danes jih lahko najdemo v več kot 80 odtenkih. V jeseni 
dobijo daljšo dlako, ki jih varuje pred zimskim mrazom.

Stopničasti slap Selfoss je ena izmed najbolj obiskanih turističnih 
točk.

celotnega prebivalstva Islandije, 
ki je imela na začetku letošnjega 
leta skoraj 320.000 prebivalcev). 
Na območju Reykjavika so izko
pali tudi najstarejšo sled nase
litve na Islandiji, ki datira v leto 
874. V 18. stoletju so tu postavili 
prve obrate za predelavo volne, 
ki so omogočili kasnejši razvoj 
industrije in mesta (v tem času je 
imelo mesto samo 600 prebival
cev). Reykjavik je bil tudi sredi
šče nacionalističnih gibanj v 19. 
stoletju, 1845 je temu sledila še 
prestavitev Altinga v mestno hišo. 
V času hladne vojne je Islandska 
prestolnica veljala za nevtralno 
ozemlje, kjer sta se 1986 sreča
la Regan in Gorbačov, mesto pa 
je gostilo tudi veliko šahovskih 
dvobojev ameriških in ruskih 
šahovskih velemojstrov. Danes 
je Reykjavik moderno mesto, s 
starim mestnim jedrom polnim 
muzejev in parkov, ozkimi ulica
mi, lesenimi hiškami, trgovinami 
s spominki in polnimi lokali. V 
okolici so večji trgovski centri, 
obrati za predelavo aluminija, 
naselja hiš, blokovskih naselij pa 
je manj. Kljub temu, da je Reykja- 
vik najsevernejša prestolnica na 
svetu so temperaturne zmerne: 
povprečna januarska temperatu
ra je 0,2°C in povprečna julijska 
11°C). Nad mestom kraljuje kate
drala Hallgrimskkirkja, pred njo 
pa stoji kip Leifurja Erikksona, 
prvega Evropejca, ki je pristal na 
ameriški celini. In ko sva stala ob 
njegovem vznožju, vdihavala vonj 
po žveplu, ki se vije iz geotermal
nih polj v okolici mesta, sva bila 
z mislimi že na trajektu, ki naju iz 
Norveškega Bergna pelje nazaj v 
deželo ognja, ledu in vetra.

NINA KLISARIČ

svojo neodvisnost od Danske. Od 
leta 2004 pa je Tingvellir uvrščen 
tudi na Unescov seznam svetovne 
dediščine.

Predzadnji dan najinega bi
vanja na Islandiji sva si ogledala 
Reykjavik oziroma »dimni zaliv«. 
Reykjavik je glavno in hkrati 
največje mesto Islandije z okoli

Gejzir Strokkur bruhne vročo 
vodo v zrak v periodi 5 do 10 mi
nut.

Mu

26. septembra povabljeni na DAN ODPRTIH VRAT
s predstavitvijo jesensko zimskih aktivnosti na termalnih bazenih

plavalni tečaj za otroke
• pričetek 21. septembra
• vsak ponedeljek oz. torek ob izh
• malčki (2-4 let), žabice (začetni tečaj), 

ribice (nadaljevalni tečaj), delfinčki 
(izpopolnjevalni tečaj)

Intenzivni plavalni tečaj za otroke
• 3x tedensko, ponedeljek - sreda - 

petek ob i8h
• 12 vadbenih enot
• Termini: 28. 9., 2. 11., 30. 11., 4. 1.,

1. 3., 3. 5., 28. 5.

Plavalni tečaji za odrasle
• začetni plavalni tečaj
• 3x tedensko ponedeljek - sreda - 

petek ob i9h
• 12 vadbenih enot
• Termini: 5. 10.-30. 10., 1. 2.-26.2. 

Individualni plavalni tečaji
• učenje plavanja 1 na 1
• termini po dogovoru, možnost tudi v 

času zaprtega bazena
ž*-

Rekreativno plavanje
• vsak ponedeljek in četrtek ob 20h

Vodna aerobika
• vsak torek ob 20h
• 15 % popusta pri vpisu za 3 mesece

• OTROŠKI ROJSTNI DNEVI
• KLUB PALČKA SNOVIČKA

o° TERME

ekosvet termalnih užitkov

Informacije in rezervacije: 
oi 83 44 100 

info@terme-snovik.si 
www.terme-snovik.si

PLANINSKI KOTIČEK___ : _________________

NOVA ČLANA GRS
Kamniški reševalci so v maju dobili dva nova člana, natančneje 

članico in člana. Marjana Prezelj je postala druga ženska v Kamniku, 
ki ji je uspelo stopiti med vrste gorskih reševalcev in ni zdravnica, prav 
tako je Blaž Vrabec uspešno opravil vse preizkuse in izpite. S tem se 
vrste reševalcev pomlajujejo, saj je trenutno povprečna starost članov 
GRS v Kamniku, ki imajo licenco, 47 let. Med pripravnike pa so bili 
sprejeti Aleš Hočevar, Tadej Trobevšek in Urban Novak, kar bo po
menilo novo pomladitev, ko bodo opravili vse preizkuse in izpite.

ALPINISTIČNA ŠOLA
AO Kamnik že vrsto let uspešno skrbi za svoj podmladek in redno 

organizira alpinistično šolo (AS). Letošnja AŠ, ki jo bo ob pomoči drugih 
članov AO vodil alpinistični inštruktor Jure Prezelj, se bo začela v torek, 
29. septembra, ob 19. uri v prostorih PD Kamnik na Šutni 42. Podrobne; 
jše informacije na spletni strani www.drustvo-pdkamnik.si in telefonski 
številki 041/267-333 oz. e-naslovujure.prezelj@gmail.com. Prvi konec 
tedna v oktobru je predvidena preizkusno-spoznavna tura, nato bodo 
sledila predavanja, vaje in ture, predvidoma do sredine maja 2010.

PLANINSKA ŠOLA
Na osnovni šoli Šmartno v Tuhinju že nekaj let zelo uspešno deluje 

planinski krožek - planinska sekcija pod vodstvom Lučke Drganc. Med 
šolskim letom se redno sestajajo in učijo koristne stvari za hojo v planine, 
kar nato praktično uporabljajo na izletih. V času šolskih počitnic se od; 
pravijo za več dni v planine - eno leto na planinski tabor (ta je bil lani 
na Komni), drugo leto pa v planinsko šolo, ki je običajno na Kamniškem 
sedlu. Tako je bilo tudi letos. Od 17. do 19. avgusta je Lučka skupaj s 
Francem Obrezo organizirala planinsko šolo, ki je obsegala predvsem 
praktične vaje iz hoje, plezanja, orientacije, poznavanja in varovanja 
gorske narave, vozlov, poznavanja planinske zgodovine, prve pomoči

Udeleženci planinske šole na vrhu Planjave.

in podobnega. V ponedeljek dopoldne so se z Jermance povzpeli na 
Kamniško sedlo, kjer so nato po krajšem počitku vadili hojo, plezanje, 
orientacijo. Nad Babami so videli tudi dva mlada kozoroga. V torek so 
osvojili Planjavo, kjer so v poleg kozorogov videli cel trop gamsov. Po 
vrnitvi v kočo je bil daljši preizkus znanja, pa tudi prisrčno praznovanje 
obletnice rojstnega dne enega od udeležencev. V sredo dopoldne so šli 
na Brano, popoldne pa sestopili čez Okrešelj v Logarsko dolino. Bojc

ZIDANO GARAŽO V KAMNIKU ODDAM 

Tel.: 041-662-450

RAČUNOVODSKE STORITVE
za družbe, s.p. in društva

PRVI MESEC BREZPLAČNO
; Ml BOS d.0.0. e-mail: mibos@volja.net ;
| Zikova ul. 4, Kamnik________________tel.: 01/831-45-15, 031/305-451J

OPTIKA

GLAVNI TRG 21, KAMNIK 
TELEFON 01 83 91 13 6

PRI NAKUPU 

OČAL VAM 

PRIZNAMO

'! : - i ,»

POPUST
ZAVAROVALNICE 

OČALA IZDELAMO 

TUDI NA VELJAVNO 

NAROČkUJSriCO

i-C'
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Nate, nate - 
RAČUNAM!

To je bil vzklik, ki je odme
val tretji teden avgusta iz žup
nije Šmartno v Tuhinju, ki je 
dihala v duhu oratorija.

Tokrat je'ekipa okoli 35 anima
torjev, med katerimi je bilo kar 14 
novopečenih animatork, že osmo 
leto zapored pripravila tedenski 
program za otroke, ki se ga je 
udeležilo rekordno število otrok, 

| več kot 140 iz šestnajstih različnih 
župnij bližnje in daljne okolice.

Vsak dan smo spremljali igrico 
o življenju Frančiška Asiškega, ki 
je bil letos osrednji lik oratorija, 
Potegovali smo se za nagrade na 
velikih igrah, se učili o temeljnih 
vrednotah na katehezah, veselo 
Pisali in prejemali pošto ter prid
no peli skupaj z bendom (basist
ko, klaviaturistom, dvema flavtist
kama, bobnarjem in kitaristko), 
ki se je zbral iz vrst animatorjev 
Posebej za to priložnost.

Osnovnošolci so lahko svoje 
spretnosti pokazali in urili v več 
delavnicah. Podali so se na pot 
Preživetja, se preizkusili pri vod
nem nogometu in na konjskem 
hrbtu, izdelovali sandale, izdelke 
h das mase in perlic, se preizku
sili pri ustvarjanju velikih letal iz 
stiropora ali si spletli zapestnice s 
svojimi imeni. Ob klovnu Žaretu, 
ki je prišel v torek pokazat svoje 
yragolije, so lahko preizkušali svo
je ravnotežje in spretnost gibov, 
ob ekipi ameriškega nogometa, ki 
nas je obiskala v soboto, pa so se 
naučili nekaj trikov tega športa in 
jih v praksi s pravo opremo tudi 
preizkusili.

Kot vsako leto je sočasno s pro
gramom na velikem oratoriju po
tekal tudi program, za najmlajše,

predšolske otroke, t. i. mali ora
torij, na katerem je 30 otrok ob 
sedmih animatorjih tekmovalo, 
ustvarjalo, se zabavalo in učilo.

V sredo smo se zbrali kot običaj
no, nato pa sedli na avtobuse in se 
pojoč odpravili proti Škofji Loki, 
kjer smo se na lovu za zakladom 
podali odkrivat skrivnosti starega 
mestnega jedra. Ogled smo zaklju
čili pri bratih kapucinih s sveto

mašo, izlet pa kronali še s pikni
kom ter celo vrsto športnih in dru
žabnih iger v Kamniški Bistrici.

V četrtek pa smo mi prišli na 
vrsto, da izkažemo gostoljubje. 
Na obisk smo povabili frančiška
na Andraža Arka, poleg njega pa 
nam je družbo delala še ekipa ra
dia Ognjišče, ki je z nami naredila 
prispevek za Sobotno iskrico.

Tudi letos smo izvedli kar ne

kaj dobrodelnih akcij. Skozi ves 
teden smo zbirali kartuše za Rde
če noske in plastične zamaške 
za gospoda Andraža, ki po hudi 
prometni nesreči potrebuje pro
tezo za nogo. Pokazali smo, da 
po vzoru Frančiška Asiškega tudi 
mi cenimo naravo, zato smo ves 
teden ločevali odpadke in za to 
priložnost postavili tudi poseben 
ekološki otok.

Svoje tedensko druženje smo 
zaključili pri sobotni maši. Da pa 
nismo ostali lačni, so poskrbele 
naše pridne mamice, babice in 
tete, ki so napekle cele kupe pe
civa in palačink.

Tako se je končal še en oratorij. 
Hvaležni smo vsem sponzorjem 
za finančno in materialno pod
poro, vsem staršem, ki ste nam 
zaupali svoje otroke ter nam na

vse mogoče načine pomagali ter 
seveda vsem otrokom, ki ste s 
svojo sončno dobro voljo ves te
den držali proč slabo vreme.

Lahko vam le še zaupamo, da 
vam do naslednjega oratorija dru
go leto pripravljamo še najmanj 
eno presenečenje.

Se vidimo -
NA VAS RAČUNAMO!

MONIKA JEGLIČ

Letovanje gasilske mladine v Savudriji

Športno-zabavne dogodivščine mladih gasilcev
Kot vsako leto, sta Gasilska zveza (GZ) Kamnik in GZ Komenda tudi met, namizni tenis, igre brez meja, skriti zaklad, med dvema ognjema 

' letošnjem letu organizirali letovanje za svojo mladino in jih odpeljali v in odbojka. Da bi bile igre bolj zanimive in napete do samega konca, 
mladinsko letovišče v Savudrijo. Letošnje druženje je potekalo od 30. ju- smo pri organizaciji iger brez meja povabili k sodelovanju še druge 
nija do 7. julija. Na letovanje se nas je odpravilo 132 prijavljenih: 37 otrok skupine v letovišču: ritmične gimnastičarke »Bleščice«, odbojkarje in 
s 4 mentorji iz GZ Komenda ter 79 otrok z 12 mentorji iz GZ Kamnik. mažoretke. V sklopu iger in naše zagrizenosti za čim boljšo uvrstitev

Dan prihoda v letovišče je bil kot ponavadi namenjen prostemu smo zmagali s tesnimi rezultati in se hkrati nadvse prijetno zabavali,
druženju, mirni nastanitvi in seznanitvi z okolico, v večernih urah pa Tudi letos smo organizirali poldnevni izlet z ladjico v Umag. 
smo organizirali spoznavno-družabni večer. V preostalih dneh ni šlo Kljub prizadevanjem, da bi letovanje potekalo brez problemov in 
brez natrpanega urnika s športno-zabavnimi aktivnostmi, kot so nogo- poškodb, brez le-teh očitno ne gre. Pri igri skriti zaklad se je v preve

liki vnemi za čim boljši rezultat poškodovalo dekle iz GZ Komenda. 
Urgentno smo jo odpeljali v izolsko bolnišnico, kjer so ji zašili rano na 
kolenu, od tam pa so jo odpeljali v domačo oskrbo. Ko smo že mislili, 
da bodo zadnji dnevi minili brez nadaljnjih problemov, se je kot za
kleto na zadnji dan poškodovalo še eno dekle, tokrat iz GZ Kamnik. Pri 
igri z žogo je le-ta nerodno priletela na njene prste. Kljub bolečinam 
nismo pomislili na najhujše, vendar so jo starši še na dan vrnitve peljali 
na urgenco, kjer so ugotovili zlom prsta. Ostalih 130 članov morske od
prave je letovanje preživelo brez poškodb in nezgod, domov pa smo se 
vrnili veseli, zdravi in zadovoljni, polni novih vtisov in poznanstev.

Na srečo nam je tudi letos vreme prineslo veliko sonca, ki je po
skrbelo za prijetno vzdušje in nemoteno organizacijo iger ter seveda 
za vsakodnevno kopanje v bližnjem zalivu, ki nam je že dobro znano. 
Kot letošnji vodja mentorjev si želim, da bi tudi naslednje leto letova
nje potekalo v tako dobrem vzdušju kot je letos ali pa celo boljšem. 
Pustimo se presenetiti!!

Z gasilskim pozdravom NA POMOČ!
Vodja mentorjev: BOŠTJAN ŠUŠTAR

Jezikovna šola
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vabi k vpisu v tečaje

angleškega, 
nemškega in 

italijanskega jezika
Od 1. septembra do 
zapolnitve skupin

ŠE EN USPEŠEN 
ODBOJKARSKI TABOR

Odbojkarski klub Kamnik je pod okriljem Športne zveze Kamnik 
in prvič tudi s finančno pomočjo Fundacije za šport organiziral že 6. 
Odbojkarski tabor na Krku, ki se ga udeležijo predvsem osnovnošolci 
in osnovnošolke kamniškega odbojkarskega kluba, nekaj pa je tudi 
drugih, ki si želijo zadnji počitniški teden preživeti v prijetni družbi 
prijateljev in sošolcev. Letošnji tabor je bil rekorden tudi po udeležbi, 
saj se ga je udeležilo 71 otrok, za katere je skrbelo 9 trenerjev in 
vaditeljev OK Kamnik.

Tudi letos so za odlično nastanitev poskrbeli v domu Domžalske 
mladine v Vantačičih. Udeleženci so lahko uživali v sončnem vremenu, 
topli vodi in dodatnih aktivnosti. Vozili so se s kolesi, veslali v kanu
jih, skakali v vodo, uživali v nočni vožnji s čolnom, preizkusili so se v 
potapljanju z jeklenko, najbolj pa so se razveselili vožnje z banano. 
Seveda so tudi plavali in se dričali po velikem toboganu, zadnji dan 
pa raziskovali nočno življenje v Malinski.

Vsak dan so trenerji poskrbeli, da udeleženci ob koncu dneva niso 
imeli preveč energije. Dan seje začel z vstajanjem ob 7. uri in jutra
njim tekom. Sledil je zajtrk in urejanje sob. Nato je polovica odšla 
na plažo, druga polovica pa na trening. Po uri in pol sta se skupini 
zamenjali. Po kosilu je sledil zaslužen odmor do štirih. Popoldne se 
je začelo s treningom ene skupine in odhodom na plažo druge, na
kar sta se skupini zopet zamenjali. Po večerji so sledile družabne 
in štafetne igre do 22. ure. Organizacijski vodja tabora je bil Aco 
Kramar, za strokovni del je poskrbel Jure Sitar, trenerji so bili: Vesna 
Puketa, Barbara Novak, Karlo Reisner, Aljoša Jemec, Tinkara Korošec 
in Petra Šnabl.

Zaradi vse večjega zanimanja za odbojkarski tabor, kar je gotovo 
potrditev kvalitetne izvedbe tabora, so v OK Kamnik že rezervirali 
termin za naslednje leto. Še prej pa se bodo mladi odbojkarji in od
bojkarice morali izkazati in potiti v dvoranah, saj se je sezona že 
začela in bo trajala vse do konca maja. Cicol.

Kamnik, Maistrova 32 
tel.: 01/839 12 33 
www.hi-kamnik.com 
podskalo@kks-kamnik.si

Mladinski hotel 
Prenočišča Pod Skalo
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Gorsko kolesarstvo - KD Calcit Kamnik

KD Calcit na vrhu v pokalu 
Alpe Jadran

Konec avgusta se je v Trbižu končal mednarodni pokal Alpe 
Jadran v gorsko kolesarskem olimpijskem krosu. Na zadnji od 
devetih tekem, ki so od pomladi potekale na italijanskih, avstrij
skih, hrvaških in slovenskih prizoriščih, so se znova izkazali 
kolesarji KD Calcit. Z odličnimi uvrstitvami na zadnji tekmi v 
Italiji so si v skupnem seštevku serije privozili prvo mesto med 
klubi, kar pet predstavnikov kluba pa se je uvrstilo med prve tri 
v skupnem seštevku posameznih kategorij.

Na že tradicionalni, dvajseti 
izvedbi »pokala Lussari«, tokrat

Zmagovalec pokala Alpe Jadran Rok Korošec 
bo med favoriti tudi na DP in finalu pokala za 
mlade (foto: Mohor Vrhovnik).

brez ciljnega vzpona na Višarje, 
sta bila absolutno najhitrejša 

kolesarja MBK Orbea 
in člana slovenske 
ekipe na svetovnem 
prvenstvu, ki je te dni 
potekalo v Avstraliji, 
Luka Mezgec (prvi 
med člani do 23 let) 
in Tanja Žakelj. V 
kategoriji elite je bil 
najhitrejši Matej Lo
vše (Uni FBI), drugo 
mesto je osvojil Itali
jan Tiziano Carraro, 
tretje pa Tuhinjec v 
dresu MBK Orbea 
Luka Kodra. Edini 
predstavnik Calcita 
med člani nad 23 let 

Boštjan Lavtar je s 
krogom zaostanka v

cilj prišel kot sedmi. Med mlaj
šimi člani (do 23 let) je njegov 
klubski kolega Matej Pikovnik 
osvojil peto mesto.

Med mlajšimi mladinci do 17. 
leta je Rok Korošec kot najbo
ljši Slovenec tekmo končal na 
tretjem mestu. Tik za njim je v 
cilj prikolesaril Sašo Trebu- 
šak, Luka Vrankar je zasedel 
sedmo, Matjaž Pirš enajsto 
in Žiga Vrankar sedemnajsto 
mesto. Med dekleti je bila v isti 
starostni kategoriji Sonja Su
šnik tretja. Mesto višje je bil v 
konkurenci starejših mladincev 
Nejc Bleje, prav na vrhu pa sta v 
Trbižu končala Peter Zupančič 
(do 15 let) in trener kamniških 
kolesarjev Gregor Miklič med 
veterani. Visoko sta zadnjo tek
mo serije končala tudi Mohor 
Vrhovnik (4. mesto med ama
terji) in Rajko Novak (6. mesto 
med veterani III.).

Z visokimi uvrstitvami skozi 
celotno sezono so gorski kole
sarji kamniškega Calcita nabrali 
največ točk med vsemi sode
lujočimi klubi in tako osvojili 
skupno prvo mesto. Prva mesta

Počitniški avgust izredno 
uspešen za tekače KGT Papež

Po uspešno izpeljanem teku na 
Grintovec so tekači KGT Papež v 
avgustu ponovno dosegali odlične 
rezultate tako doma kot v tujini. 
Peta tekma za Pokal Slovenije v 
gorskih tekih na Gorah nad Idri
jo je bila izbirna tekma za repre
zentanco Slovenije v članski in 
mladinski kategoriji za svetovno 
prvenstvo. Med člani je bronasto 
medaljo osvojil Sebastjan Zarnik, 
ki se je uvrstil v reprezentanco, 
le eno mesto je zgrešil Marjan 
Zupančič, brata Klemen in Rok

Markuš sta bila na 9. in 10. mestu. 
Pri članicah je bila Urša Pintar še
sta. Med ml. veterani je slavil Igor 
Šalamun, Tone Klemenc pa je bil 
med st. veterani četrti.

Spet pa so se odlično odrezali 
mladi tekači. Pri ml. dečkih je bil 
Rok Slabe šesti, Ana Majnik deveta. 
Med deklicami je srebrna medalja 
pripadla Karmen Orehek, sledila ji 
je Maja Šlebir, od 6.-9. mesta pa so 
se uvrstile Diana Kotnik, Suzana 
Orehek, Maša Šlebir in Klara Kre
gar. Nehvaležno 4. mesto je pripa-

Zmagovalci z Osojskega jezera v Avstriji.

KO V NESREČI NISI SAM

M vtokleparstvo
IZOS322&ZH250

Dušan,r»upež

Podjelše 2, Kamnik 
telefon 01/8391 169 
GSM: 041/683 016

Pri nesreči vam 
ponujamo našo 

pomoč in usluge.

Možnost izposoje 
nadomestnega 

vozila.

Pogodbeno 
sodelovanje 

z zavarovalnicami.

dlo st. deklici Klari Krošelj, Mitja 
Kotnik pa je med st. dečki osvojil 
srebrno medaljo, Miha Kreč je bil 
četrti. Pri mladincih je bil Matic 
Slabe, ki se je na zahtevni progi 
poškodoval, odlični peti; izgubil je 
le eno mesto za uvrstitev v sloven
sko mladinsko reprezentanco za 
nastop na svetovnem prvenstvu. 
Denis Milič je bil dvanajsti.

Mladi tekači včasih tekmo zdru
žijo z izletom - udeležili so se teka 
Coca-Cola Junior Marathon v Celo
vcu. V čudovitem okolju ob Vrb
skem jezeru so mladi tekači KGT 
Papež v prepoznavnih rumenih 
dresih poželi veliko čestitk in po
hval za odlične uvrstitve. Udele
žba je bila množična, konkurenca 
huda. Med ml. dečki je pokal za 
drugo mesto prejel Igor Cosič, od
lična pa sta bila tudi luka Uranič 
in Klemen Škrtič. Med najmlajšimi 
tekači je prva pritekla na cilj Iza 
Škrtič, svoje prve medalje pa se 
je veselila štiriletna Lara Potokar. 
Med prvo deseterico so se pri ml. 
deklicah uvrstile Nuška Uranič, 
Ana Majnik, Ana Kreč, Tjaša Čiro- 
vič in Zala Pibernik. Iris Kreč je 
pritekla do bronastega pokala. 
Med deklicami je bronasti pokal 
osvojila Karmen Orehek, sledile 
so ji Maja Šlebir, Diana Kotnik, 
Suzana Orehek in Maša Šlebir. Po
kal za drugo mesto je pri dečkih 
pripadel Matevžu Škrtiču. Pri sta
rejših dečkih je srebro dosegel 
Mitja Kotnik, ki je le malo zaostal 
za avstrijskim šampionom, bro
nastega pokala pa se je zasluženo 
veselil Miha Kreč. KG.T Papež je 
bil nagrajen kot tretji najštevilnej
ši klub na tekmi s 450 mladimi 
tekmovalci.

Svečane razglasitve ni moglo 
zmotiti niti močno deževje, prav 
tako tudi ne odličnega razpo
loženja in navdušenja na vožnji z 
avtobusom domov.

Zadnjo počitniško nedeljo so se 
na tekmo na Kitzbuhel Horn v Av
striji podali trije mladi tekmovalci 
KGT Papež. Matevž Škrtič je v svo
ji konkurenci osvojil prvo mesto, 
Mitja Kotnik drugo in Miha Kreč

Marate Hub Wods Duplica
Vpišete se lahko

Če ste starejši od 7 in mlajši od 100 let 
se pridružite društvu,

ki že več kot dvajset let navdušuje z dobrimi 
rezultati ter kvalitetnimi treningi.

Vljudno vabljeni!

Vse informacije o vpisu: ali

v skupnem seštevku so si med 
posamezniki v svojih kategori
jah privozili Rok Korošec, Nejc 
Bleje, Gregor Miklič, tretjega pa 
Sonja Sušnik in Mohor Vrhov
nik.

Konec meseca še državno 
prvenstvo v vzponu in finale 
Pokala Slovenije za mlade

V mesecu septembru bo za 
gorske kolesarje vrhunec držav
no prvenstvo v vzponu, ki bo na 
sporedu konec meseca (Blegoš, 
27. 9.). Kamniški gorski kolesar
ji se s specifičnimi treningi po
spešeno pripravljajo na prven
stvo, medtem pa tudi uspešno 
tekmujejo. Nazadnje so na prvo 
septembrsko nedeljo dobro for
mo potrdili na zadnji tekmi slo
venskega pokala v Lokvah.

Uspešno so konec avgusta v 
Mengšu na predzadnji dirki Po
kala Slovenije za mlade tekmo
vali tudi mladi kolesarji, ki bodo 
kolesarsko znanje prikazali ko
nec septembra (24.9 ) na zadnji 
tekmi sezone pred domačimi 
navijači v Tunjicah pri Kamniku. 
Tam se bodo hkrati za državne 
naslove pomerili tudi slovenski 
osnovnošolci in srednješolci. 
Kot poudarjajo v kamniškem 
klubu bo proga primerna za vse 
in zato na preizkušnjo vabijo 
tudi tiste, ki kolesarstva ne tre
nirajo pod okriljem klubov.

Damijan Rifl

5. mesto v zelo kvalitetni konku
renci specialistov za gorski tek. 
Dan pred tem pa so v nemškem 
kraju Bad Reichenhall na ravnin
skem teku pometli s konkurenco 
in absolutno zasedli vsa tri prva 
mesta v vrstnem redu Mitja, Miha, 
Matevž.

Tradicionalni triatlon jeklenih 
v Bohinju (letos že petindvajseti) 
je tudi prinesel odlične uvrstitve 
članom KGT Papež. Marjan Zupa
nčič, sicer šestkratni zmagovalec 
Jeklenih, je bil odličen drugi. Med 
146 tekmovalci se je zelo dobro 
uvrstil tudi Bojan Kemperl na 18. 
mesto. Klemen Triler je bil tekač 
v štafeti, ki je dosegla 1. mesto, 
Matjaž Mikloša pa v štafeti na 3. 
mestu. Jekleni so resnično preiz
kušnja najbolj vzdržljivih.

Na blejskem malem maratonu 
je v konkurenci znanih tekačev in 
množični udeležbi preko 800 te
kačev zmagal Sebastjan Zarnik, ki 
je tri kroge in pol okoli Blejskega 
jezera opravil s časom 1:15.09.

Na svetovnem prvenstvu v gor
skih tekih (gor-dol) v Chiavenni v 
Italiji se je Šebastjan Zarnik v hudi 
konkurenci najboljših gorskih 
tekačev na svetu uvrstil v prvo 
polovico. Vodja slovenske repre
zentance je bil Dušan Papež, član 
združenja za gorske teke pri AZS. 
Na predstavitvi najboljših na sveto 
je bil pohvaljen s strani WMRA za 
organizacijo ekstremnega teka na 
Grintovec in obenem predlagan 
za kandidaturo za svetovno prven
stvo v prihodnjem letu.

Vse mlade pa ob začetku nove
ga šolskega leta vabimo, da se pri
ključijo vadbi in doživetjem, ki jih 
nudi tek v naravi. Vadba poteka v 
septembru vsak torek in četrtek 
ob 18. uri pri OŠ Stranje.

Mira Papež

Teniški klub Kamnik

OBČINSKA LIGA V TENISU
Občinska liga v tenisu se počasi bliža koncu, a najpomembnejši dvoboji, 

ki bodo odločali o prvih mestih, se še niso odigrali. V elitni ligi, kjer nasto
pajo najboljši kamniški tekmovalci, so v vodstvu Miha Crnkovič Anže Cevka 
in Boštjan Repanšek, ki še niso izgubili. Prijetno presenečenje elitne lige sta 
Marko Lopatič in Samo Skvarča, ki sta namučila že lepo število favoritov in 
zanesljivo zasedata sredino lestvice. Presenetljivo je med igralci, ki se borijo 
za obstanek v elitni ligi tudi Aleš Pogačar, ki so ga mnogi pred začetkom 
lige videli celo v borbi za vrh. V prvi ligi sta brez poraza v vodstvu Rok Andič 
in Nejc Lemič, ki sta si praktično že zagotovila uvrstitev v elitno ligo, prav1 
nič pa še ni odločeno na dnu lestvice prve lige, kjer se za obstanek bori kar 
pet igralcev. V drugi in tretji ligi nastopajo nekoliko starejši igralci, dvoboji 
pa niso nič manj zanimivi - v drugi ligi sta brez poraza na vrhu Matjaž Po
gačar in Damjan Huljev, v igri za napredovanje v višjo ligo pa sta še Miran 
Završnik in prvo presenečenje druge lige Anže Poljanšek. Tudi tu bo boj 
za obstanek neusmiljen, bijejo ga Iztok Krivorotov, Matej Pogačar in Anže 
Pintar. V tretji ligi sta v vodstvu še neporažena Stojan Crnkovič in Matej 
Škorjanc, tesno jima sledi Jure Urankar, prebuja pa se Bojan Lemič, ki po 
seriji nepričakovano hudih porazov igra iz dneva v dan bolje in meša štrene 
tudi favoritom. Izpasti iz tretje lige sicer ni mogoče, a nihče ne želi biti j 
zadnji, zato se vsak dvoboj igra »na nož«. Brez dvoma je bila organizacija 
kamniške občinske lige za posameznike zadetek v polno, zato so Kamničani 
skupaj s teniškim klubom Domžale že razpisali zimsko ligo za posameznike 
(od oktobra do konca aprila, prijave sprejemajo do 21. septembra), tako 
da bodo ljubitelji tenisa imeli polne roke dela tudi pozimi.

Kamniški teniški klub je z različnim teniškimi aktivnostmi in dobrim de
lom v letošnjem letu uspel podvojiti članstvo (že blizu 100 članov) in igrišča 
so vse bolj zasedena. Vse večje tudi mladih, ki se vključujejo v teniško šolo, 
zato vodstvo kluba upa, da bo v nekaj letih klub tam, kjer je pred leti že 
bil - med desetimi najboljšimi klubi v Sloveniji.

Začenja se kegljaška sezona
V soboto, 12. septembra, se začne nova kegljaška sezona za vse selekcije. 

Letos nastopata obe prvi ekipi Eta Kamnik in Calcit v prvi državni ligi. Prejšnja 
sezona je bila spet rekordna. Eta Kamnik je že drugo leto zapored končala na 
četrtem mestu. Igralci Calcita pa so bili prvaki v 1.B in tako napredovali v 1. ligo. 
Tukaj moramo omeniti tudi drugo ekipo Calcita, ki je bila prvak v 3. ligi in je 
prav tako napredovala v višjo ligo.

Že na polovici lanske tekmovalne sezone so igralke prve in druge ekipe Eta 
zaradi poškodb ostale s samo šestimi igralkami in odigrale pol sezone brez 
rezerve. Zato smo za okrepitev povabili dve igralki, ki bosta pomagali, da v 
letošnji sezoni dosežemo drugo mesto. To sta bivša državna reprezentantka 
Silvana Belcijan in Ivka Nardoni. Hkrati pa bomo priključili tudi naše mlade moči, 
ki bodo začele tekmovati v ligaški konkurenci.

Tudi letos bodo tekmovale v mednarodnem NBC in sicer v Apatinu v Srbiji. 
NBC pokal je mednarodno tekmovanje na katerem nastopajo vsi tretje uvrščeni 
in pokalni prvaki države. Ker pri nas nimamo pokalnega prvenstva, se na to 
tekmovanje uvrsti četrto uvrščena ekipa v državnem prvenstvu.

Z moško ekipo Calcita smo se uvrstili v 1. ligo. Trener Franci Spruk igra že tri 
leta z nespremenjeno ekipo, pri delu s prvo ekipo je priključil domače mlad6 
igralce, ki bodo v kratkem začeli tekmovati v prvi ekipi. Franci Grubar, Marko 
Oman, Zdravko Štrukelj, Slavko Zorman, Matej Turk so igralci; ki nam zagotav
ljajo mirno prvo tekmovalno sezono v najvišjem razredu slovenskega tekmo
vanja. Manjšo nevšečnost in skrb nam povzroča poškodba meniskusa Braneta 
Potočnika, ki bo najverjetneje zaigral šele v drugem delu letošnje tekmovalne
sezone.

Delo z mladimi nadaljujemo pod vodstvom trenerja Aleša Prosena, ki je tudi 
trener državne kadetske reprezentance, tako da je strokovno delo zagotov
ljeno. Vse, ki se želijo priključiti našemu klubu, vabimo, da se povežejo preko 
maila ales.prosen@kks-kamnik.si. Treningi potekajo dvakrat tedensko, v torek 
in četrtek od 14.30 do 18. ure. Vse o delu našega kluba si lahko ogledate tudi 
naši internetni strani www.kk-kamnik.si.

Vse ljubitelje kegljanja pa vabimo na otvoritev tekmovalne sezone v soboto, 
12. septembra. Ob 14. uri se bo Eta Kamnik pomerila v gorenjskem derbiju s 
povratnikom v prvo ligo Ljubeljem iz Tržiča. Ob 17. uri pa sledi tekma Calcit 
proti Slovenskim Konjicam. Kegljaški klub Kamnik, Leon Pirman

Teniški klub Kamnik 1 
vabi otroke

v šolo tenisa za začetnike.
Pričela se bo v mesecu oktobru 

v telovadnicah kamniških osnovnih šol.

Vse informacije dobite na tel. 041 786 743 (Matjaž Pogačar) 
ali na tkkamnik@t-2.net

VB

w

Ponedeljek
♦18.30-20.00 ORIENTALSKI PLES 
nadaljevalna III,
PINBA CENTER (Nataša) 

♦20.00-21.30 TRIBAL FUSION 
BELLVDANCE 
začetna in srednja,
PINEA CENTER (Manca) 

•20.30-22.00 BOLLYWOOD 
nadaljevalna,
DOM KULTURE KAMNIK 
(Nataša)
Torek

■ -A, - -
NOVO PLESNO SEZONO DRUŠTEV 

OD HAVANI IN KUD TARAH -fo
111 ■ ■ ; li* . m
♦20.00-21.30 ORIENTALSKI PLES 
začetna,
LES MILLS FITNES nad Šparom 
(Nataša)

•20.30-22.00 ORIENTALSKI PLES 
nadaljevalna IV,
PINEA CENTER (Julia)
Sreda

♦19.00-20.30 TRIBAL FUSION 
BELLVDANCE 
nadaljevalna,
PINEA CENTER (Manca) 

•20.30-22.00 SUHAILA ORIEN
TALSKA PLESNA TEHNIKA, 
PINEA CENTER (Manca)
Četrtek

•19.00-20.30 ORIENTALSKI PLES 
nadaljevalna I,
PINEA CENTER (Nataša) 

♦20.30-22.00 ORIENTALSKI PLES 
nadaljevalna V,
PINEA CENTER (Nataša)

m č *.-s*:.♦?=• r. * > d m
Tečaje začenjamo s tednom odprtih vrat, od 21.9. do 27.9., 

kjer lahko vse vadbe preizkusite brezplačno!
Več o plesnih tečajih v Ljubljani in Lukovici, ter drugih dogodkih na: 

www.kuod-bayani.com in www.bellydance-fusion.com in na telefonih: 
041 826 372 (Nataša), OSI 202 228 (Manca), 041 938 074 (julia)

•18.30-20.00 BOLLVVVOOD 
začetna,
LES MILLS FITNES nad Šparom 
(Nataša)

•19.00-20.30 ORIENTALSKI PLES 
nadaljevalna I/začetna s predzna
njem,
PINBA CENTER (julia)
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Poletje v PK Kamnik in Plavalni miting Veronika
Ko šolski zvonci onemijo in šolarji brezskrbno odhitijo veselim 

Počitniškim dogodivščinam na proti, se za plavalce začne trdo delo 
Pred pomembnimi plavalnimi tekmami s ciljem, da osvojijo lovoriko 
na najpomembnejšem merjenju moči - državnem prvenstvu. Bazen 
Postane »učilnica«, kjer misli štejejo vdihe in zamahe, mišice pa ne- 
utrudno premagujejo metre, 3-000 na jutranjih treningih in več kot 
5.000 na popoldanskih - vsak dan, od ponedeljka do sobote. Kamniški 
Plavalci se v letošnjem juliju niso ustrašili niti vremena. Mokri niso 
bili le v vodi, ampak tudi zunaj nje, vendar nihče ni popustil, saj jih je 
Motiviralo napeto pričakovanje kamniške Veronike.

Kamniški plavalni miting Veronika ni le ena izmed pomemb
nejših plavalnih prireditev v Sloveniji, pač pa pravi plavalni praznik, 
fi v Kamnik privabi najboljše slovenske in mednarodne plavalce, ob
iskovalce pa navduši z bogatim srečelovom, spektakularno zabavno 
skupino in odličnimi palačinkami. Tudi letošnji že osmi plavalni 
ttliting Veronika, ki smo ga izvedli v soboto, 11. julija, si bo 498 
tekmovalcev iz 22 slovenskih klubov in še več obiskovalcev zapomnilo 
Po odlični organizaciji in vrhunskih plavalnih dosežkih. Mitinga so se

udeležili najboljši slovenski plavalci na čelu z Matjažem Markičem, 
Emilom Tahirovičem, Robertom Žbogarjem, v ženskem delu tekmo
vanja pa smo lahko občudovali Anjo Klinar in sestri Sovinek. Odplava- 
nih je bilo veliko osebnih rekordov, pet rekordov mitinga ter državni 
rekord v disciplini 50 m delfin, ki ga je v kategoriji deklic odplavala 
velenjska plavalka Nastja Govejšek.

Tudi domači plavalci, mitinga se jih je udeležilo kar 60, nas niso 
razočarali. Poskrbeli so za dobre nastope in merjenje glasu pri do
mačih navijačih. Osebna zmaga in plačilo za vse odplavane kilometre 
pa je bil dosežen osebni rezultat. Od domačih plavalcev je najboljšo 
uvrstitev dosegel Kamničan Podjed Jaka z bronom na 100 m prsno. 
V finalih 50-metrskih disciplin se je uvrstil na 5. mesto na 50 m prsno 
in na 8. mesto na 50 m prosto v kategoriji mlajših dečkov. Uvrstitvi v 
finale si je priplaval tudi domačin Adam Zupan s sedmima mestoma 
na 50 m delfin in 50 m prosto. Z najboljšimi v absolutni kategoriji se 
je kosala Kosec Barbka, ki je v finalu na 50 m hrbtno osvojila 6. me
sto in v finalu na 50 m prosto 8. mesto. Veselili smo se tudi nastopov 
najmlajših plavalcev, najmlajša tekmovalka je bila namreč petletna

domačinka Maja Helena Končar, ki so pogumno skočili v bazen in 
nasmejanih obrazov zlezli iz vode. Vsi si zaslužijo iskrene čestitke! Za 
vsako sekundo izboljšan rezultat je potrebnih na desetine kilometrov 
treninga in veliko odpovedovanja.

Več kot sto članov, staršev in simpatizerjev Plavalnega kluba Kam
nik, ki prostovoljno in požrtvovalno sodelujejo pri pripravi in izvedbi 
mitinga, omogoča izvedbo plavalnega dogodka, ki mu ni para v Slove
niji. Nam je pri tem pomagala prikupna kamniška Veronika, ki je le za 
ta dan zapustila svoje skrivališče pod Malim gradom? Kdo ve! Obljubila 
nam je, da nas ponovno obišče prihodnje leto. Upajmo pa tudi, da nam 
bo pomagala tudi pri izgradnji pokritega bazena v domačem mestu. 
Naši plavalci lahko v domačem kraju trenirajo le preko poletja, ko je 
odprt poletni bazen. S prvo jesensko ohladitvijo pa se bazen zapre in 
je potrebno treninge obiskovati drugje, za kar se dnevno porabi tudi 
do dve uri vožnje.

V torek je šolski zvonec spet oživel. Med vrvežem otrok sem opazila 
znane obraze, ki so še mokrih las hiteli v hišo učenosti. Njihov delavnik 
se je začel že ob šestih zjutraj in ko bodo nekateri zvečer počivali pred 
televizorjem, bodo njihove misli spet štele metre in zavesljaje, dan za 
dnem... Veliko uspeha kamniški plavalci!

Helena Končar

Uspešno na državnih prvenstvih GARMIN TRIATLON BLED USPEL ZA ODBOJKARJI ZE PRVE TEKME
Poletje je bilo za plavalce Plavalnega kluba Kamnik zelo delovno. 

Lanko bj dejali, da so naši plavalci preživeli počitnice kar v vodi. Ko- 
nec julija in v začetku avgusta so bila izvedena državna prvenstva za 
Posamezne kategorije plavalcev.

Prvi so svoje moči v Kranju pomerili mlajši dečki in deklice. Svoje 
nastope je najbolje opravil Podjed Jaka, ki je s četrtim mestom na 
50 m prsno le za stotinko zgrešil odličje. Dobre rezultate so dosegli 
tLJdi Končar Mihael Boštjan, Vrhovnik Gašper, Dobrovoljc Živa, Uranič 
^nja, Seretin Lara in Pintar Lucija. Teden dni kasneje je v Ravnah na 
Koroškem potekalo državno prvenstvo za dečke in deklice. Kamniške 
Parve so najbolje zastopali Zupan Adam, Špenko Žan, Horvat Žan, 
Nežmah Barbara, Repar Polona in Plaznik Meta. Najuspešnejši je bil 
‘Upan Adam, ki je na 50 m prosto osvojil drugo mesto, 3. mesto na 
50 m delfin in 2. mesto na 200m mešano, vse v mlajšem letniku.

Mladinsko in kadetsko državno prvenstvo je potekalo prvi vikend 
av9usta v Radovljici. Vsa pričakovanja je z uvrstitvijo v sedem finalnih 
Vstopov upravičila Kosec Barbka. Prav tako je bila uspešna Uršič Liza 
z Vstopom v finalu 200 m delfin in 400 m mešano. S svojimi nastopi 
sta bili zadovoljni tudi Kaplja Karmen in Tekavčič Tina. Med kadeti 
lta se najbolje izkazala Limoni Rok in Stare Žiga, med mladinci pa 
Kavčič Anže.

po izvedenih državnih prvenstvih so si kamniški plavalci le privoščili 
Malce počitniškega veselja, uživali na zasluženem skupnem izletu v 
^°dni adrenalinski park CanevaVVorld ob Gardskem jezeru, zadnji 
eden avgusta pa so spet skočili v vodo.

Helena Končar

VPIS V ŠOLO TRIATLONA 
TRISPORT ALPREM

za otroke od 2. do 9. razreda OŠ
Prijave sprejemamo na: trisport.sola@gmail.com 

Prijava rrtora vsebovati: Ime in priimek, naslov, 
letnico rojstva, telefonsko št. starša ali skrbnika, 

e-naslov

s treningi pričnemo 11. 10., rok za vpis je do 30. 9.!
Vsa vprašanja v zvezi s potekom treningov,umiki in delovanjem šole, nam 

prosim posredujte na zgornji e-poštni naslov.

Ostali podatki na www.trisport-klub.si

VATERPOLSKO DRUŠTVO KAMNIK 
VPISUJE V PROGRAME ZA 
SEZONO 2009/ 2010

Vadba v vodi za dojenčke in malčke
Rformacije: Nina 031 507 305

Vaterpolo plavalna šola
ao/mo dečke in deklice od 4. do 7. let, da se nam 

Pridružijo v plavalni vaterpolo šoli
•nformacije: 070 816 797 Dare in Peter 031-251-545
VATERPOLO ŠOLA

^bimo dečke in deklice od 7 -15 let v vaterpolo šolo 
"formacije: 070 816 797 Dare,
ww.vaterpolsko-drustvo-kamnik.si 
posta: dare.homar@voija.net

Bled. Sobota 5. septembra. Rekordnih skoraj 600 tekmovalcev 
iz 13 držav. 25 let slovenskega triatlona. Profesionalno izpelja
na prireditev z izrednim odzivom. Zasluge za vse našteto tri
atlonskemu klubu TRISPORT pod vodstvom Mira Kregarja.

V enem samem dnevu smo navijali za »lumpije« - najmlajše tekmo
valce na Cici triatlonu, za rekreativce na triatlonu za vsakogar, štafetne 
triatlonce in vrhunske triatlonce. Vrhunec tekmovanj sta bili tekmo
vanji za evropski mladinski pokal in olimpijski triatlon za državno 
prvenstvo. Ob koncu tekmovanj smo si ogledali zgodovinski pregled 
slovenskega triatlona in pozdravili najvztrajnejše slovenske triatlonce, 
ki so na sceni že vseh 25 let. Miro Kregar, Matjaž Štibelj, Bojan Knap, 
Rudi Škapin, Damjan Brajnik, Marko Tomazin, Matjaž Čampa in Srečko 
Juhart so tekmovalci, ki so nastopili na prvem slovenskem triatlonu 
na Bledu leta 1984 in na letošnjem triatlonu Bled 2009. V kategoriji 
triatlon za vsakogar je Miro Kregar dosegel 1. mesto.

Naslov državnega prvaka v olimpijskem triatlonu sta si pri
služila Mateja Šimic in David Pleše iz TK Ljubljana. Zmagi v tekmi 
za evropski mladinski pokal pa sta pripadli Vidu Puclju iz TK Inles 
Ribnica in Aniki Vossing iz Nemčije. Izredno uspešno je nastopila 
Kamničanka Katarina Ogrin, ki je z majhnim zaostankom v absolutni 
ženski konkurenci dosegla tretje mesto.

Rezultati evropskega mladin- ___ _
skega pokala (razdalje: 400^m

SPORTALPREM KAMNIK: fjM “ n' J09

ml. mladinci: 22. Simon Koželj, wR8 ?■"“ -* °
24. Štefan Grilje Kamničanka Mateja Šimic iz
mladinke: 7. Manca Vrhovnik TK Trisport Kamnik je osvo-
mladinci: 33. Domen Hribar, 37. Rok jila naslov državne prvakinje v 
Vrhovnik, 38. Miha Rojc olimpijskem triatlonu.
Rezultati cici triatlona (50 m pla
vanja, 1,5 km kolesa, 400 m teka) po kategorijah - TK TRISPORT 
ALPREM KAMNIK: 
ml. cicibanke: 1. Karin Dobovšek 
ml. cicibani: 2. Nejc Flis, 4. Gašper Zajc 
st. cicibanke: 1. Tjaša Vrtačič, 2. Gaja Perko, 3. Sarah Posl 
st. cicibani: 2. Jan Škrjanc, 3- Jan Uršič, 6. Lovro Planko, 7. Teo 

gfiggHS Flis, 8. Žiga Berlec, 10. Jan Grilj, 11.

«<* j§r ml deklice: 2. Katarina Humar, 3-
V: -'••**< LtiŠEČčEv Nika Bavčar, 5. Klara Strehar

? lili —P-/ ml. dečki: 1. Matevž Planko, 2. 
Tiradi ^ <. r 1 Drejc Kregar, 5. Luka Bela Kočar,
iaJtM*™ »Vf.. ,/Ngit.. JM 6. Domen Obreza, 8. Martin Grilje, 
r- 9- Žiga Zajc, 11. Teo Podobnik, 14.

# M5.j Podrobnejše rezultate za ostale ka- 
® liif I« tegorije tekmovanj si lahko ogledate

na strani www.trisport-klub.si. Za vse 
JtojpJ otroke, ki bi se nam želeli pridružiti 

mm na treningih in tekmovanjih v novi
Miro Kregar odličen na prvem sez0ni, pa poteka vpis v Šolo triatlona 
triatlonu Bled leta 1984 in na TK trisport ALPREM. 
jubilejnem 25. triatlonu Bled
2009 Romana Capuder

Odbojkarji in odbojkarice Calcit Kamnika so že opravili s prvim bazi
čnim delom priprav na novo sezono in začeli s pripravljalnimi turnirji in 
tekmami.

Kamničanke so odigrale trening tekmo z ameriško ekipo in jih prema
gale s 3:2. Kar s 5:0 pa so bile uspešnejše od prvoligaške ekipe Jesenic in z 
istim rezultatom tudi od nasprotnic v Interligi ekipe Celovca. Kamničanke 
zaenkrat nimajo težav s poškodbami, v klubu so že sestavili ekipo, ki bo 
letos igrala na kar štirih frontah - Interligi, evropskem pokalu Challenge, 
domačem prvenstvu in Pokalu. Kot zadnja seje ekipi pridružila Škotinja 
Beattie Lynne na mestu sprejemalke. Kamničanke boste lahko na delu 
videli že to nedeljo, ko bodo v Športni dvorani Kamnik na mednarodnem 
turnirju gostile tri močne ekipe z začetkom ob 10. uri.

Še več tekem je odigrala prenovljena kamniška moška ekipa, ki ima 
nekaj težav s poškodbami, vseeno pa se že kažejo zametki nove mlade 
ekipe, ki bo prav gotovo igrala vidno vlogo v državnem prvenstvu, kjer je 
glavni cilj uvrstiti se v ligo za prvaka.

Kamničani so na domačem turnirju zabeležili tesen poraz proti Kranju s 
3:2 in remizirali s Prvačino 1:1 (turnir seje zaključil zaradi izpada električne 

energije). Na turnirju v Novi Gorici so naj- 
|V-»- Hju prej tesno izgubili z Interligašem Salonitom

z 2:1, nato pa nadigrali Kranjčane s 3:0. Od- 
"••.‘5ti«G^§gg{! igrali so tudi tekmo pri Prvačini in izgubili 

*T'ajS'.T■ s 3:1 (Prvačina letos cilja na drugo mesto),
A* - g Hgjfcj|K 7Pg doma pa so se znesli nad letos precej slabo

S treningi so pričele tudi vse ostale eki- 
,tmvtik : pe, na žalost pa z upravljavci dvoran še niso

f uskladili vseh terminov. Takoj ko bodo zna-
ni- bodo objavljeni tudi na internet strani 

4- (ENE ; j kluba www.okkamnik-klub.si. V klubu že
vpisujejo nove mlade nadobudneže in na- 

/ h 7,; dobudnice, ki se bodo merili v mini odbojki
- (L 99 in m|ajši).

v 7 ! j Kamniški odbojkarji pa se lahko v letošnji
; r ~ sezoni pohvalijo tudi z osvojitvijo naslova

Klemen Hribar je v paru z dr?avnega prvaka, kar je uspelo Klemenu 
Andrejem Štembergerjem Hribarju ki je v paru z Andrejem Stember- 
Zupanom osvojil naslov 9erJem Zupanom osvojil naslov državnega 
državnega prvaka do 23 P™ka do 23 let na prvenstvu v odbojki na 
let na prvenstvu v odbojki mivki v Portorožu 
„a mivki, Portorožu. „£•-£- da blfu

kategoriji do 20 let za las prekratki za osvojitev naslova prvakinj in sta bili 
na koncu drugi za Mojco Božič in Živo Recek, ki sta bili zanju usodni tudi 
v polfinalu do 18 let, kjer sta Ana in Nika osvojili tretje mesto.

vadba & masaža

PIIAT6S 
TNZ

FIT NOSGCKA

DOPOLDANSKA 
VADBA

MAMI & BABV
Začetek: 28. septembra
Informacije: 041 834 319 Bojana, pilatesbofit@gmoil.com 

http://pilotesbofit.blogspot.com



Izgubili smo 
dobrega sodelavca 
ZoranaJereba

Sredi priprav nove številke časopisa Kamniški občan, ki je pred 
vami, nas je presunila žalostna novica, da je kruta usoda prekrižala 
pot našemu vestnemu sodelavcu, nepogrešljivemu soustvarjalcu ča
sopisa Zoranu Jerebu.

Mnogi bralci ste z zanimanjem prebirali njegove strokovne članke 
s področja lokalne politike, občinskih in regionalnih razvojnih pro
jektov, gospodarstva in obrti. S svojo razgledanostjo in poglobljenim 
poznavanjem obravnavanih področij in problematike se je loteval 
najzahtevnejših tem. S poštenostjo in resnostjo mu je uspelo pisati 
aktualno, korektno in politično nepristransko.

Nenadomestljivi so njegovi zapisi z občinskih sej, ki jih je Zoran 
vselej vestno spremljal, se nemudoma usedel za računalnik, ustvaril 
prispevek in ga v poznih nočnih urah po elektronski pošti poslal v 
grafični studio, kjer smo zaključevali redakcijo nove izdaje Kamni
škega občana, da smo ga uvrstili v vsebino časopisa, ki so ga bralci 
že naslednji dan z zanimanjem prebirali. Kolikokrat sva še v zadnjih 
urah tik pred tiskom usklajevala vsebino in dolžino zadnjih aktualnih 
člankov!

S svojo angažiranostjo in požrtvovalnostjo je Zoran v veliki meri 
prispeval k aktualnosti informacij in ažurnosti časopisa Kamniški ob
čan.

Mnogi, ki ste se z Zoranom srečevali pri njegovem novinarskem in 
raziskovalnem delu, ste ga poznali kot resnega in zadržanega mladeni
ča. A tisti, ki smo imeli priložnost z njim več let sodelovati, smo ga spo
znali kot prijaznega in pozornega človeka, pripravljenega pomagati.

Pogrešali ga bomo!
urednica Saša Mejač

Bolečino lahko skriješ, 
tudi solzč zatajiš, 
a praznine, ki ostaja, 
nikoli ne zapolniš.

ZAHVALA

V 35. letu nas je mnogo prezgodaj za 
vedno zapustil

ZORAN JEREB
iz Šmarce pri Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje 

in sveče ter spremstvo na njegovi zadnji poti.
Hvala gospodu župniku Janezu Gerčarju za lepo opravljen 

pogrebni obred in pevcem.
Hvala vsem, ki ste ga v njegovem življenju cenili in ga boste 

ohranili v lepem spominu.

Žalujoči vsi njegovi 

September 2009

Spomin na drago mamo 
nam v srcu spi...
Umrje mama vse prerano, 
četudi sto let doživi.

ZAHVALA

V 98. letu starosti je tiho odšla 
od nas naša draga mama, babica, 

prababica, tašča in teta

MARIJA GOLOB
Bognarjeva mama iz Nevelj

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, 
darovali za svete maše, cvetje in sveče ter nam izrekli pisna 

in ustna sožalja.
Zahvalo namenjamo g. župniku Vinku Podbevšku in patru 
Rafku za opravljen pogrebni obred ter neveljskim pevcem 
za zapete pesmi. Posebna zahvala osebju Doma starejših 
občanov Kamnik za vso skrb in nego v času maminega 

bivanja v domu.
Vsi njeni

Avgust 2009

Niti zbogom nisi rekel, 
niti roke nam podal, 
smrt te vzela je prehitro, 
a v naših srcih boš ostal.

ZAHVALA

V 58. letu starosti nas je 
nepričakovano in mnogo prezgodaj 
zapustil naš ljubi mož, oče, dedek, 

brat in stric

BOJAN GORJAN
upokojeni avtomehanik

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
sodelavcem in znancem za izrečeno sožalje in podarjeno 
cvetje ter sveče. Posebno se zahvaljujemo g. župniku za 
lepo opravljen pogrebni obred, kamniški komunali, mengeški 
godbi, pevcem kvarteta Krt, trobentaču za zaigrano tišino 
in vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti in nam 

kakorkoli pomagali v težkih trenutkih.
Žalujoči: žena Marjeta, hčerki Tina in Polona z družinama ter 

ostalo sorodstvo

September 2009

KLINIKA 
ZA MALE ŽIVALI
VETERINARSTVO 
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o.
Ulica padlih borcev 23, 
Ljubljana

Tel.: 01/56-55-120 
www.klinika-vtz.si

POHITITE, PRAZNUJE TUDI 
CITROEN MENGEŠ!
CREATIVE TECHNOLOGIE

A
CITROEn

AVTO DETR, d.o.o.
Mengeš

SLOVENSKA CESTA 66, 1234 MENGEŠ, TEL. 01 723 73 13 
E-MAIL: AVTODETR@SIOL.NET

STEKLARSTVO IRMI 
HOMEC - DOMŽALE
01/721 57 17, 01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97, 01/722 89 98 
www.irmi.si

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
* izdelava izbočenih stekel
* peskanje stekel
* fuzije - vitraži
* okvirjanje slik

I 1° volionNeDrek nieno Storitvei' na voljo Neprekinjeno
j Noe m Dan! hitro, kvalitetn

ZAHVALA

Po težki bolezni je v 80. letu tiho 
odšel od nas naš dragi

IVAN BAN
z Bakovnika

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom in prijateljem za 
izrečeno sožalje, podarjeno cvetje, sveče in darove za svete 
maše ter spremstvo na njegovi zadnji poti. Hvala prijatelju 

Jakatu za ganljive besede slovesa.

Žalujoči: žena Ančka in drugi njegovi

September 2009

Vsa toplina tvojega srca 
in vsa tvoja ljubezen 
ostajata za vedno z nami.

V SPOMIN

Minilo je leto dni 
od smrti naše drage

MILKE VAVPETIČ
rojene Stele

Hvala vsem, ki se je spominjate, prižigate sveče in nosite 
cvetje na njen grob.

Vsi njeni
September 2009
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malice
kosila

poslovna srečanja 
slavnostne večerje 

obletnice, poroke..

i AKCIJSKA PONUDBA j
SLADKOR, MOKA

JEDILNO OLJE
, Zbiramo naročila za novo koruzo | 
j po nižji ceni!
1 JABOLKA za ozimnico, za prešanje in \ 

j žganjekuho PO UGODNI CENI! |

1AGROPROMET CERKLJE )
Ul. 4. okt. 10, Cerklje, tel.: 04/252 64 40

_._____ ____ j

Iščem prostor in osebo
za prodajo vina v zasebni trgovini ali lokalu na 
relaciji Šmarca-Mengeš-Domžale-Komenda.

Tel.: 041/859-952.

Kdor v mislih svoji dragih živi - 
ni umrl.
Umrl je samo kdor je pozabljen.

(S. Kosovel)

ZAHVALA

Za vedno nas je zapustil

NEDELJKO SLADIC
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje 
in sveče. Posebej se zahvaljujemo g. Niku Sadnikarju in 
Marjanu Osolniku za poslovilna govora, pevcem in lovcem 

za lovski pozdrav v slovo.

Žalujoči: vsi njegovi 

Julij 2d09

Zaman je bil tvoj boj,
zaman vsi dnevi upanja, trpljenja,
bolezen je bila močnejša od življenja.
Ljubil si delo in življenje, ljubil si družino in 
planinski svet. Zdaj v domu našem je praznina, 
v srcih naših bolečina.

ZAHVALA
V 79. letu nas je za vedno zapustil 
naš dragi mož, oče, stari oče in tast

IVAN SUSNIK
iz Črne pri Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom, sodelavcem, pastirjem z Velike planine in znancem
za izrečena ustna in pisna sožalja, podarjeno cvetje, sveče, 

sv. maše in ostale darove.
Zahvala osebni zdravnici dr. Ambroževi in zdravstvenemu 

osebju hematološkega oddelka KC Ljubljana. 
Posebna zahvala g. župniku Antonu Prijatelju, rudarjem, 
pevskemu zboru Franceta Gačnika, trobentaču in g- 

Zavolovšku.
Hvala vsem, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na 

njegovi zadnji poti.
Žalujoči vsi njegovi 

Avgust 2009



2C£et ansomMa Sl/fcTLIN
sobota, 12,september 2009, ob f 8.M uri in ponovitev ob 20.00 uri 
v poletnem gledališču Studenec pri Domžalah

9ostje:ans.LoJzeta Slaka, Eroika, Nuša Derenda,
Stane Petrič, folklorna skupina Iskra Emeco, 
igralec-humorist Marjan Šarec (Serpendnšek) 
in voditelj Boštfan Romih 

I»™N™ mesti Mtopmfc 
i^U>»6UW>6t77ISJ71 
bsttaefubROK kitka Ul: 01 TU tl 09 
Turistični ogoobfl komet Zigof#e to: 03 Ml 12 70 
Min ratap vstopmc po TeLfono: «9111 (151

estet ti n
nok dan od k do 11 m diod tS.do 19. ure in dve 
tri pnd pnrvtfttvfo v poivtnvm gtrdatHiv.,017249339

20 let

■atSid '
®|

F LANEN CVET
tekstilna trgovina

Moste pri Komendi 74, va<f

**«*
^MNUOnCt Ž.*M.HUČE

PIŽAME ZA HLADNE DNI ^AK . 
TERMO FLISI - - - - - - - -
Od 9,99 €

tel.: 01/8341-660

JAKNE

D0>

GALANTERIJA

NOGAVICE 
PERILO

(potovalne torbice ?a če? ramo 4,95 €) (Triumph, Marja, Galeb))
NAJBOLJŠA PONUDBA ZA ŠIVILJE IN ŠIVANJE.

TRGOVINA S PERILOM 
na Šutni 16 v Kamniku

Gibajte 
se z nami! .

PORTNO PERIlL^I^!
www.novipolo.si

#° MM
OKNA-VRATA-SENČILA=,, cm □

Zastopnik

JOMONT d.o.o. v septembm
Ljubljanska cesta 4j 
1241 Kamnik 
Tel.: 01/831 18 28 
el. naslov: ajm.jomont@siol.net, www.ajm.si

:n

j1KRC

KOSEC ALOJZIJ s i
>L

\
e

Tel. 01/723 72 84
www.sencila-kosec.com

www.peugeot.si

j-inj salon Peugeot, 
Obiščite prodajni sa

pomladite se 

&

2ADe*TF
iloVI PEUGEoT 207

DNEVI MLADpSTI OD 15. DO 22. SEPTEMBRA 2009

PEUGEOT ,„„0„0C<TOTAl Poroba goriva (I/IOO km): trombininuia vožnja: ... - 7.0. CO, emlslja(g/km): 117 do 171. Nagradna ig^ baja od 10. 9. 2009 do 3'. 10. 2009. Pravil, nagradne tgr. so doatopna na www.peugrot.sl

PEUGEOT 207: DOBRE NOVICE!
ra novica za vas: Obiščite salone Peugeot, pustite se 

'n domov boste zagotovo odšli dobre volje in 
ajsi - eden od obiskovalcev pa bo nagrajen celo s čisto 
Vlm Prenovljenim peugeotom 207.

Novi
207

^°DEX d.o.o. - Rova, Rovska cesta 2, Radomlje, www. rodex.si, 
6rvis: O I /729 92 01, prodaja: O I /729 92 00, 722 8 I 3 1,03 I /669 367

Kamniški
Občan

Novi Polo.
Ustvarjen za novo generacijo.
V novem Polu vgrajeni novi TSI in Common-Rail-TDI motorji 
se odlikujejo z odličnim navorom, tihim delovanjem, izjemno 
varčno porabo goriva ter nizkimi emisijami. Novi Polo postavlja 
nove standarde v svojem razredu, med drugim tudi z bogatim 
naborom komfortne in varnostne serijske opreme. Obiščite naš 
salon in preizkusite novi Polo!

Novi Polo je lahko vaš že za 10.340 €*. 
Obiščite www.novipolo.si in sodelujte 
v nagradni igri Polo Cup.

Kombinirana poraba goriva: 4,2 - 5,91/100 km. 
Emisije C02:109 -139 g/km. Slika je simbolna. ‘Cena 
velja za dvovratno izvedbo Polo 1.2 44 kW/60 KM.

Povabljeni na 
DAN ODPRTIH VRAT 
V SOBOTO,
12. septembra, 
v Avto Debevc Trzin!

Predstavil se bo 
novi Polo, 
testne vožnje in 
zabava s skupino 
Atomik Harmonik.

Avto Debevc
Mengeš, Gorenjska c. 13, 01 /72 30 330 
Trzin, Ljubljanska c. 17, 01/56 42 388 
Črnuče, Dunajska c. 370, 01/56 10 600 www.avtodebevc.si

Stahovica 20, telefon 01/83 25 410
odprto od 10. do 22. ure, torek zaprto

POSLOVNA KOSILA, 
POROKE IN ZABAVE ZA 
ZAKLJUČENE DRUŽBE

Za ljubitelje domačih in divjačinskih jedi.

ELEKTRO GRELNA OPREMA
Gora 20 a, 1218 Komenda, tel. 01/83 41583, fax. 01/83 42 208 www.egro.net

KABELSKE GRELNE INSTALACIJE
PROJEKTIRANJE, IZVEDBA, GARANCIJA
TALNO OGREVANJE
bivalni, poslovni in drugi prostori __________________
TALJENJE SNEGA j N LEDU
na voznih in pohodnih površinah ___ ____ _________
TALJENJE SNEGA IN LEDU
v strešnih žlebovih, žlotah in ceveh _____
OGREVANJE CEVOVODOV

ATESTIRANO proti zamrzovanju ali procesno vzdrževanje temperature



Si Mercator Center Kamnik
SPOZNAJ NAS/
Mercatorjeva linija izdelkov za 
otroke lumpi je prenovljena. 
Poleg novih izdelkov boste 
spoznali tudi nove junake. Luki, 
Uma, Miki, Pia in Iki se vam v 

» zanimivih in zabavnih zgodbah
■* predstavljajo v brezplačnem

. albumu za nalepke lumpi.

www.lumpi.si

J

......... :.........

KUPoM 2A
BREZPLAČEN ALBUM
S TEM KUPottoM LAKKo V VSEH VEČJIH

IjM?DAH 7

Cbc
6 Sfznamprodajain k'objavljen m aptetni strani wwwtum|>Ui "'a-*- -------

POSPRAVLJAMO!

-SO%
Hišm^^l
ZA NA MIZO, HIŠNI 
TEKSTIL, OTROŠKE

Culiivk, 10 suptumbr.i, --h i " m
Meritev holesterola in 
krvnega tlaka
iVu-k. I i septembra, ob l?, uri
Maketa mojega mesta
ki valit na delavnica

NAJMANJ

30%
POLETNI
SEZONSKI
IZDELKI

NA IZBRANE IN POSEBEJ OZNAČENE 
ZADNJE KOSE IZDELKOV!

Sobota, i2. .septembra, od 10. do. 
12 ure
Dnevi narodnih noš v 
Kamniku
predstavitev narodnih nos. v so
delovanju z godci in folkloristi

i etrtek. 17 septembra, ob 17. uri
Meritev holesterola in 
krvnega tlaka
kvtek, IS. septembra, oh I uri
Šolski urnik - ustvarjalna
delavnica

CENA S POPUSTOM 
za člane Lumpi Kluba

(Redna ceno: 0,45 EUR)
- 03°Uv*

lutjboipi med 60 let
CENA S POPUSTOM 
za člane Lumpi Kluba

Jogurt Junior, 2,6 %,
banana. breskev c* jagodo, 

Mtekamo Cefeea. Petrovče, 125 g

iRedno cena: 0,49 EUR!

Marelice, suhe,
brez koščice. 50 g

CENA S POPUSTOM 
zd člane lumpi Kluba

0.74 Eue.

* f *SCENA S POPUSTOM — - 
za člane Lumpi Kluba i- --M

0.3l eue.
(Redna cena: 1,06 EUR) {Redna cena: 0,39 EUR)

Keksi Leibniz, mini, čokolada,
Bahfsen. 100 g

Slive, suhe, ^
brez koščice, 50 g Pl .

Soboti, 19. septembra, od 10. do
1.2,.U. IV
Lokostrelski klub Kamnik
- lokostrelski turnir

Zaradi prenove bo
HIPERMARKET

ZAPRT
23., 24. in 

25. septembra

Kuponi za
10% popust upokojencev, 

pridobljeni v Hipermarketu 
Kamnik v četrtek, 17.9., 

bodo v novčljivi v četrtek, 
1. oktobra! I

frJTEHNIČNA TRGOVINA I§§) |IC
eowNeCeni7B^»U....

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

AKCIJSKA PONUDBA BLAGA IZ ZALOGE 
10% POPUST na vse artikle od 10.9. do 20.9.

UGODNO PONUDBO Sl OGLEJTE V NAŠI PRODAJALNI 
več na www.pemecom.si

•Akcijski artikli so izvzeti iz te ponudbe

X /

DODATNI 1) ®f®
mtPODEr ,,s

v času Mednarodnega 
obrtnega sejma v Celju

i «s5iSaK'Sl.
i $|i - | JL r

i

_ 1

-
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2EMi

OKNA - VRATA - SENČILA
www.kosec-trade.si

SALON -Perovo 26, tel: 01/8310 508. gsm: 040/880 080 SALON - Tbilisijska 57b. iel.01/2561 755. gsm: 040/296 636

Moč znanja, toplina čustev in globina vrednot nas 
ženejo že šest desetletij. Predani življenju, skrbni 
do okolja in odgovorni do družbe soustvarjamo 
zdrav danes in jutri. Inovativnost in ustvarjalnost 
sta stalnici na naši poti.

Zdravje in blaginja posameznika, družbe in planeta 
v celoti so vodilo za boljšo prihodnost. Zavedamo 
se, da lahko s svojim delovanjem prispevamo k 
uresničevanju vizije trajnostnega razvoja.

Ker smo del širše zgodbe, ki jo delimo z vami.

OSNOVNI CERTIFIKAT

Č5E3
a Družini

podjetje

<B'ek
član skupine Sandoz Lek farmacevtska družba d. d., Verovškova 57,1526 Ljubljana, Slovenija • www.lek.si

Kamniški OBČAN TF 01/83 91 311,041/662 450 
[>j<3 sasa.mejac@siol.net


